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Izvršni svet 
Skupščine občine 

Hrastnik

Skupščina občine 
Hrastnik

Ob prazniku občine Hrastnik
- 3. juliju -

čestitava vsem občanom Hrastnika 
in želiva prijetno praznovanje.

PREDSEDNIK PREDSEDNIK
IZVRŠNEGA SVETA SKUPŠČINE OBČINE

STANE KIRN LEOPOLD GROŠELJ
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UVODNIK
Kako čas beži. Lani v tem času smo bili še zelo na trnih. 

Proglašali sm*o samostojnost, nad nami pa je visel oblak groženj. 
V letu dni se je res zgodilo toliko, kot piše Nande Razboršek, da 
človek ne more veijeti. Če pogledamo eno lepših plati: zasavski 
četverčki so zrasli že v prave korenjake in so sedaj stari štiri leta - 
vsak je pihnil svojo prvo svečko.

Seveda se je pokazalo, da se bomo v demokraciji znali tudi 
kregati. Koliko prahu samo dviga nameravana gradnja nove 
cerkve v Trbovljah, o čemer piše v tokratni temi Suzana Sivka. Še 
dobro, da so mladi še vedno takšni, kot so bile vse generacije. 
Mladostno razigrani so se v zadnjih tednih sprehajali po ulicah 
predvsem maturanti. Blanka Tomac še ni maturantka, dokazuje 
pa, da se lahko tudi Zasavke enakovredno kosajo na lepotnih 
tekmovanjih. Zadnjo nedeljo se je začelo poletje, nogometni kibici 
pa so zaključili s svojimi analizami prvenstvenih tekem. Nič zato, 
sedaj bo na vrsti prestopni rok, potem pa se spet kmalu začne.

Še to: tudi pri Zasavcu si bomo privoščili malo poletja. Zato 
bomo julija in avgusta izdali le po eno številko časopisa. Tako bo 
naslednji Zasavc med bralci spet 23. julija.

Hf - Funšterc:
Koledar dogajanj, Počitnice v domačem okolju. 
Sramotni steber, V Zidanem mostu se puntajo, 
Peterle v Zgorju, Kratke, Pariamentarije,
Pismo gluhemu, Jetmice

Vaš zelnik:
Ugovor, Okostenela miselnost, Adijo, otroštvo, 
Športne igre na Izlakah

Tema:
Nova cerkev v 7kbovljah?

Pogovor:
Nikolaj Beer "Imam dve domovini’

* fii ~ Kšajt glavce:
l| l:|:{ © j Milanova kost, Nandetov Priboljšek, Gozd 

V milo prosi, Kaj beremo?, Jež, Id bode
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Marko Planinc
Matjaž Švagan
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Anketa:
Spet matura

fc:
Reportaža:

? Generacije z roko v roki, Vsi Mački pri Mačku,
Indija prese, Četverčki stari Utiri leta, 

sSnRiS;* Malej in flavta

Križ kraž:
Nagradna križanka z bogatimi nagradami

Miš maš:
Mladim Zasavcem, Bil sem las, radirka, 
obleka, žoga, Zamenjam - zamenjaš, Grafit

Žuriramo:
Miss Zasavja v Portorožu, Nekoč je bilo 
Horoskop, Hot, hot, hot, Yamahina vaja 
na prostem, Lestvica

Kšefti:
na Izlakah, 
Preženimo dolgčas, 

bodočnost

Zdrav duh...
Biti ali ne biti ljudski, Helga Briner - 
pianistka in zborovodkinja, Zabeleženo, 
S Kolumbom na pot

... . ... v zdravem telesu
fili. ssruiKu*.

Kratke športne, Rezultati, športni cik cak

Kronično:
Promet, Pazite se redarjev, 
Kradejo kot srake, Aujbiks
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KOLEDAR DOGAJANJ
9. junija - Spet se sestane tr

boveljski izvršni svet. Med drugim se 
njegovi člani odločijo, da bo na letnem 
kopališču letos še zadnjič gneča; vendar 
ne med kopalci, temveč med gos
tilničarji. Tega dne pa se ne odločijo, da 
bi na vrat na nos sprejeli ponudbo o 
izdelavi preglednih kart občine. Morda 
bi kazalo počakati še na kakšnega 
ponudnika...

10. junija - Na trboveljski 
Zvezi prijateljev mladine izvedo, da bi 
bilo dobro preučiti možnost, ki jim jo 
prejšnjega dne predlagajo na seji 
izvršnega sveta: da se delo v Zvezi dc- 
profesionalizira, denar pa v celoti na
meni programom.

11. junija -Končnosklepčni se 
na seji vseh treh zborov skupščine 
zberejo trboveljski poslanci. Točke 
dnevnega reda precej obetajo in res sc 
zadeve kar nekajkrat zapletejo.

12. junija - Medtem ko v Hrast
niku uživajo v petju moškega pevskega

lluzene so pripravili. Foto: T. It.

zbora Svoboda 1, se na Izlakah potijo 
obrtniki in podjetniki, v Zagorju pa 
občinski in republiški krščanski demok
rati.

12. junija - Dr. Maks Tajnikar 
za okroglo mizo o malem gospodarstvu 
in podjetništvu pove nekaj grenkih na 
temo obrtnih con in posojil obrtnikom 
oz. podjetnikom, Lojze Peterle pa se 
kakšno uro kasneje na javni tribuni pod 
naslovom Ni nam vseeno "počuti 
počaščenega, ker je končno prišel tudi v 
te kraje”. Dvorana je premajhna za vse, 
ki bi mu radi prisluhnili.

13. jllllija - Pihalni orkester 
Svca ta sobotni večer igra za begunce.

16. junija - Na ustanovni 
skupščini sc sestane 17 bodočih družbe
nikov hranilnice in posojilnice, ki jo 
bodo vsistemu hranilnic Mladikcd.d. iz 
Ljubljane v okrobru odprli tudi v 
Zasavju.

17. junija - V slabih štirinajstih 
dneh sc tokrat zgodi še druga seja neke 
občinske skupščine: poleg trboveljskih 

poslancev sc sestanejo tudi hrastniški. 
Pripravijo vse potrebno za občinski 
praznik.

17. junija - v Tovarni pohištva 
Trbovlje slavijo 40-lctnico delovanja. 
Razen manjših težav z likvidnostjo in s 
pomanjkanjem primernih kadrov se 80-

članski kolektiv dobro prilagaja tržnim 
razmeram.

19. jllllija - Na Marnem
proslavijo 1. rojstni dan Patricije, 
Kevina, Timoteja in Kristjana, Drak
slerjev - četverčkov. V gosteh so s čes
titkami tudi hrastniški župan Leopold 
Grošelj, sindikalist Dušan Semolič, 
predstavniki firm in, seveda, novinarji. 
Mamica in očka se zahvalita vsem, ki so 
jima pomagali prebroditi naporno leto.

20. junija - Še dvajset let več 
kot Tovarna pohištva v Kisovcu obstaja 
nogometni klub. Na osrednji proslavi 
imajo to soboto slavnostnega go
vornika - predsednika olimpijskega 
komiteja Slovenije Janeza Kocjančiča.

21. junija - Klub upokojencev 
pri trboveljski stranki socialdemokrat
ske prenove že navsezgodaj v svojih vr
stah gosti Mirana Potrča, predsednika 
poslanskega kluba stranke. Tema tega 
pred počitniškega srečanja pa se glasi 
Slovenija pred volitvami.

Polona Malovrh

Žejo je treba potešiti. Foto: E. M.

ZASAVC Izdaja Zasavc d.o.o., Cesta zmage 33, Zagorje ob Savi. Časopisni svet: Sandi Češko, Robert Halzer, Franci 
Kadunc, Branko Klančar, Janez Knez, Darka Lipičnik, Jože Ranzinger ml. Glavni urednik: Matjaž Švagan, odgovorni urednik: 
Marko Planinc. Uredniški odbor: Roman Rozina, Polona Malovrh (Funšterc), Ivana Laharnar (Vaš zelnik, Reportaže), Stane 

Šterbucl (Kšajt glavce), Milan Vidic (Anketa), Fanči Moljk (Miš maš), Katja Božič (Žuriramo), Borut Markošek, Jože Bertole (Kšefti), 
Nande Razboršek (Zdrav duh...), Barbara Kus (... v zdravem telesu). Oblikovanje in računalniški prelom: Čvek, Dol pri 
Hrastniku, Tisk: Alenka Jakopič, Sedraž. Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 33, Zagorje ob Savi. Tel.: 
(0601) 61-013. Na podlagi zakona o prometnem davku (Ur. list RS, št. 4/92) in mnenja Ministrstva za informiranje (št. 23/283-92, 
z dne 5.5.1992) sodi časopis med proizvode informativne narave po 13. točki t. št. 3, za katere se plačuje 5-odstotni davek 
od prometa proizvodov. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni 
dovoljen.
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Počitnice f
Kadar razmišljamo o poletnih počitnicah, nam misli poletijo na morje, kjer se navadno nekaj dni 

ponujamo soncu in valovom, se zabavamo, sprehajamo, lenarimo, uživamo. Marsikdo rad obišče tudi 
domače bazene, mnogim bo kopanje blizu doma kar zamenjalo tistega v veliki slani luži. V zasavski 
okolici imamo šest bazenov. Povprašali smo, kako so vas pripravljeni sprejeti.

CENIK - v SIT

Bazen otroci
d p s

dijaki in študenti
d p s

odrasli
d p s

Hrastnik 100
(z uporabo nar ne 

250)

100 150

Izlake -
Medijske Tbplice

120 70 75% 1100 120 70-75% 1100
dnevne dnevne

150 (nedelje in prazniki)
500 Abonma karta za pet kopanj

170 70-75% 1900
dnevne

200 (nedelje in prazniki) 
000

Rimske Toplice 1-10 100 4200 IGO 110 4800
(za ufHjkojence)

200 140 6000
10,20,30 kopanj - popusti

Radeče -
Jagnjenica-Njivice 80 50 800 80 50 1000 150 100 1500

Trbovlje 50 40 1200 60 50 1200 100 80 2000

Zagorje IH. junija, ko smo spraševali za cene, še niso imeli določenih, 
pravijo pa, da bo<lo poceni.

Op.: d(dnevna karta), p (poldnevna karta), s (sezonska karta).

Hrastnik
Hrastniški bazen bo nared od 1. 

julija dalje, nam je povedal Boris 
Čeperlin, reševalec' in vzdrževalec. Na 
terasi, kjer je na voljo nekaj ležalnikov 
in senčnikov, je tudi manjši bazen. Zal 
si tu ne boste mogli kupiti hrane. Imajo 
pa bife, savna obratuje. Bazen bo odprt 
med 9. in 20. oziroma 21. uro. Telefon: 
41-354.

Izlake - Medijske Top
lice

Bazene na Izlakah so odprli 1. maja. 
Gostinske usluge (pijača, krompirček 
in hitra hrana) vam ponuja Hotel Medi
jske Toplice. Novost je domača 
lekarna. Na voljo je nekaj ležalnikov in 
senčnikov. Vodja marketinga v Medi
jskih Toplicah Milan Razboršek je pov
edal, da so nameravali uvesti 
razvedrilne igre za kopalce, vendar seje 
stvar zataknila. Tudi sadja letos na 
kopališču še ne boste mogli kupiti, 
časopise pa si boste lahko privoščili v 
recepciji hotela. Avtobusne povezave 
so redne. Bazeni bodo odprti od 9. do
18. oz. 19. ure. Telefon: 73-517 (recep
cija hotela).

Radeče - Jagnjenica - 
Njivice

Bazen bo odprt 25. junija popoldan. 
Poleg kopanja si boste lahko privoščili 
različno hrano, tudi lučke, ob vikendih 
sadje, in pijačo. Na voljo bo badminton, 
namizni tenis in biljard. Ob četrtkih bo 
trim plavanje, štirikrat v sezoni pa 
nočno plavanje in ples. Bazen ima dva 
globinska dela, primeren je za vso 
družino. Referent Uroš Martinšck je 
povedal, da so na sezono odlično 
pripravljeni. Žal voda v bazenu ni ogre
vana, zato deževje za kakšen dan 
kopanje zavre. Odprto bodo imeli vsak 
dan od 9. do 19. ure. Telefon: 81-302 
(Papirnica).

Rimske Toplice
V Rimskih Toplicah je bazen, ki ga 

že več kot leto dni upravlja Forum 
terma, odprt vse leto, tudi pozimi. V 
poletnem času je odprto od 9. do 20. 
ure. Iz Hrastnika pelje avtobus vsako 
uro. Na bazenu st) poskrbeli za nekaj 
zabave: top tenis, namizni nogomet, 
sposojajo ležalnike in senčnike. 1 Irana, 
posebej pizze, hamburgerji ipd., je zag
otovljena. Sadja letos še ni. Je pa 
manjša trgovina s pripomočki za ve
drejše bivanje na bazenu. Pripravljajo 
tudi nekaj večjih poletnih prireditev. 
Telefon: 063/736-014.

Trbovlje
"Pri nas je še vedno zelo lepo", je 

bazen in okolico najprej pohvalil 
reševalec in trener Oto Lukač. V 
bazenih vodo dogrcvajo, ima 27 - 28 
stopinj. Prostore ob bazenih so preure
dili v tri bifeje, restavracijo, fitness klub, 
lam je še zlatar, frizer, športna trgov ina. 
Niso pa v Trbovljah uspeli kupiti ležal
nikov in senčnikov. Slednji so še pose
bej nujni, saj tu ni dreves. Nobenega živ 
žava za otroke ne bo ali kaj podobnega.

"Lepe objekte imamo, pa ponujamo le 
statično kopanje, in to že dvajset let", je 
dejal jezno Lukač. Od hrane nudijo 
pizze in krompirček, lučke, sadje pa 
tudi tu le v prešanem stanju. Bazeni 
bodo na voljo vsak dan med 9. in 18. 
uro. Telefon: 21-330.

Zagorje - Selo
Petinsedemdesetletni oskrbnik 

Karel Odlazek je napovedal, da bo 
bazen 1. julija nared. "Trideset let že 
samo "flikamo" bazen, pa tako lepo je 
tukaj. Proletarec nima denarja, pa se ta 
beračija pozna. Toda ko bazen 
uredimo, je tu lepo in varno," je dejal 
Karel. Za hrano in pijačo je poskrbl
jeno, trava in lepe terase vabijo, dva 
bazena sta na voljo majhnim in velikim 
kopalcem. Tudi zabavno bo.

Upajmo, da bodo gospodarji naših 
kopališč ponudili obiskovalcem lepo in 
dinamično bivanje, |ra dopolnili ma
njkajoče že letos. Zadovoljstvo vseli je 
najlepše - tudi takrat, kadar je človek 
zaradi zunanjih ovir vezan na domače 
okolje.

Ivana Laharnar
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V Zidanem mostu se 
puntajo

Prebivalci naselja Vila v krajevni skupnosti Zidani most 
(ob kamnolomu Cementarne Zidani most - Trbovlje) so že 
dalj časa nezadovoljni. Moti jih onesnažena okolica, blato na 
cesti, posebej pa premočno streljanje vkamnolomu. Kamenje 
nevarno ogroža krajane, zaradi detonacij pa so posebej pre
strašeni otroci v vrtcu in šoli. Po mnenju ljudi, ki žive ob 
kamnolomu to presega vse razumne in varnostne meje.

Prebivalci tega dela Zidanega mosta bi radi dobili odgo
vore na nekaj vprašanj. Npr. kakšen je režim voženj v kam
nolomu (zaradi blata na lokalni in magistralni cesti), kolikšna 
je onesnaženost zraka, zakaj je streljanje v kamnolomu tako 
močno (kaj vpliva na to) in zakaj strugo Savinje ožijo z 
zasipavanjem gramoza? Zato v Zidanem mostu sklicujejo 
konec meseca tribuno, na kateri bi radi dobili ustrezne stro
kovne odgovore.

M.P.

Dogovori o plinovodu
Pred štirinajstimi dnevi je bil v Medijskih Toplicah pred

stavitveni sestanek, na katerem so strokovnjaki Italgasa iz 
Torina predstavili svoje podjetje in možnosti, kijih ponujajo 
Sloveniji. Organizatorja sestanka, predsednik zagorskega 
izvršnega sveta Janez Lipec in direktorica Agencije za razvoj 
Marija Leskovšek sta k pogovorom povabila tudi predstav
nike iz Trbovelj, Šentjurja pri Celju, Celja, Žalca, Velenja, 
Sevnice in Domžal, torej občin, ki mejijo na Zagorje. Koncept 
vključevanja Italgasa se je zdel prisotnim zanimiv in kot 
koordinacijsko telo za vse prisotne v nadalj njih dogovarjanjih 
so določili Agencijo za razvoj iz Zagorja.

Zasavski turnir v biljardu
Zasavc in Biljard bar Marka Drašlarja pripravljata 

prvi zasavski turnir v biljardu v osmici po mednarodnih 
pravilih. Turnir bo 5. julija v biljard baru v Orehovici pri 
Izlakah. Pismene prijave prejemamo v uredništvu 
Zasavca (lahko tudi po pošti) ali v prostorih biljard bara 
Marka Drašlarja v Orehovici.

Udeleženci se bodo borili za tele nagrade: kosmodisk, 
palica za biljard, trije pari Adidas copat, dve letni karti za 
bazen Medijske Toplice, majica in kapa Zasavca in dvak
rat po 5 kart za kino Delavski dom Zagorje. Prvi trije 
bodo prejeli kolajne. Prijavnina: 400 tolarjev.

Biljard bar v Orehovici je odprt vsak dan od 17. do 
22.30 ure (telefon 73-840).

/Ž.

/Al

Sramotni steber
Danes bomo na sramotni steber pribili JLA. 

Prav berete. In to povsem upravičeno. Se spom
nite plazu v Zagorju. Seveda se. Takrat so vojaki 
postavili začasni most čez Kotrcdešco, kije potem 
kar stalni postal. Stanovalci tega dela Zagorja so 
se kmalu začeli pritoževati zaradi hrupa, ki so ga 
povzročali vozniki, ki so vozili čez most. Deske so 
udarjale, da je bilo veselje. Še posebej veselo je 
bilo ob večerih, saj se udarjanje daleč sliši. Takrat 
so most cestarji za silo popravili. Sedaj spet poje.

^ Zato ni drugega, kot zahtevati od ... koga neki.
' JLA, ki je pustila most ob odhodu iz Slovenije v 

Zagorju? Občine, ki bi bila prav gotovo bolj zado
voljna z obvoznico? Cestarjev, ki skrbijo za cesto 
med Zagorjem in Trbovljami čez Slačnik? 
Najbolje bo nabiti na steber JLA. Najdlje je, v ' 
uredništvu nebo težav s krivcem, most pa bo... No, ' 
most bo pa še naprej ječal in škripal. Morda pa ga 
le bodo spet začasno zakrpali ali pa naredili 
novega. Da bi prišla ponj bivša lastnica, si tudi mi 
ne želimo.

M. P.

Prav zanimivo je včasih pripravljati tele sra
motne stebre. Tokrat smo mislili opozoriti na 
neurejene reklamne table, ki so postavljene pri 
vhodu v mesto Hrastnik, pri Steklarni. Nekatera 
hrastniška podjetja so zanje lepo skrbela, druga 
so jih povsem zanemarila. Tako je npr. še vedno 
stala tabla, na kateri so lahko obiskovalci Hrast
nika prebrali, da v Hrastniku še obstaja SOZD 
Edvard Kardelj. A glej ga zlomka. Ko je bil tekst 
že skoraj napisan, se je zgodilo. Table so čez noč 
izginile. V Hrastniku so se očitno odločili 
polepšati okolico in v zadnjih mesecih so storili 
veliko za lepše okolje. Pokazalo se je, da seda tudi 
/. majhnim denarjem storiti precej. Tako je čez 
noč propadel sramotni steber, česar smo po svoje 
vestii. Ko bi bilo le večkrat tako. Seveda bi bilo 
vseeno dobro, da bi ob vhodu v Hrastnik opozar
jali na firme, ki v Hrastniku delajo. Verjetno pa 
bi bilo dobro razmislili o bolj zanimivi postavitvi 
reklamnih tabel.

M.P.

h'
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Peterle v Zagorju
Sredi junija so na povabilo krščan

skih demokratov Izlake in Zagorje 
obiskali predsednik SKD Lojze Peterle, 
Nace Polajnar in Janko Deželak. Po
tem, ko so obiskali Elektroprom in 
Svco ter prisostvovali ustanovitvi slo
venske ženske zveze za Zagorje, so nas
topili na javni tribuni z naslovom Ni 
nam vseeno. Na njej so govorili o tem, 
kaj se je v Sloveniji doslej že zgodilo in 
kaj bi se v kratkem še moralo. To, kar 
se dogaja zdaj, po njihovem ne prinaša 
koristi, temveč nasprotno - državi jem
lje zaupanje tujine in tujega kapitala. 
Dotoka le-tega desnica, so zatrdili, ne 
zavira. Vzrok za to, da ga k nam ni, je, 
da je ta kapital postal le bolj oprezen.

Kotu: T. Brezovar

Sedanja strankarska koalicija je po 
mnenju prvakov SKD bolj krhka, kot je 
bila njihova, na drugi strani pa veliko 
bolj politična in celo razsipna. Sestavo 

* slovenske skupščine so označili za 
nenormalno, kajti samo 21 poslancev 
zmore v njej blokirali ostalih 200. Prav 

paradi tega so po njihovem čimprejšnje 
volitve na vsak način potrebne. In do 
konca leta tudi povsem možne. Za 
bližnjo prihodnost slovenske države pa 
so gostje omenili še proces, ki ne bo 
tako kmalu zaključen. Ko pa bo, bo 
prinesel normalen razcvet gospodar
stva na kapitalističnih osnovah in z 
jasno socialno usmeritvijo. Imenuje se 
sanacija bank in z. njo bodo definirani 
tako novi lastniki bank kot nova upravl- 
jalska struktura. Prinesel pa bo tudi tuji 
kapital.

A.II.

Posojilnica
Kot je bilo slišati na ustanovni 

skupščini bodočih družbenikov hranil
nice in posojilnice sistema Mladika d.d. 
Ljubljana, bodo zasavsko enoto (sedež

bo imela v Trbovljah v nekdanjem 
Zdravstvenem centru) odprli pred
vidoma v začetku oktobra. Ustanovit
veni kapital 17 družbenikov znaša 
okrog tri milijone tolarjev, med njimi 
so podjetja, kot so Rudniki rjavega pre
moga, Mehanika, zagorska IGM in 
Rudis ter zasebna podjetja. Največji 
delež med njimi bo imela delniška 
družba Mladika iz Ljubljane.

P.M.

Asfaltiranja
V Zagorju bo letos moderniziranih 

veliko novih cestnih odsekov. Trenutno 
asfaltirajo odseke na in ob cesti proti 
Tirni (Kal - Jablana, Tirna, Lovska 
koča,...) popravljajo pa tudi poškodo
van del Vilhcmini. Naslednja postaja 
asfaltnih strojev bo Župančičeva v Top
licah, kjer so zgradili tudi nov vodovod. 
V tej rundi naj bi asfaltirali še cesto v 
krajevni skupnosti Franc Farčnik, cesto 
proti Ribniku v Kisovcu in skupaj z 
Domžalčani odcep proti Šentgotardu. 
Dela tečejo še na cestah proti Podkumu 
in na odseku Dobrljcvo - Brezje. V 
obeh primerih gre za odvodnjavanje. 
Cesta v Podkum naj bi bila še letos 
končana, gradili pa naj bi še na Mlinšah 
(Žvarulje, Dolgo brdo, Trata, Peške 
Kandrše) in cesto Tomčcv most - Šem- 
nik; cesto proti smučišču Marcia, torej. 
Uredili bo treba tudi cesto proti Kot- 
redežu, kjer gre za ogromne poškodbe, 
ki so posledica rudarjenja. Obetata se 
nova mostova in sicer na Orleščici in v 
Brišah, rekonstruirali bodo ovinka na 
regionalni cesti v Izlakah (pri trgovini 
Ajda in pri pošti), končali pa naj bi tudi 
rekonstrukcijo Kolodvorske v Zagorju.

Na občini pravijo, da so vsa dela 
zaradi nevarnih odsekov (plazovi) zelo 
strokovna in temeljijo na geoloških 
poročilih. Da jim uspeva zgradili toliko 
cestnega omrežja pa je predvsem zaslu
ga sofinanciranja krajanov in lastnega 
angažiranja, saj so končne cene tudi 
parkrat nižje od načrtovanih.

R.R.

Največ jih bo doma...
Z letovanjem zasavskih družin nič 

kaj dobro ne kaže. Za Rab in 
Crikvenico, kjer imajo svoje počitniške 
zmogljivosti rudarski kolektivi, skora
jda ni zanimanja. Priglasilo sc je le 
nekaj interesentov, vsi za Crikvenico.

Če do 25. junija ne bo več prijav, organ
izirano letovanje odpade in si bodo 
morali redki dopustniki hrano 
pripravljati sami.

Večje prijav v Hrastniku in deloma 
tudi v Zagorju. Vseeno pa gre za pre
cejšen osip, saj so v marsikaterem pod
jetju ugotovili, da se bo večina delavcev 
letos počitnicam odrekla. Ljudje so ali 
še bodo nadomestila za letovanje po
rabili za bolj prozaične stvari.

M. V.

Kako bodo 
praznovali v 

Hrastniku
Za Trboveljčani so se tudi v 

Hrastniku odločili, da bodo občin
ski praznik 3.ju 1 ij obeležili brez 
velike proslave. 2.julija bodo na 
posebni prireditvi, kamor so vab
ljeni vsi Hrastničani, predali na
menu nove prostore osnovne in 
posebne šole (denar samopris
pevka), hkrati bodo podelili 
letošnja občinska priznanja.

Večina zabavnih in športnih pri
reditev bo zato potekala v krajev
nih skupnostih. Na Dolu bodo v 
petek, 26. junija v okviru prazno
vanja občinskega in krajevnega 
praznika in dneva državnosti od
prli razstavo ročnih del Društva 
upokojencev. V soboto pa so vsi 
krajani vabljeni na rokometno 
igrišče, kjer se bo športno, kulturno 
in zabavno dogajanje pričelo že ob 
lO.uri dopoldne. Ogledali si bodo 
lahko tekmo v malem nogometu 
med občinsko vlado in krajevno sk
upnostjo, se pomerili v pikadu, 
prisluhnili promenadnemu kon
certu steklarske godbe na pihala, 
dramski skupini, pevskim 
zborom... Ob lS.uri bo proslava, 
na kateri bodo podelili krajevna 
priznanja in nato zabavni večer.

Tudi v KS Steklarna bo v soboto 
živahno. V poplavah uničeno 
balinišče so spet usposobili in 
pripravili turnir upokojenskih 
ekip, ki so mu dodali še kulturni del 
z nastopom godbe in moškega 
pevskega zbora.

S.Š.
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Prijazno okolju
Pisali smo že, da bosta krajevni skupnosti 

Čemšenik in Šentgotard v Zagorju tista 
kraja, kjer bo preizkušen model gospodar
jenja s komunalnimi odpadki. Komunalno 
podjetje v teh dneh z napisnimi tablami 
opremlja zabojnike, ki bodo postavljeni pred 
hišami v obeh KS. Po terenu bo razdeljenih 
225 teh "boksov". Stroške modelnega pro
jekta nosita firma Rumpold iz Avstrije in 
zagorska občina. V zabojnikih bodo krajani 
zbirali posebej papir in posebej ostale od
padke. Velike kosovne in posebne odpadke 
bodo skozi leto pobirali v organiziranih akci
jah. Organske odpadke bodo krajani odlagali 
na kompostirnice, steklo pa v posebne zabo
jnike. Nov sistem odlaganja in zbiranja od
padkov naj bi se pričel julija. Vzporedno s 
tem bodo v Šentgotardu in Čemšeniku v 
okviru javnih del sanirali divja in nevarna 
odlagališča, ki so se kopičila in širila skozi leta.

Izdana je bila tudi že ponudba za projek
tno nalogo celovitega regijskega koncepta 
gospodarjenja z odpadki. V tem sklopu bodo 
obdelane vse lokacije, primerne za odlaganje 
odpadkov. Seveda pa v ta projekt ne sodi le 
odlaganje, pač pa celoten koncept gospodar
jenja z odpadki. Če bi ga znali izpeljati, bi 
naše deponije sprejemale le še 30 odstotkov 
odpadkov, vse ostalo pa se še lahko koristno 
uporabi.

Ivana I^aharnar

120 let GD Radeče
Radeški "purgarji", ugledni krajani: Hen

rik Šajer, Franc Dolinar, Franc Ganišek, Ivan 
Sluga, Franc Juvančič in Friderik Trepcčnik

so leta 1872 ustanovili predhodnico gasil
skega društva Radeče. Požarna bramba, kot 
so jo imenovali, je štela 16 mož, povečini 
obrtnikov iz Radeč. Imeli so majhno 
brizgalno, nekaj kavljev, nekaj škafov in ved
ere ter "kar" 8 metrov dolgo lestev. Prvi gasil
ski dom so zgradili že v letu 1887. Razvoj 
društva je bil zelo pester, pa tudi aktivnosti je 
bilo vsako leto več. Tudi vojna dela ni usta
vila. Po njej so zgradili nov gasilski dom (leta 
1956), ob 110 letnici pa še prizidek.

Gasilci so gasili v številnih požarih, 
reševali imetja ob poplavah, vzgajali pod
mladek, osvajali prva mesta na različnih tek
movanjih. Društvo je preživelo zanimivo 
zgodovino. Ob 120. letnici društva (prazno
vali so 20. junija) je spregovoril dr. Matjaž 
Kmecl, pripravili pa so tudi veliko gasilsko 
parado.

Stari gusilt-i.

F.K.

Onkološke bolnice na 
Izlakah

Nastop trboveljskih mažoret, Minattijeve 
pesmi in Pot Nejca Zaplotnika, ki jo je reci
tirala Vanda Kopušar, je bil uvod v srečanje 
onkoloških bolnic Slovenije, ki je tokrat po
tekalo na Izlakah. Srečanje je pripravila 
Zasavska sekcija, ena aktivnejših v Sloveniji. 
Izmenjale so izkušnje, pogovorile o delu 
Društva onkoloških bolnikov Slovenije, 
spoznale zdravilišče Medijske Toplice. 
Spoznale so stol Omega (zadnji dosežek za 
zdravo sedenje in razbremenitev hrbtenice), 
ogledale so si razvaline Medijskega gradu in 
obnovljeno Valvazorjevo kapelo.

V prijetnem vzdušju sobotnega dopold
neva so članice izvedele, da so postale članice 
mednarodnega odbora pri mednarodni zvezi 
za raka, da bodo dobile svojo himno in 
nenazadnje, da bodo takšna srečanja postala 
stalna. Dobivale sc bodo vsako drugo soboto 
v maju, naslednje leto v Mariboru. Srečanje 
so omogočili Hotel Medijske Toplice, Elck- 
troclement Izlake, F.lektroprom Izlake in 
Radio Trbovlje.

F.K.

Srednješolsko veselje
V začetku junija so bile zasavske ceste in 

ulice živahnejše kot ponavadi. Na vsakem 
koraku smo srečevali dijake srednjih šol. 
Zaključek štiriletnega šolanja so veselo 
naznanjali občanom. Po opravljeni maturi 
začenjajo študij na višjih ali visokih šolah ali 
pa se bodo zaposlili, če se bodo lahko. Z 
obiskom podjetij so izkoristili priložnost, da 
so se zahvalili za pomoč, ki so jo bili deležni 
v času šolanja v raznih oblikah. Ker so 
zasavske doline precej dolge, so se letos 
poslužili okrašenih tovornjakov in traktor
skih prikolic, namesto tradicionalnih 
vprežnih vozov s konji. Tudi tokrat so jih 
spremljali muzikanti z raznimi instrumenti, 
in pa seveda Gaudeamus igitur... 
nepogrešljiva himna, ki jo pojo že mnoga leta 
številni rodovi maturantov.

T.L.

Zlata knjiga
Letos smo v Zagorju že petnajstič podelili 

Zlate knjige. Tega priznanja je deležen vsak 
osnovnošolec in srednješolec, ki je bil skozi 
vsa leta šolanja odličnjak. Doslej je bilo 458 
takšnih učencev, letos pa je nagrado prejelo 
38 osmošolcev.

Na prireditvi so bili nagrajeni tudi tisti 
učenci osnovnih šol, ki so dosegli večje us
pehe na različnih državnih tekmovanjih.

I.L.

Deratizacija
Od 5. junija do 11. julija poteka v Trbovl

jah akcija deratizacije. Zastrupljene vabe za 
miši in podgane nastavlja usposobljena 
služba celjske poslovne enote Zavoda za 
zdravstveno varstvo.

T.L.

Radeški bazen ze odprt
Športni objekt podjetja Radečcpapir je 

že odprl svoja vrata, saj si letos spet obetajo 
precejšen obisk. Ne samo plavalcev, temveč 
tudi ostalih gostov. Upravljalec je letos oddal 
gostinske usluge v najem'znani gostilni 
Gračner, ki jo obiskovalci doline ob Sopoti 
poznajo po domačih specialifetah-divjačini 
in solidni postrežbi. V načrtu imajo vrsto 
prireditev. Začeli bodo z ot roškim živ žavom, 
nadaljevali s plesi ob sobotah in raznimi za
bavnimi prireditvami. Objekt, ki so ga pa- 
pirničarji postavili že davnega leta 1956 je 
poznan med Zasavci in okoličani, zato 
pravijo, da pričakujejo dobro turistično se
zono.

F.K.
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PARLAMENTARI JE
Med uresničenim in 

neuresničenim
Sredi prejšnjega tedna so se spet 

sestali hrastniški poslanci in na skupni 
seji občinske skupščine osrednjo pozor
nost namenili sprejemu nekaterih od
lokov in osnutkov odlokov, o katerih 
bodo sklepali kasneje. Sprejeli pa so 
zazidalni načrt industrijsekga območja 
Za Savo, kjer namerava Tovarna 
kemičnih izdelkov ob svoji upravni 
zgradbi postaviti nekaj industrijskih 
objektov in vanje preseliti posamezne 
dele proizvodnega programa.

Precej časa so poslanci namenili 
poročilu o delu izvršnega sveta in pro
gramu za letošnje leto. Občinska vlada 
je, kot je razvidno iz poročila o delu, le 
delno uresničila naloge. Najmanj je bilo 
tako narejenega na področju odpiranja 
novih delovnih mest, več pa je 
uresničenega pri varstvu okolja (sprejet 
je bil sanacijski program za varstvo 
zraka in sanacijo razmer, ki se postopno 
uresničuje), izboljšali so cestno infra
strukturo in opravili še nekaj drugih 
nalog. V poročilu o delu je tudi zapisa
no, da je izvršni svet dosegel željene 
naloge tudi na področju pospeševanja 
podjetništva in obrti. Posebno skrb je 
namenil (neuspešnemu in 
opuščenemu) projektu Vlastek, težkim 
razmeram v Jelki (ki je v postopku 
likvidacije) in stečajnemu postopku v 
SGP Hratnik. Za pospeševanje drob
nega gospodarstva in podjetništva je 
skupščina občine ustanovila delniško 
družbo Modulus in (menda) se rezultati 
njenega dela že kažejo "pri realizaciji 
oblikovanja nekaterih novih podjetij v 
občini (GD Hrastnik)".

Poslanci so potrdili tudi predlog 
letošnjih priznanj ob bližnjem občin
skem prazniku. Za uspehe na gospodar
skem področju bo prejel Ivan Maurovič 
priznanje zaslužni občan, Adolf Dragar 
bo prejel plaketo 8.februar občine 
Hrastnik za dolgoletno delo na kul
turnem področju, posebna priznanja pa 
bodo prejeli še Gasilsko društvo Turje, 
Anton Verač, Ivanka Kirn in Gorazd 
Medved.

Stane Šterbucl

Zagorje
Ker bo zagorski parlament zasedal 

na dan izida Zasavca, to je 24. junija, 
lahko sejo le napovemo, o sklepih pa 
prihodnjič. Pogovarjati se nameravajo 
o dvanajstih točkah dnevnega reda.

Med točkami, ki so opremljene z 
gradivom, je npr. osnutek odloka o 
priznanj ih občine, ki predlaga drugačna 
občinska priznanja. Programske zas
nove za proizvodno - obrtno cono v 
Kisovcu so v končni fazi sprejemanja. 
Zapleti so nastopili tik pred koncem 
javne razprave, na skupščini pa naj bi se 
vse razpletlo. Med predlogi so še pro
gramske zasnove za sanacijo površin po 
končanem rudarjenju v jami Loke in 
določitev vrednosti točke za izračun na
domestila za uporabo stavbnega zem
ljišča. V-javno razpravo bo posredovan 
zazidalni načrt za območje tržnice v 
Zagorju. Občani bodo imeli dovolj časa 
za pripombe, načrte pa si bodo lahko 
ogledali v upravni zgradbi občine in v 
krajevni skupnosti Jože Marn. Delegati 
bodo ustanovili še svet za varstvo pravic 
najemnikov in komisijo za nadzor nad 
izvajanjem proračuna občine. Soglasja 
k imenovanju ravnateljev osnovnih šol 
so tudi obveznost skupščine, imenovali 
bodo še predstavnike programskega 
sveta in skupščine Radia Trbovlje. 
Vodstvo občine bo poslance seznanilo 
še s praznovanjem občinskega praznika 
9. avgusta.

Ivana Laharnar

Mladinski parlament. Foto: S. Weiss

Trbovlje
Po tistem, ko majsko zasedanje vseh 

treh zborov trboveljske občinske 
skupščine ni bilo sklepčno, se je na ju
nijski seji le zbralo dovolj poslancev. 
Zapletlo se je že kmalu po začetku 
zasedanja, točneje pri točki Poročilo o 
gospodarjenju v letu 1991 in v prvih 
mesecih letos, ali še točneje pri dodatku 
k tej točki: pri poročilih direktorjev tis
tih firm, v katere je svoj delež v obliki 
obveznic vložila tudi občina. To so bili 
Miran Kramberger iz Iskre Semicon, 
Gojko Pešec iz Strojegradnje in Franc 
Kovač iz Ipoza. Na koncu so po burnem 
reagiranju enega od njih, češ da je vse 
skupaj eno samo zasliševanje, sklenili, 
da v bodoče o stanju v teh treh firmah 
poročajo tisti, ki so za to resnično tudi 
odgovorni - člani upravnih odborov 
firm.

Poslanci so bili odločni pri sprejemu 
datuma za začetek delovanja reorganiz
iranega osnovnega šolstva. Če so na IS 
še kak teden prej menili, da bi do reor
ganizacije lahko prišli postopoma, so se 
po sestanku z učitelji premislili. Njihov 
predlog je sprejela tudi Skupščina: 
ry;preklicni datum naj bo 1. september 
1993, do takrat je potrebno urediti vse 
za pouk na treh popolnih osemletkah. 
Da bo občina to lahko izvedla, se bo 
morala seveda zadolžiti. Pod to točko je 
bilo slišati tudi marsikatero na račun 
Republike in njenega mačehovskega 
odnosa do šolstva oz. občin; v šolstvu je 
namreč Republika prevzela le skrb za 
OD učiteljev, vso "materialno sfero" pa 
pustila na plečih občin. Če je pouk v 
občini že bil reven, bo ob takem rav
nanju Republike še bolj.

Po "učni uri o obveznicah in 
delniških družbah" in reorganizaciji os
novnega šolstva, so na dnevni red 
prišle Volitve in imenovanja. Tisti, ki 
so ob njej pričakovali kaj burnega (npr. 
informacijo o imenovanju novega 
komandirja Policijske postaje) so os
tali praznih rok. Tudi tisti poslanci, ki 
so ob tej točki doslej imeli največ po
vedati, so tokrat zatajili. Ali pa - pre
prosto - pozabili?

A.II.



Pismo gluhemu je nastalo 1. decembra 1991, po 
nekaj zelo čudnih potezah Oddelka za varstvo ok
olja in urejanje prostora na občini v Trbovljah. 
Omenjene so v pismu. V upanju, da bo prišlo v letu 
1992 do pozitivnih premikov, sem ga odložil v pre
dal. Minila je polovica leta, stvari gredo še na 
slabše.

Pismo gluhemu
Občutek, da si človek, 

pridobiš z deli, s katerimi 
pomagaš graditi svet...

A. S. Exupery

Po šestih letih nemega opazovanja, kaj se dogaja v mojem 
mestu, sem se le odločil, da ti napišem nekaj kritičnih besed.

Urbanizem in arhitektura sta zadnje čase zelo pogosti 
besedi, kiju uporabljam(j)o ob različnih priložnostih, tako v 
časopisju kot vvsakdanjih pogovorih. Pogovori, modrovanja, 
sami posegi so me prepričali, da se ti oglasim. Mogoče še 
pravočasno!

Čas suhih let, čas v katerem so investicijska vlaganja skoraj 
na ničli, je pravi čas, da se lahko kritično ozrem v preteklost. 
Doslej smo vso pozornost namenili skoraj v celoti gradnji 
stanovanjskih sosesk. Tokrat je naša (moja) naloga vso po
zornost nameniti kvalitetnejšemu pristopu k oplemenitenju 
obstoječe arhitekturne in urbanistične substance. Mojemu 
mestu moramo vdihniti vsebino mestnega jedra. Moje mesto 
jedra nima, ima pa zelo Občutljivo hrbtenico.

Upam, da boš razumel mojo zaskrbljenost, voljo in opti
mizem istočasno. Verjamem, da bodo prišli boljši časi, "ni 
hudič...". Hočeš ali nočeš, bodo morali priti! Bojim se, da 
bomo zaradi navidezne brezizhodnosti in neveščnosti 
posvečenih storili nepopravljive posege v prostor mojega 
mesta. Moja bojazen izvira iz parcialnih pristopov k posa
meznim problemom (odstop od materializacije Odloka o 
"sarkofagu" in postavitev spomenika žrtvam vojne 1941-45 na 
pokopališče, rušitev starega pokopališča...). Veš, nekaieri 
ljudje v najinem mestu so (ste) poistovetili pojma arhitekture 
in urbanizma. Rešitve problemov se žal ne obravnavajo kon
ceptualno, temveč po detajlih. V najinem mestu se urban
izem in arhitektura obravnavata kot ljubiteljska dejavnost 
nekaterih trenutno posvečenih. Koncept razvoja nastaja v 
upravnem organu z enim arhitektom "urbanistom". Le-ta je 
urbanist po funkciji in opisu del in nalog iz razvida del, kot 
smo temu rekli še pred nekaj dnevi. Tako separaten pristop 
k posameznim problemom v kontekstu razvoja mesta vodi v 
anarhijo.

Ne glede na to, da nisi moj kolega, bi lahko pripomogel h 
konceptualnemu pristopu. Šeječasza to! Spomni se, da smo 
ti arhitekti to pomoč ponudili, a si jo očitno zavrnil. Mogoče 
pa je le prehuda trditev, da s(m)o arhitekti v mojem mestu 
najbolj bebavi...

V teh, za nekatere očitno brezizhodnih časih, si je potre
bno prizadevati za temeljito pripravo prostora, njegovo izk
oriščenost in pravo namembnost. Človeku moramo vrniti 
prostor. To je čas, ko moramo urbanisti in arhitekti prosvetl- 
jevati someščane, pa tudi kolege, ki našo (svojo) stroko 
gledajo zgolj kot posel. Da bi vsaj poizkusil prisluhniti nam! 
Nasprotno, naše želje po dialogu si prekvalificiral v krike 
potapljajočih se v brezdelje.

Tu pa se pojavi vprašanje pridobivanja posla za vsako ceno 
in pod vsakimi pogoji, vprašanje, ali smo sploh zmožni z 
lastnim delom pokazati na napake v viharju novih razmer. 
Dokazati ti hočem, pa ne po don kihotovsko, da je mogoče, 
kljub krizi, preseči trenutno stanje v družbi.

Najinemu mestu bodo arhitekti - managerji in "urbanisti" 
ljubitelji storili nepopravljivo škodo. Dela in njih posledice 
bodo ostala vidna generacijam, dežurni krivec bo arhitektura 
in njeni ustvarjalci. Saj s(m)o že tako in tako dežurni krivci 
za vse, kar se je, se in se še bo dogajalo v tem prostoru.

ARHITEKTURA je bojišče, 
bojišče duha, 

ne moči

Upam, da si to pismo prebral do konca. Upam, da ga ne 
dojemaš kot klic utapljajočega se v brezdelju!

Žal, gluhi pač tudi krikov ne sliši!

Lepo pozdravljen!
V Trbovljah, 1. decembra 1991

Jurij Kolenc 
dipl.inž.arh.

Foto: Branko Klančar
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■ Relikvije. Izlaškega obrtnega velemojstra Janeza 

Vidmarja - Ekologa je bivši šef vlade Lojze Peterle - 
Nimuvseeno dobil na levi nogi. Prišel je petnajst minut 
prej kot je bil najavljen, tako da Ekolog niti nagic, ki so 
mu jih delavci razobesili po celi delavnici, ni uspel 
zamaskirati.

■ Dobra prevodnost. Prvi mož trboveljske 
Iskre - Semicon Miran Kramberger - Odrešenik resno 
razmišlja, da bi namesto polprevodnikov začeli izde
lovati izolatorje. Vzrok je dokaj banalen; računa 
namreč, da bi se potem govorice iz Iskre veliko počas
neje širile.

■ Dileme ni vec. Redakcija Jetrnic ekskluzivno 
odgovarja na vprašanje, kdo bo zamenjal srbskega pred
sednika Slobodana Miloševiča - Nečujemdobrota. To 
bo naš odgovorni Marko Planinc - Čvek. Potem ko je 
Nečujemdobro v vzhodni Slavoniji poluspešno pokuril 
stotine tankov in tisoče vojakov, je naš Čvek v enem 
samem stavku in brez žrtev (glej prejšnjo številko) 
Belišče prestavil v Srbijo.

■ Nadziranje. Zagorski dekan Jože Čampa - 
Dopisovalec je menda na javno tribuno krščanskih de
mokratov v Zagorju zamudil zaradi tega, ker je prever
jal, če je šef vlade Janez Drnovšek - Gable v Riu res šel 
k maši. No, zagorski krščanski demokrati vladne po
godbe s tamkajšnjimi liberalnimi demokrati niso 
razdrli.

■ Nadziranje drugič. Slednje je malo ver
jetno ne le zato, ker je oblast slast, ampak tudi zato, ker 
se v Zagorju vse več ljudi križa. Zlobneži to povezujejo 
s tem, ker je Janez Drnovšek - Gable v svojo ekipo 
pritegnil dva znana zagorska direktorja in politika - 
Elektroelementov Stane Gošte - Stanley bo tudi gospo
darski svetovalec, Oriin Sandi Češko - Čvekič pa bo 
nadziral denar.

MEHURČEK
Nakupil je nekdo Če hočeš spečo vas
prav ljubko ropotijo povzdigniti v mesto,

in stresel jo v okras obesi čimveč cunj

na pločnik pred Medijo. na pločnike in cesto.
Luka

■ Neopaznost. Hrastniški župan Leopold 
Grošelj - Samoprispevek je zaprosil odbor za pripravo 
občinskega praznika v Trbovljah, če bi organiziral 
praznovanje tudi v Hrastniku. Tudi on bi namreč rad, 
da bi bilo vse čimmanj opazno.

■ Poraščenost. Po besedni vojni o tem, ali naj 
država s svojimi agencijami usmerja podjetništvo in o 
tem, kakšen pomen ima graditi obrtne cone, je minister 
za malo gospodarstvo Maks Tajnikar - Drobni imel 
enako štrlečo brado, zagorski premier Janez Lipec - 
Lipe pa znatno povešene brke.

■ Konec dober, vse... Ko so prenoviteljski 
ekologi v dveh čolnih varno prispeli do Krškega, je bil 
najbolj vesel Drago Kopušar - Vprašaj, šef hrastniških 
prenoviteljev. Po toku Save so se namreč hitro širile 
govorice, da se samo zato ni peljal z ostalimi, ker je dal 
preluknjati čolna, saj bi se mu z utopitvijo pol stranki
nega vodstva odprle vse poti navzgor.

■ Azil. Ko se bodo neodvisnemu in zgovornemu 
poslancu Danijelu Starmanu - Vsevedu odrekli vse
povsod, se bo vrnil v Zagorje. Edinole na Zagorje ga še 
vežejo lepi spomini; pa še to samo na njegovo ženo, ki 
je bila v tistih časih izbrana za miss Slovenije.

■ Pošiljatelj neznan. Direktor trboveljskega 
Ipoza Franc Kovač - Funkcionar seje udeležil seminarja 
za stečajne upravitelje v Dobrni. V Ipozu upajo, da so 
ta znanja povezana z njegovim prejšnjim direktorskim 
mestom v zagorski Varnosti.

■ Kovačeva kobila. Vsestranska Hrastničanka 
Fanči Moljk - Rekreatorka ni le učiteljica, ampak tudi 
pedagoginja. Da uspešna, je dokazala tudi s tem, da se 
je pisanja plonkcegelcev za svojo maturantko lotila kar 
sama.

Epigram
Pot v Evropo

Na Norveško in Belgijo potuje Lipe, 
doma pa vztrajno žaga proračunske pipe!

Sanje o Nobelovi nagradi
Pozablja, kdo mu luC zeleno dal je h Kraigh. nagradi, 
obenem bi pa strašno rad bil v Oslu • na paradi!

Bermudski trikotnik
Oblekla šefinja je še bermuda gate 
in zdaj iz Save v Tirano se podi čez trate ...

BLACKBURNE
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Pisma bralcev
Kot vsak resen časopis tudi 

| Zasavc objavlja odmeve na 
prispevke v časopisu, ali pa 
mnenja bralcev o življenju ln 

dogajanju v Zasavju.
Posebej poudarjamo, dajo 

is' dolžina pisem omejena na 
| največ 30 tipkanih vrstic.
; Nepodpisanih pisem ne objavljamo.

Uredništvo
Skozi dva tedna se na uredniški mizi 

med pismi nabere marsikaj za
nimivega. Ponovno vam sporočamo, da 
nepodpisanih pisem ne objavljamo. 
Tako tokrat ne moremo objaviti pisma 
bralke, ki piše o oddajah Radia Tr
bovlje in pismo mame predšolske dek
lice iz Hrastnika, ki kritično piše o 
reviji pevskih zborov predšolskih 
otrok. Če ne želite svojega imena ponu
diti vsem bralcem, ga nam vendarle 
morate. Vsi, ki nam želite pisati, pa se 
ne morete odločiti, kar korajžno k 
pismu. Veseli ga bomo.

Uredništvo

Ugovor
Na članek, ki je bil objavljen vil. številki 

Zasavca dajemo ugovor. Na vprašanje 
kakšne probleme imamo s sodelovanjem z 
republikami bivše Jugoslavije, je tehnični 
vodja po telefonu odgovoril: "Probleme 
imamo z repromaterialom, katerega dobi
vamo iz Belišča (zaradi nepravočasnih do
bav), zato se bomo preusmerili na domače 
dobavitelje, to je med drugim tudi Valkarlon 
Logatec. Trenutno poslujemo občasno z Re
publiko Hrvaško, za ostale informacije pa sc 
obrnite na vodjo komerciale."

V zvezi z odgovorom, ki ga je dal tehnični 
vodja po telefonu in člankom, ki je bil objavl
jen, vas moramo opozoriti, da Belišče ni bil 
in tudi ne bo v republiki Srbiji in da prodaja 
na srbski trg v razgovoru sploh ni bila omen
jena. Zahtevamo, da v naslednji številki 
Zasavca objavite popravek oziroma pravilne 
podatke o našem poslovanju s Srbijo ali Črno 
Goro.

GEI» TIKA TRBOVLJE 
(podpis nečitljiv)

Odgovor
Na kratko. Iskreno se moramo opravičiti 

predvsem Bcliščanom, ker smo Belišče 
prestavili v Srbijo, ter Tiki, če je imela zaradi 
tega kakšne težave pri poslovanju. Kar pa sc 
tiče pogovora novinarke s tehničnim vodjo, 
je potekal tako, kot je bil zapisan v članku. V

temi smo sc lotili ukrepov OZN proti novi 
Jugoslaviji. Dopuščamo možnost, daje prišlo 
do nesporazuma, čeprav je pogovor potekal 
povsem razumljivo. Prav gotovo pa nimamo 
nikakršnega interesa zlonamerno povzemati 
odgovorov sogovornikov.

Uredništvo

Spoštovani, odgovorni 
urednik!

Pazljivo sem prebral vaš odgovor na moje 
kritične pripombe k časopisu Zasavc. Ne 
morem se strinjati, da ste mi podtaknili 
namesto "ilegalnih imen" "partizanska 
imena". Sem predvojna generacija, živel sem 
tudi med drugo svetovno vojno in to na zelo 
občutljivem področju. Zato se sam ne 
spuščam v take reči. Saj "ilegalna" imena ima 
lahko vsak, partizane pa pustite pri miru in 
ne meni podtikati tako občutljivih stvari.

Strinjam se z vami, da je za nas zelo 
pomembna vsebina članka, ne strinjam pa se, 
če je članek bolj problematičen, da se ne da 
podpisati. Če ni podpisa, skoraj gotovo nekaj 
ni v redu. Kar se tiče zadnjega odstavka 
odgovora, bi prepustil v presojo bralcem 
Zasavca, kako si vsak tolmači napisan članek. 
Preberem vse, kar je napisano v Zasavcu, 
zato tudi marsikaj razumem po svoje.

Tone Juvančič, Podkmn
V'

Se enkrat
Ilegalna imena sem res nehote prekrstil v 

partizanska. Vendar mislim, da sem bil 
vseeno zelo jasen in da vse zapisano še vedno 
povsem drži. Lep pozdrav v Podkum.

Marko Planinc

Okostenela miselnost?
V naši okosteneli miselnosti sc premika. 

To lahko z mirno vestjo potrdimo vsi. Tudi 
tisti, ki do zdaj niso znali misliti s svojimi 
možgani, ampak samo s partijsko sposojen
imi. Tega instrumenta ni več. Premika sc 
polževo, vendar opazno, vse to spremlja 
zasavski živelj večinoma z negodovanjem in 
nasprotovanjem. Zelo počasi nam prihaja v 
zavest, da so časi polovičarstva, kraje in laži 
(zakonito in v imenu ljudstva) za vedno 
končani. Ostanki nečednosti so ostali in 
bodo še vznikali, dokler bodo zanje plodna 
tla. Zato sc pa išče učinkoviti strup za 
uničenje trdovratnega plevela. Mi se zdaj 
počutimo kot izgnanci iz raja, kar v resnici 
smo. Za lažnim rajem nam je hudo, ker nas 
je čas svetovne preobrazbe v miselnosti in 
delavnosti dobesedno povozil. Neverjetno 
dolgo smo bili prepričani, da bomo preobra
zili svet z našo ideologijo in demagogijo, pa 
smo sc hočeš nočeš znašli pred neizprosno

resnico, da je bilo naše dosedanje življenje le 
lep sen brez stvarne podlage.

Kar se danes dogaja okoli nas, se je 
moralo zgoditi, ker bi sc sicer ne streznili. 
Vsak raj na tem planetu sije treba prislužiti 
s trdim delom. Že Adam in Eva sta bila 
postavljena pred to neizprosno dejstvo in 
preizkušnjo. Mi v svoji domišljavosti smo 
mislili, da bomo prevarali samega boga ali 
naravo po zasavsko. Pa smo prevarali sa
mega sebe. Za malo se nam zdi, da so se naše 
visoko leteče ideologije razblinile v nič. In to 
je premik, ki se po polževo dogaja.

Miroslav Jurše, Trbovlje

Adijo, otroštvo!
V petek, 12. junija je popoldanski turnus 

prekinila valeta osmih razredov OŠ I. 
Skvarča v Zagorju. V obilici smeha in veselja, 
ki smo ga s pestrim programom izzvali 
osmošolci, ni manjkalo tudi solz. Nismo bili 
oblečeni v slavnostna oblačila, kupili smo si 
enobarvne majice in oblekli nepogrešljive 
kavbojke. Tako je bilo vse skupaj bolj 
sproščeno. Po enournem programu smo se 
odločili, da bomo nekaj ur, ki so nam še 
ostale, preživeli skupaj. Bila je izkoriščena 
vsa noč, saj smo si slovo tešili v discu 
Mesečina. V imenu cele osme generacije bi 
sc ponovno radi zahvalili vsem, ki so nas 
osem let vzgajali v dobre in poštene ljudi.

Učenci S.a razred OŠ Ivan 
Skvarča, Zagorje

V

Športne igre na Izlakah
29. in 30. maja so bile 17. športne igre 

delavcev socialnih zavodov in domov 
Slovenije na Izlakah. Na igrah je sodelovalo 
več kot 500 športnikov in športnic iz 34 za
vodov in domov. Pomerili so sc v odbojki, 
streljanju, kegljanju, namiznem tenisu in 
malem nogometu (tudi 11 ženskih ekip). 
Športniki in gledalci so sc lahko resno zamis
lili nad žogobrcanjcm nežnega spola. Na
jboljši so prejeli medalje in pokale, ki jih je 
izdelal glavni pokrovitelj Elcktroclcmcnt iz 
Izlak. Največ odličij so prejeli udeležene iz 
Maribora, Škofje I.okc, Hrastovca, 
Rakičana, Novega mesta, Kamnika ... Tok
rat je prehodni pokal, ki je bil že dve leti v 
posesti Škofjcločanov, odšel (tesno) v Mari
bor. Organizator iger so bili delavci DSO iz 
Izlak. Končale so sc na zaključnem večeru ob 
bazenu Medijske Toplice. Udeležencem je 
spregovoril Viktor Žakelj, za prijetno 
vzdušje smo poskrbeli z bogatim kulturno - 
športnim programom. Naslednje igre hodov 
Novi Gorici.

Prof. Boris Drenik, Izlake
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Ker življenje potrebuje varnost

**/nic*
NAJVEČJA IN NAJSTAREJŠA 
SLOVENSKA ZAVAROVALNICA

V NESREČI
NE BOSTE OSTALI SAM.

ZAVAROVALNICA TRIGLAV d.d. LJUBLJANA
OBMOČNA ENOTA TRBOVLJE 

TRBOVLJE, Cesta oktoberske revolucije *t 14,
Telefon: 0601-21 844, 21 298

PEU&BSTAWSVllèTWE:
HRASTNIK. Cesta F. Kozarja 7. tel 41 755 
ZAGORJE, Cesta zmage b.S., tel 61 45O

TEL.: 41 704 INT.431, 
FAX. 41 041

Podjetje za stanovanjsko, 
gostinsko dejavnost in trgovino

c. 3. julija 7, 61430 HRASTNIK

ugodne cene, prijazno osebje, 
kakovostna ponudba

obiščite nas:

- v trgovini: c.3 ti#» l (pri rudniški upravi), 
tel. (0601)/41 704 int.338

* mešano blago
* bogato založena delikatesa

odprto: od 7.00 do 12.00, od 14.00 do 17.00, sobota od 7.00 do 12.00

- V pivnici: Trg. F. Kozarja (nova rudniška hala) 
tei.: (060D/41 704 int. 411

)izz
[OD:
2 di

tel.: (0601)/4
* pizze vseh vrst
* dopoldanski hladni in topli prigrizki
* jedi po naročilu, poslovna kosila
* točeno svetlo in temno laško pivo
* prodajna razstava (Vitomila Omana) - 
od 12.6. do 30.6.1992

odprto: od 7.00 do 22.00, nedelja zaprto

Gostišče
tel.,fax.: 
(061)733040

prenočišča
\ ŠENTGOTARD 15a 

TROJANE

MAČEK
Ko se peljete iz Zasavja proti Trojanam, se na vrhu 

Trojanskega^ klanca odcepi cesta v smeri 
Čemšeniške planine - Čemšenika. Le en kilometer od križišča 

na tej cesti leži vas Šentgotard, kjer se nahaja GOSTIŠČE MAČEK. 
V lepi, še neokrnjeni naravi boste lahko preživeli prijeten dan, 

v gostišču pa vas bomo postregli z bogato, izbrano hrano. 
Gostišče je urejeno z 50 sedeži v restavraciji in 70 sedeži 

v posebni sobi, primerni za svatbe in ostala srečanja (seminarje). 
V dvo in troposteljnih sobah, opremljenih s tuši, WC - ji in 

teraso, pa lahko preživite tudi več dni skupaj.
Ob sobotah igrajo v našem Gostišču različne skupine, 

s prijetno glasbo za uho in plesalce.
Vse potrebne informacije po telefonu (061) 733-040

TROJANE 
«-----------------• CE

m ■ ^ŠENTGOTAKD
IZLAKE • Golrt**<yiWGottiuc MAČEK

vijudno vas vabi kolektiv GOSTIŠČA Maček



Že kar nekaj časa se Trboveljčani sprašujejo ir, ugibajo ali bo ali 
ne bo - nova cerkev namreč. Mnenja so še vedno i izlična, eni so za, 
drugi proti. Odvisno pač od političnega in verskega prepričanja. Je že 
tako, da velja splošno prepričanje, daje zasavski iovek v prvi vrsti 
proletarec in revolucionar, ter šele nato vernik - kristjan. Takšna 
(rudarska in revolucionarna) pa naj bi bila tudi zunanja podoba 
mesta, zato po mnenju mnogih, pa še vedno ne vseh, sakralen objekt 
ne sodi v središče mesta. Cerkev pa želi nov objekt prav tu, v središču, 
da bi ljudem približali vero. Izdelana je tudi že programska zasnova 
za gradnjo cerkve, ki naj bi stala pri muzeju, točneje na mestu sedanje 
Mestnikove hiše. Kdaj bo v Trbovljah dejansko stala nova župnijska 
cerkev pa je, po besedah trboveljskega župnika Franca Mlakarja, 
odvisno predvsem od lokalnih oblasti.

Ali gre za ambicijo župnika?
Trboveljski župnik poudarja, da ni

kakor ne, saj je nova cerkev tudi v inte
resu škofije, predvsem pa gre za 
dejansko potrebo. Potreba po cerkvi 
izhaja že izpred vojnih časov, tako je 
cerkev že leta 1934 dala izdelati načrt za 
gradnjo cerkve na prostoru današnje 
blagovnice Nama in PTT-ja. Takrat je 
cerkev to zemljišče tudi kupila in že 
začela s pripravami na gradnjo cerkve 
sv. Križa. Vendar pa je začetek gradnje 
preprečila najprej druga svetovna vojna 
in nato nove družbenopolitične raz- 
nmerc po končani vojni. Tedanja nova 
oblast jecerkveno zemljišče nacionaliz
irala in na njem zgradila blagovnico in 
pošto. Danes cerkev ne upa na vrnitev 
te parcele, še vedno pa je mnenja, da 
mesto Trbovlje potrebuje novo župni
jsko cerkev v centru mesta. Tu gre tudi 
za želje vernikov, predvsem tistih, ki jim 
je obstoječa cerkev zaradi same lokacije 
težko dosegljiva. To so starejši občani, 
družine, ki so vezane na avtobusni 
prevoz (ta namreč ni poceni) in otroci, 
ki obiskujejo verouk. Mnogi so pre
pričani, da gre pri gradnji cerkve za 
nekakšno modno muho, ki je povezana 
z demokratizacijo slovenske družbe in 
prihodom krščanske demokracije na 
oblast. Vendar trboveljski župnik zago
tavlja, da nova slovenska oblast in Pe
terle z novo trboveljsko cerkvijo nista 
povezana, saj je potreba po bo
goslužnem objektu vseskozi prisotna. 
Res pa jim sedanje družbeno okolje 
vliva mnogo več upanja, da bodo 
končno uresničili dolgoletno željo

vernikov, saj je bila cerkev v socializmu 
postavljena na sam rob družbe. Tako je 
bilo tudi leta 1985 ko je cerkev dala 
vlogo za lokacijo za gradnjo cerkve in se 
je odgovor oddeli a za urejanje pros
tora in varstvo okolja pri občini Tr
bovlje glasil, da ni prostora, ker

urbanistični plan mesta ne predvideva 
cerkve.

Iskanje primerne lokacije
Leta 1990 je cerkev kupila parcelo 

pri muzeju in zaprosila za lokacijsko 
dovoljenje ter že leta 1991 dala izdelati 
programsko zasnovo za to lokacijo. 
Izvršni svet sc je načelno strinjal z grad
njo, še vedno pa ni bil popolnoma zado
voljen z lokacijo. Tako je bila pri IS 
imenovana strokovna komisija, ki naj 
bi pregledala s strokovnega stališča vse 
možne lokacije in predlagala najprim
ernejšo za postavitev cerkve.

Izbrane so bile štiri lokacije: v 
križišču, pod šolo Tončke Čeč, pred 
Delavskim domom in ob muzeju. Vse 
štiri lokacije so preverili glede položaja 
v mestu, mikrolokacije, geologije, 
dostopnosti, mirujočega prometa, 
funkcionalnosti ter ekonomičnosti 
gradnje. Po proučitvi vseh lokacij je 
strokovna komisija predlagala lokacijo

Pripombe k programski zasnovi za cerkev 
(podane v času od 6. 4. 1992 do 20. 5. 1992)

Cerkev je res (prava?) rešitev za reševanje gospodarstva, saj je več kot dovolj 
nezaposlenih, ki jo bodo primorani obiskovati in pomoliti za vsakdanji kruh.

Podpis nečitljiv

Prav je, da sc cerkev zgradi na tem mestu, tako bo vsaj delno popravljena 
krivica, ki se je dogodila s tem, ko stoji na temeljih, namenjenih za cerkev, 
blagovnicami). Pokazala bo tudi to, da Trbovlje niso več tako rdeča kot so bile 
in po čemer slovijo.

Podpis nečitljiv
Cerkev, nova, je v Trbovljah nuja. Ne samo zaradi novih tokov in političnih 

sprememb pri nas doma, tudi zaradi tega, ker vse več ljudi išče nekaj drugega 
kot le materialne dobrine. Lokacija je takšna kol pač je in menim, da je dobra, 
da je v centru mesta, če ne v greometričnem, pa v kulturnem. Cerkev se bo 
gradila pretežno iz prostovoljnih prispevkov, zato so neumestne pripombe o 
drugih gradnjah listi nasprotniki naj razmislijo o neštetih "zafuranih" inves
ticijah rcalsocializma.

Hild, ing. grad.
Nepotrebna, neprimerna, denar darujte Karitasu.

Ana
Določene stvari so šle mimo, menim, da je bilo preveč odločilno, daje lastnik 

zemljišča Cerkev. Obravnava je dve leti prepozno, ker sedaj gledamo detajle, 
global pa je zamujen. Vhod v cerkev je skrit očem, zakaj ni poudarjen.

Katko blažič, d.i.a.
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Nekateri predlagajo, da bi prestavili cerkev - tako ali drugače.

pri muzeju, ki se je pokazala kot 
najboljša med predlaganimi. Tako lo
kacija cerkve ni več sporna s strokov
nega stališča, pač pa je še vedno nekaj 
ideoloških pomislekov, kot je ta, da 
cerkev ne spada zraven spomenika Or- 
june. Nasprotni tabor pa trdi, da ravno 
cerkev, kot kulturna ustanova zelo sodi 
na ta prostor, zaradi bližine muzeja in 
Delavskega doma. Nekateri so celo 
našli zgodovinsko pomembnost Mest- 
nikove hiše, ki bi se s postavitvijo 
cerkve porušila. Vsekakor pa ne 
smemo spregledati dejstva, da je cerkev 
že lastnik te hiše, zato je tudi ta lokacija 
po mnenju urbanistke Darije Tauzel 
najprimernejša in pravi, da naj bo 
cerkev tu ali pa je sploh ne bo. Še 
vedno pa se sprašuje ali je sploh 
smiselno imeti dve cerkvi in bi bilo po 
njenem mnenju veliko bolj smiselno 
usposobiti Loško cerkev, ki jesicer lepa 
a propada. S tem pa se cerkev ne strinja, 
saj želijo nov objekt postaviti na pros
toru, ki bi bil občanom bolj dostopen. 
Da bi razrešili še zadnje dileme glede 
lokacije, so se sestali trboveljski ar
hitekti in oblikovali skupno strokovno 
mnenje, ki ga bodo posredovali tudi IS. 
Sklenili so, da bodo predlagali IS spre
jetje lokacije pri muzeju, ker je na
jprimernejša in bi objekt sam 
oplemenitil prostor. Imajo pa pri
pombe na samo velikost objekta, ker je 
za ta prostor preveč programa, predvid
ene so namreč učilnice za verouk, 
dnevna kapela,... Moteč je tudi zvonik, 
ki naj bi stal ob ulici. Zato so se odločili, 
da bodo izdelali nove smernice za sam

bogoslužni objekt, ki naj bi bil bolj vk- 
omponiran v prostor.

Smotrnost gradnje
Kij ub mnogim pripombam, da je ena 

cerkev v Trbovljah popolnoma dovolj 
(nekatere še vedno moti tudi ta) in da 
bi denar namenjen gradnji cerkve lahko 
smotrneje porabili za izboljšanje 
zasavskega gospodarstva, pa je ven
darle tu najpomembnejša odločitev 
cerkve in vernikov, ki bodo zanjo pris
pevali sredstva. Če se investicija splača 
ali ne je verjetno stvar investitorja. Mar 
bomo tudi nekemu podjetju, ki se 
odloči za gradnjo poslovne zgradbe 
očitali, da se mu to ne splača, ker mu 
posel ne bo cvetel. Torej prepustimo 
cerkvi naj presodi ali je ali ni dovolj 
vernikov, ki bi napolnili dve cerkvi. 
"Cerkev nikogar ne sili, naj prispeva za 
novo cerkev, saj so vsi prispevki popol
noma prostovoljni," pravi trboveljski 
župnik in dodaja, da so se bogoslužni 
objekti vedno gradili v "težkih časih", 
saj ravno v teh trenutkih človek potre
buje duhovno oporo. Cerkev pa se čuti 
dolžno, da ljudem približa bogoslužni 
objekt in vsem omogoči obisk maše. Z 
novim objektom bi cerkev pridobila 
prostor za verouk, razna srečanja in 
predavanja, saj sedanja cerkev za te de
javnosti ni primerna tudi zato, ker je 
postavljena zunaj mesta in jo obis
kovalci precej težko najdejo. Takšno 
pa je stališče predvsem cerkve, ne pa 
tudi tistih, ki menijo, da bi sakralen 
objekt kvaril izglcd mesta in njegovo 
identiteto.

Začasna rešitev - maša v hiši 
Z nakupom Mestnikove hiše pri 

muzeju je cerkev vsaj na videz začasno 
rešila problem, kako omogočiti 
otrokom verouk v bližini in mnogim 
nedeljsko mašo. Hišo so preuredili 
tako, da so iz nekaj sob (z rušenjem 
sten) pridobili večji prostor za mašo in 
verouk. Trboveljski župnik pravi, da je 
to res samo začasna rešitev, ker prostor 
vsekakor ni preveč primeren, saj je pre
majhen. Hkrati pa poudarja, da so tudi 
drugod po Sloveniji maše v hišah nekaj 
povsem običajnega in, da tu ne gre za 
nikakršno posebnost Trbovelj, za 
primer pa navaja Ljubljano - Fužine, 
Maribor, Ivančno Gorico,... Meni tudi, 
da so ljudje to rešitev ugodno sprejeli, 
kar dokazuje tudi sam obisk. Nikakor 
pa cerkev s tem, da je organizirala ve
rouk in nedeljsko mašo v hiši ne misli 
izsiljevati gradnjo cerkve, kot mnogi 
menijo. Na oddelku za urejanje pros
tora in varstvo okolja pa je Darija 
Tauzel povedala, da cerkev nima dovo
ljenja za izvajanje verouka in maš v tej 
hiši, saj je najprej potrebno spremeniti 
samo namembnost hiše iz stanova
njskega objekta. Vendar pa to ni edini 
vzrok, da dovoljenja ni, veliko bolj je 
bilo odločilno mnenje strokovnjakov, 
da ni osnovnih pogojev za bogoslužni 
prostor, ker se postavlja vprašanje var
nosti. S tem, ko so porušili nekaj sten, 
da bi pridobili večji prostor, so hkrati 
porušili tudi dve nosilni steni in je sama 
nosilnost precej vprašljiva.

Bo strokovno mnenje 
prevladalo nad ideološkim?

Trenutno je to še težko presoditi. Če 
bi sodili samo po pripombah, ki so bile 
podane k programski zasnovi, bi dejali, 
da se ljudje veliko bolj ukvarjajo s poli
tiko kot pa s stroko. "Vendar obstaja 
upanje na demokratično širino pris
tojnih, da bodo končno priznali, da so 
tudi kristjani del skupnosti," pravi žup
nik Franc Mlakar in dodaja, da sta pot
rebni le potrpežljivost in vztrajnost. 
Cerkev bo torej še naprej vztrajala pri 
gradnji cerkve, saj kot pravijo, želi 
mladim ponuditi vrednote življenja, to 
pa lahkostori levprimerni učilnici. Kot 
argument, v prid cerkvi, pa navajajo 
tudi dejstvo, da želimo v Evropo, v tej 
obljubljeni deželi Evropi pa je posta
vitev cerkve v centru mesta nekaj 
povsem običajnega.

Suzana Sivka
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Rojen 1945 v Križevcih v Prekmurju. Študiral je na Akademiji za 
likovno umetnost v Ljubljani, kjer je diplomiral pri profesorju Gabri* 
jelu Stupici leta 1973. Živi in dela kot svobodni umetnik na Izlakah. 
Samostojne razstave: Ljubljana, Murska Sobota, Kranj, Zagorje, 
Krško, Koper, Ingolstadt, Lendava. Je umetniški vodja slikarske 
kolonije Izlake - Zagorje. Član Društva slovenskih likovnih umet
nikov.

Si slovenski slikar. Kaj je to: milost 
ali muka, sreča ali obup?

Že ko sem šel v šolo za oblikovanje 
v Ljubljani, je bilo domačim jasno, da 
se spogledujem s slikarstvom. Po tej 
šoli sem se vpisal na ALU in doma je 
bila morda mama nekoliko presunjena. 
Želela je, da bi si izbral kakšen bolj 
donosen poklic, a težav zaradi tega ni 
bilo. Oče je bil ljubiteljski glasbenik in 
je vedel, da nagnjenj ne smeš zatirati. 
Vsak poklic je lahko milost ali muka, če 
ga ne opravljaš z veseljem, slikarstvo ni 
nobena izjema. Mama je zdaj ob 
vsakem slikarskem uspehu vesela.

Iz kakšnih doživetij se rodgo dobre 
slike? Kako doživetja v mladosti vpli
vajo na poznejše obnašanje slikarjev?

Večina mojih slik ima korenine v 
moji mladosti in v mladostnih doživet
jih. Res je, da zdaj živim na Izlakah, a z 
Goričkim nisem nikoli drastično preki
nil stikov. Veliko hodim tja, čeprav je 
naša domača hiša zdaj prazna, načel jo 
je čas. Pokrajina pri nas ni ravna, polno 
je gričev, zemlja je težka, ilovnata, 
polna barv. Spominjam se mladostnih 
čofotanj po mlakužah in težke hoje po 
razmočenih stezah in njivah. To so bila 
zame zelo močna doživetja in se 
odražajo na mojih slikah.

Je slika podoba razgaljene duše ali 
razuma?

Slika je mešanica intuicije in 
razuma. Vse pride iz dela: dobro je 
slikati pol pol, pol s podzavestjo, pol s 
pametjo. Treba je veliko delati. Morda 
me k delu priganja moja evangeličanska 
vera, ki pravi, da je ta svet edini, ki je, 
zanj pa je treba nekaj narediti. Za
hodno pridobitništvo temelji na luter- 
anstvu, ki ne verjame v čudeže ampak v 
delo. Da, v slikah kar naprej razgaljam 
svoje mladostne mlakuže in radosti. 
Vzhodno Goričko ni posebno bogato,

meji na Madžarsko, nekatere vasi so 
povsem izpraznjene. Vas Kukeč, v 
kateri se že trideset let ni nihče rodil, je 
zame prispodoba Goričkega.

Ali se s sliko očistiš ali še bolj za
pacaš? Neprestano brskanje po prvin
skih mladostnih doživetjih nekoliko 
boli, kajne?

O umetniškem izpovedovanju imajo 
nekateri visoke teorije. O tem veliko 
razmišljam in berem. Ko sliko končam, 
sem zadovoljen, v meni nastane vesela 
praznina. Takrat moram iti ven, na ko
zarec vina ali v naravo. Proti Pušavam 
ali Gamberku. A kljub zadovoljstvu 
hodim po zemlji, ne pol metra nad njo, 
kot hodijo nekateri. Z vsako sliko gre 
nekaj iz mene, a ne vem, če sem zato kaj 
bolj čist. Imam pa raje, da sam brskam 
po sebi. Drugi te lahko preveč ranijo, ko 
se te dotaknejo na občutljivem mestu. 
So stvari, ki jih želi vsak zadržati zgolj 
zase, vsaj zdi se mu tako, ljudje pa kljub 
temu vse jzbrskajo. Slikarji na slikah 
veliko povedo o sebi, slike je treba znati 
brati.

Zakaj slike so? Ali so sodobne slike 
lepe ali je zanje pomembno kaj 
drugega?

Prav gotovo slike niso le za prek
rivanje madežev na stenah. So izpovedi 
posameznikov. Kot knjige, skladbe, 
ples in drugo. Od vseh umetnosti se je 
morda slikarstvo najprej odpovedalo 
pojmu lepega v najbolj poceni obliki. 
Lepe slike so postale premalo. Svet ni 
samo lep. Pojem lepega se spreminja. 
Van Goghove slike so bile za sodob
nike grde, danes pa jih občuduje ves 
svet. Sodobno slikarstvo ne kopira 
sveta, pač pa odkriva in ustvarja nove, 
doslej neznane svetove. Slikanje ni isto 
kot fotografiranje: slika mora vsebovati 
nekaj več, distanco do stvari, ironijo, 
opozorilo, iskanje resnice. Danes vsi

iščemo resnico, obsedeni smo od 
iskanja, kot so bili nekoč od iskanja 
kamna modrosti. Brž ko kdo najde 
košček resnice, le-ta obkroži svet. Svet 
je danes vse manjši, informacije krožijo 
z neverjetno hitrostjo. Slikar se mora 
odzivati na različne stvari: na doživljaje 
v okolju, na slikarske trende, aktual
nosti, a vendar mora ostati svoj, lep in 
nelep.

Kateri likovni kritik te je doslej 
najbolj razkril in te mogoče celo us
meril vsebinsko in stilno?

Največ sta o meni pisala LevMenaše 
in Franc Obal, a oba pišeta pač po svoje. 
Z nekaterimi njunimi ugotovitvami se 
strinjam. Najbolj me je usmeril moj 
profesor Gabrijel Stupica. Večkrat mi 
je žal, da si od njega nisem nabral še 
večjih miselnih zalog. Ni veliko govoril, 
kar pa je rekel, je držalo. Stupica je bil 
srečen, ko je odkril, da sem dober ko- 
lorist. Mojo sliko je od navdušenja 
nosil po akademiji. Biti kolorist je kom
pliment za slikarja, saj vemo, da je 
barva najmočnejše slikarjevo izrazno 
sredstvo. Risba je ogrodje slike, na 
risbo se obešajo barve. Barva ima moč, 
da risbo izkrivi, popači in slikar mora to 
upoštevati. Dobra teoretika na 
akademiji sta bila tudi prof. Zoran
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Didek in Marijan Tršar. Ti ljudje so me 
prebrali in iz mene naredili tisto, kar me 
danes označuje. Ali je to veliko ali 
malo, ne vem. Stupica je vedno govoril, 
da moramo veliko delati, če hočemo 
uspeti.

Pri založbi EWO pripravljajo 
monografijo o tebi. Kako napreduje? 
Te bo umestila v ustrezen predalček?

Za slikarja ni dobro, če mu prezgo
daj prilepijo stilno etiketo. Mene, hvala 
bogu, še niso strpali v kalup, še se 
svobodno sprehajam od snovi do snovi, 
od slikarskega pojava do pojava. 
Monografija, ki ne bo posebno 
reprezentančna stvar, nastaja, a to me 
manj zanima. Slikar naj predvsem slika, 
slike naj govorijo o njem. Istočasno 
nastajata pri firmi EWO tudi 
monografiji o grafiku Berniku in ki
parju Begiču.

Kako je biti v Zasavju svoboden 
umetnik? Ali si svoboden nasploh ali pa 
le delno?

V človekovo svobodo posegajo 
številne stvari: družina, materialne do
brine, denar, drugi ljudje, naročila... 
Vsaka svoboda ima pač meje. Pri delu 
me zelo utesnjuje pomanjkanje materi
ala - barv, platna, ustreznega papirja. 
Pri nas še dobrega svinčnika ne dobiš. 
Kupovati je treba v Avstriji, kjer je 
odlična izbira. Ne vem, zakaj se nekdo 
ne odloči in ne naredi v Sloveniji veliko 
trgovino z barvami in drugim slikar
skim materialom. Tu slika najmanj

Foto: B. Klančar

tisoč ljudi in vsak se mora zdaj znajti, 
kot ve in zna. Izlake s svojo slikarsko 
tradicijo bi bile za tako trgovino kar 
primerne. A izbor bi moral biti sve
toven, barve pa ne v tubah ampak v 
pločevinkah, saj so še vedno moderne 
velike slike z veliko barve. O svobodi pa 
še tole: ker sem policajem menda sim
patičen, me kar naprej legitimirajo in 
sprašujejo po osebni izkaznici. Vsako 
tako legitimiranje je napad na mojo 
svobodo. Moral se bom večkrat obriti, 
da bom manj sumljiv.

Menda uporabljaš barve, ki ustvar
jajo tesnobno razpoloženje, tvoje po
teze pa so nemirne. Si se to učil ali je to 
v tebi?

To je moj rokopis. Barva je odsev 
razpoloženja, poteza pa ustvarja 
vzdušje. Barve prilagajam motivu. 
Dolge poteze delujejo melanholično, 
kratke odrezavo. Razpoloženj v nas in 
okoli nas je nešteto. Ustvarjajo jih do
godki, svetloba, zvoki, besede. Na raz
položenja se je treba različno odzivati. 
Brati jih je treba, potem pa skušati 
naslikati. Gledalci potem slike pre
berejo ali ne. Če jih ne znajo prebrati, 
hodijo mimo njih. Pravih bralcev ni 
veliko, redki so. Ljudje iščejo v slikah 
običajno tisto, kar so že kje videli, 
običajno nekaj konkretnega. V glasbi 
nikoli ne iščejo konkretnih ljudi in kra
jev, ker jih ni, in tudi v slikah jih veli
kokrat ni, pač pa je tisto, kar je zadaj, 
nevidno. Kar je bilo, a je izginilo, mate
rialno izginilo, pustilo pa je vidne in 
nevidne sledove. Tu v Zasavju je vse 
zgrajeno silno trdno, najmanj za sto let. 
Na Goričkem je bilo čisto drugače. Hiše 
so bile iz ilovice, in ko so se sesedle, so 
brez sledov počasi izginile. Tu še dolgo 
ostajajo vidne škrbine. Morda je ta kon
trast kriv, da sem začel intenzivno 
razmišljati o barvah in potezah izgi
njanja. O tem, kako se stvari rodijo in 
minejo. A življenje je vseeno tr
dovratno, ne da se, in to skušam 
naslikati na primer z borovim deblom, 
ki je sicer zapisano trohnenju v blatu, a 
se ne vda, še stoji, še upa, še bogati 
naravo. Goričko in primerjava s temi 
kraji bosta zame še dolgo izvir navdiha 
in razmišljanj.

Ali bi tudi Izlake slikal s tako 
ljubeznijo, kot slikaš Goričko, če bi jih 
moral, recimo, zapustiti?

Tega na pamet ne vem, moral bi 
doživeti. Nekateri menijo, da je 
Goričko na koncu sveta, Slovenija pa je
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pravzaprav zelo majhna. Iz mojih 
Križevcev se ob jasnem dnevu vidi vse 
do Blatnega jezera na Madžarskem, tu 
pa moram na hrib, da dam očem 
svobodo. Nekaj motivov v Zagorju pa 
me zelo zanima. Sem jih že slikal, a mi 
ne uspejo vedno. Sicer pa sva že ugo
tavljala, da so mladostna doživetja 
usodno globoka.

Kako bi na kratko označil likovno 
življenje v Zasavju? Se tu kaj dogaja?

Naše zasavsko društvo je majhno, 
skoraj nihče nas ne podpira, zato sem 
član Pomurskega društva likovnih 
umetnikov. Tu začnemo nekaj delati, a 
ker ni denarja, volja hitro splahni. Ve
sel sem, da deluje slikarska kolonija že 
28 let, da uspešno realiziramo nekatere 
razstave na Izlakah in v Zagorju. 
Nekatere otvoritve razstav so prav 
luštne. Sem mentor zagorske skupine 
Dom in člani lepo napredujejo. Od
vračam jih od prevelike slikarske 
agresivnosti. Vse mora imeti svoje me
sto.

Ali bereš Zasavca?
Berem ga redno. Časopis naj ne bo 

medel. Likovno bi se dalo pri njem več 
narediti. Redno dobivam tudi Vestnik 
iz Prekmurja. Imam dve domovini in 
dva lokalna časopisa, pa naj še kdo reče, 
da nisem odprt, širok, kot vsi Prek
murci.

Nande Razboršek
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Prav je, da tudi v našem časniku namenimo nekaj vrstic 
zasnovi gospodarske politike nove'vlade. Tudi v Zasavju smo 
dostikrat terjali ustreznejše prijeme na posameznih področjih, 
najbolj tam, kjer nas najbolj čevelj žuli.

V podjetjih jih močno zanima ali bo Drnovškov kabinet 
resnično izpolnil obljubo, daje med temelji tega načrta podpora 
izvoznikom. Doslej so bili prepričani, da bi jim najbolj pomagal 
s pocenitvijo tolarja. Pravijo, da samo z zmanjšanjem carinskih 
dajatev pri uvozu surovin in repromaterialov ter tehnološke 
opreme, ki je doma ne izdelujemo in s sprostitvijo uvoza, ne 
bodo dosti laže izvažali. Predvsem pa ne dosegali z njim večji 
profit. V Zasavju je precej podjetij, ki imajo lep čas v letu 
blokiran žiro račun, včasih doseže blokada celo 800 in več 
milijonov tolarjev. Zanima jih, kako bo z obrestmi. Bo odprava 
moratorija nad stečaji in uvedba predsanacijskih postopkov 
omogočila nekaterim podjetjem izhod iz sedanjega položaja?

Na nekaj vprašanj kolektivi že imajo načelen odgovor. Na 
konkretizacijo 25 predlaganih ukrepov bo treba še nekoliko 
počakati. Ni naključje, da seje na prvem mestu med nalogami 
znašel prav socialni pakt. Gre za dogovor o zagotavljanju so
cialne stabilnosti ob izvajanju gospodarske politike. Verjetno se 
bomo morali sprijazniti z delnim zmanjšanjem življenjske ravni, 
čeprav nas skušajo prepričati, da naj bi ostala na sedanji ravni. 
Ljudi je strah pred hujšim znižanjem življenjskega standarda, 
tudi zato, ker je na pragu tudi nižji družbeni standard. V skrbeh 
so, kako bodo bremena gospodarskega zdravljenja porazde
ljena. Ali bodo morali največjo ceho plačati tisti, ki že tako 
nimajo veliko?

Razumljivo je, da je naletel na živahne odmeve predlog o 
delnem zaviranju rasti plač in posredno tudi pokojnin. Gre za 
spremembe v vzvodu, ki zdaj določa, da plače spremljajo rast 
življenjskih stroškov. Ti mehanizmi minulo inflacijo prenašajo v 
prihodnost, to pa ni najustreznejše v času, ko začne inflacija 
nazadovati. Če smemo verjeti predlogom, naše plače v prihod
nje pri manj kot 5 odstotnih podražitvah sploh ne bi povečevali; 
če bi cene poskočile za 5 do 10 odstotkov, bi plače povečali le za 
4 odstotke plus 90 odstotkov povečanja nad 5 odstotkov in tako 
naprej. Na prvi pogled malce zapleteno. Kdor si to natančno 
pogleda, se mu bo kar hitro posvetilo... Še marsikaj zanimivega 
je v predlogih nove gospodarske politike; obeta se nam zakon 
o prevzemu obveznosti, ki izhajajo na temelju deviznih vlog 
prebivalstva pri Narodni banki Jugoslavije; in - država bo začela 
izdajati obveznice, ki jih bodo kupovali vsi,'ki imajo kaj pod 
palcem.

Milan Vidic

Nandetov
priboljšek

Lani 25. junija je slovenska skupščina razglasila samos
tojnost in neodvisnost Slovenije, naslednji dan je Slovenija 
slavila. Slovesnost se je začela pred slovenskim parlamentom, 
kjer je množici spregovoril predsednik predsedstva Milan 
Kučan, na drogu so dotedanjo slovensko zastavo zamenjali z 
novo, nadškof dr. Alojzij Šuštar je blagoslovil posajeno lipo, 
dvajset planincev je ob soju plamenic na Triglavu razvilo slov
ensko zastavo, pritrkavali so zvonovi. "Z rojstvom dobi človek 
pravico do sanj. Z delom dobi pravico, da zbližuje življenje in 
sanje," je začel svoj govor predsednik Milan Kučan. "Od včeraj 
imamo Slovenci svojo državo, današnja slavnostna razglasitev 
svobodne in samostojne države Slovenije je neizbežno in glo
boko smiselno soglasno dejanje tega naroda...," je nadaljeval. V 
zveznem zboru, kije pohitel z zasedanjem, je bilo slišati zahteve 
po uporabi "vseh sredstev" za ohranitev celovite Jugoslavije, 
najradikalnejši poslanci pa so zahtevali, da se takoj uvedejo 
izredne razmere...

Slavilo se ni samo v Ljubljani, pač pa tudi v drugih krajih. 
Zasavci smo se na dogodek odzvali z lastno prireditvijo, ki je 
potekala pred Delavskim domom v Zagorju. Na njej so 
združeni mladinski in odrasli zbori, pihalni orkester in recita
torji izvedli program z naslovom Sanje pradedov, župan je v 
gaju zasadil lipo, dekan jo je blagoslovil, Veseli Zasavci pa so 
nato prireditev potegnili do naslednjega dne, ko je JLA začela 
pred Slovenci demonstrirati svojo sposobnost in moč...

Ko danes pomislimo na te dramatične dogodke, sc nam zdi, 
da vse to ni bilo lani, pač pa davno prej. Od takrat smo bili 
deležni toliko neobičajnih dogodkov, da je vse težko strpati v 
eno leto. Naj gre za našo, hrvaško ali bosansko vojno, za 
mednarodna priznanja, za veselje in solze, za navdušenje in 
grozo, za upanje in smrt. Število dogodkov nam nevede daljša 
in krajša leto, krepi in slabi spomin. Če so dogodki merilo leta, 
potem je bilo to silno dolgo, zato so nekatere stvari kar prehitro 
zbežale, zbledele, pomešali smo jih, dogodkom pa brez prave 
zgodovinske distance še nismo dali pravih dimenzij. Ostala pa 
so dejstva, ostala je naša samostojnost, uresničile so se sanje 
pradedov. Ohranjeni dokumenti bodo dogodkom v letu in 
ljudem v državi določili pomen, mesto in vlogo. Nekaj desetletij 
bodo ostale tudi simbolične lipe, ki so bile posajene na 
primernem kraju in v primerni zemlji.

Zagorska lipa državnosti sc je lepo prijela in to leto lepo 
uspevala. Velike sence še ne daje: sicer pa tudi ni bila posajena 
zaradi sence, pač pa zaradi spomina, kije včasih svetloba in luč. 
Spomini in dejstva govorijo, da smo od 25. 6. 1991 - država.

Nande Razboršek
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Gozd milo prosi človeka
Zadnje tedne vise ob poti na Kum 

(1220 m) črne zastavice, pritrjene na 
drevje, zraven pa v plastično folijo 
povita prošnja gozda človeku - gospo
darju, da naj se ga usmili in ga pusti še 
nadalje živeti.

V zadnjih letih so namreč lastniki 
in gospodarji obsežnih gozdov pod 
Kumom prekomerno in neusmiljeno 
sekali drevje na večjih gozdnih 
površinah. In goličave ponekod že da
jejo vtis, da se v naše kraje vrača kras. 
Prijave in pritožbe, ki sojih predvsem 
planinci in drugi obiskovalci Kuma, 
predvsem tisti, z večjo ekološko 
osveščenostjo, naslavljali na odgo
vorne in pristojne organe, niso rodile 
nikakršnega uspeha. S sečnjo so 
nadaljevali brez premora kot da bi ju
tri več ne potrebovali lesa. Pomemb
nejše so bile devize, dobljene za 
izvožen les.

Sedaj pa so se planinci, ljubitelji 
Kuma, odločili, da nameste na 
območju Kuma, nad Lontovžem, ob 
planinskih poteh, javna opozorila. Z 
namestitvijo črnih zastavic in prošenj 
gozda, da naj se človek vendarle zave 
svojega bistva, svoje biti in preneha s 
prekomernimi sečnjami na tem 
območju hočejo pomagati naravi in 
ljudem. Človek naj se zave, da je z 
lesom in rastlinjem povezano njegovo 
življenje, saj mu daje nenehoma kisik 
za življenje, zraven pa mu les služi za 
številne potrebe. Tako doma kakor 
pri delu, od rojstva pa vse do smrti.

Z lesom se praktično srečujemo 
povsod, zato je nujno, da ga človek 
bolj spoštuje in z njim ravna precej 
bolj gospodarno. Pustimo gozdove še 
naslednjim generacijam. Upajmo, da 
bo tokratna prošnja gozda človeku - 
gospodarju, uslišana, in da bodo s pre
komernimi sečnjami gozdov prene
hali. Ne le na območju Kuma, pač pa 
tudi na območju Mrzlice, Planine, 
Kala, Kopitnika in drugod v naši ok
olici.

Tine Lenarčič

Kaj beremo?
"Na dopustu bom pa prebral(a) 

kakšno knjigo," nam včasih kdo 
zaupa. "Ne kakšne zatežene. Lepo 
berljivo, da se ob njej lahko sprostiš..." 
In vzamejo kakšno "svetovno 
uspešnico", ki omami bralca s svojo 
atraktivno vsebino. Sporočila pa no
benega. Ostaneš prazen, o prebranem 
nimaš česa razmišljati. Ta bralec ne 
ve, da lahko izbere lepo berljivo 
knjigo tudi med takimi, ki imajo 
bogato sporočilo in dober stil. Med 
sodobnimi na primer roman Mihe 
Mazzinija Drobtinice, med starejšimi 
Frana Milčinskega Ptički brez 
gnezda... Kratkočasno branje, pa ven
dar lahko o usodi "junakov" razmišljaš 
vse življenje...

Odločitev "lažja - težja knjiga" ima 
svoje korenine že v zgodnjem 
otroštvu. Že osemmesečni otrok 
uživa v ritmu, če mu beremo pesmi. 
Čeprav ima že pri rojstvu poškodbe, 
ki bodo kasneje povzročale težave pri 
branju, lahko le te omilimo, če raste v 
spodbudnem okolju. Če mu beremo 
in pripovedujemo zgodbe. Never
jetno, kako je to pomembno. Kasneje 
si zaželi, da bi bral sam...

Med učnim uspehom v šoli in bran
jem dokazujejo znanstveniki veliko 
koleracijo. Pa saj vemo sami - dober 
učenec navadno tudi rad bere. 
Najdejo pa se učitelji in starši, ki 
otroke k branju silijo. Prisila jih lahko 
odvrne od knjige za celo življenje. 
Ustvariti je treba čustveno ozračje, ki 
ga bo pritegnilo k branju. Pomembno 
je tudi navajanje na obisk knjižnice, 
kjer bo deležen tudi svetovanja. Po
datek, da 40 odstotkov osnovnošolcev 
ni usposobljenih za samostojno 
branje, gotovo ne velja samo za nas. 
Le da po svetu organizirajo tečaje 
branja tudi po univerzah. Ne mislimo 
na tečaje hitrega branja. Tu gre za 
razumevanje besedila. Pri nas so te 
oblike pomoči še zanemarjene.

"Lubi Slovenci, abecedo sem vas 
naučil," bi dejal Primož Trubar, "zdaj 
pa napravite nekaj zase in za svoje 
otroke tudi sami."

Fanči Moljk

Jez, ki bode navznoter
Nedelja, sedmi junij. Odločimo se, 

da bomo tokrat kosili zunaj in se po 
posvetu s prijateljem odpravimo k 
Ježu v Jagnjenico. Pripeljemo se ok
rog enih, žena, dva otroka in jaz. 
Sedemo za mizo in ne mine minuta, 
ko natakar že stoji ob naši mizi. Mlad 
človek obeta hitro postrežbo, 
odločimo se za sokove in ogledujemo 
jedilni list. Vesel sem, da smo se 
odločili in prišli.

Minevajo minute, 10,15, in posta
jam nejevoljen in nestrpen - vgostilno 
nisem prišel sedet ampak na kosilo. 
Godrnjam o hitri postrežbi, solidnih 
gostilnah in ker me je žena začela 
tolažiti, še o manirah natakarjev v Hil- 
tonovih hotelih. Žena pove, da je o- 
krog nas 25 miz in da so vse zasedene. 
Strežeta pa samo dva in vsega ne 
zmoreta tako hitro, kot bi jaz hotel in 
ker so otroci mirni in ne sitnarijo, 
zakaj bi moral torej jaz.

Pa sem tiho in premišlujem. Gos
tilna slovi daleč naokoli kot kvalitetna 
in poceni, ne tako kot nekoč, pa ven
dar. Če ponujajo nedeljska kosila, 
sedem menujev, je gotovo v njihovem 
interesu, da so gostje zadovoljni. V 
interesu gostov pa je, da so hitro in 
kvalitetno postreženi. Nekje je torej 
napaka, samo kje. Predlagam, da bi 
odšli. Žena se upira in pravi, da s 
takim'početjem ne bom nič spre
menil. Oštirju je figo mar, če mi 
gremo, mi pa bomo samo kilometre 
nabirali in vlačili lačne otroke po 
svetu. Vseeno mi prekipi, pograbim 
desnega otroka in velim ženi naj 
vzame še levega in v avto. Otroka 
začneta jokati in se oprijemata stolov, 
češ da sta lačna. Ker starejša ne neha 
sitnariti, ji dam eno po riti, v avtu me 
nahruli žena: "Res misliš da se bo Jež 
jutri obnašal drugače, ker si ti odšel?"

Seveda jutri ne bo nič drugače, 
ampak če smo danes odšli mi, če bo 
morda avgusta odšla lačna naslednja 
družina, decembra še ena, bo to še 
nekaj temnejših kamenčkov v mo
zaiku gostilne Jež.

Nedeljsko bodico bom pa ohranil v 
spominu.

Luj Šprohar
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Četrtošolci srednjih šol preživljajo naporne dni. Pravzaprav so se 
spoznali s prvim resnim študijem. Pred izpiti ponavadi vedno zma
njka časa, zato gre tudi kakšna nočna ura. No, tisti, ki nameravajo na 
fakultete, se morajo utrditi. Pa tudi drugim verjetno ne bo škodilo 
malo sedanja pred knjigami. Bo pa zadovoljstvo po opravljeni maturi 
večje.

Letošnja generacija četrtošolcev po nekaj letih premora spet s 
ponosom govori, da so maturanti. Na maturi in zaključnih izpitih 
kažejo znanje, ki so ga pridobili v štirih letih srednješolskega šolanja. 
Zasavske srednješolke smo povprašali, kaj mislijo o tem preverjanju 
in kakšni so njihovi načrti. Maturantov nekako v dneh, ko smo delali 
anketo, ni bilo na spregled.

Anketo pripravila: Saša Grobljar 
Foto: Stane VVeiss

Martina Ho It e, Elektro šola: Sedaj, ko 
pišemo maturo, ne bi smelo biti sprejemnih izpi
tov za nadaljni študij. Imam štipendijo, ki jo dobi
vam iz združenih sredstev in upam, da jo bom 
imela še naprej, saj bom odšla študirat v Ljubljano 
na Upravno šolo.

Petra Zagožan, Ekonomska šola: Imeli 
smo premalo časa za učenje, drugače pa je bilo še 
kar solidno. Bolj se bojim testa o angleškem jez
iku. Odšla bom na Pedagoško fakulteto, saj si 
želim postati učiteljica razrednega pouka. Glede 
štipendije še nič ne vem, upam pa, da jo bom 
dobila.

Simona Božjak, Ekonomska šola: Danes 
je bil šele začetek preverjanja in smo pisali samo 
spis. Jutri bo težje, saj preverjamo znanje an
gleškega jezika. Vpisala sem se na organizacijo 
dela - smer informatika v Kranju. Do sedaj šti
pendije nisem dobivala, sedaj pa upam, da jo bom, 
saj je študentski dom zelo drag.

Edita Ogrizek, Ekonomska šola: Bilo je 
preveč predmetov za naučiti in premalo časa za 
učenje. Zaključni izpiti so bili kar težki. Ne vem, 
kakšni bodo rezultati, upam da dobri. Za nadaljni 
študij sem si izbrala štiri leta Ekonomije. Upam, 
da bom dobila štipendijo, saj je prevoz z vlakom 
zelo drag.

Renata Golobar, Elektro šola: Pri slo
venščini smo pisali samo spis in ni bilo tako težko, 
matematika je bila težja. Imam štipendijo, vendar 
sc bom sedaj zaposlila. Pripravništvo bom ver
jetno imela v trgovini Repovž. Upam, da bom 
dobila redno zaposlitev.

Mojca Kralj, Elektro šola: Po eni strani je 
dobro, da pišemo te teste, saj se s tem že veliko 
pripravimo na sprejemne izpite. Štipendije ni
mam, saj imajo starši dovolj velike dohodke. 
Upam pa, dajo bom dobila, saj grem v Ljubljano 
na Upravno šolo. Šolanje pa je zelo drago.

Nataša Girar, Elektro šola: Vse je bilo 
preveč hitro in tako smo imeli premalo časa za 
učenje. Vsi smo bili zelo presenečeni nad 
matematičnimi nalogami, saj do sedaj še nismo 
reševali tako zahtevnih nalog. Štipendije nisem 
imela. Nc bom študirala, iskala bom zaposlitev.
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Konkurenčne cene, bogata 
izbira in prijazna postrežba 

v samopostrežni

trgovini z mešanim blagom

61420 Trbovlje, Šuštarjeva 42 
tel. : (0601) 24 350

ODPRTO:
NON-STOP od 7.00 do 19.00

ob nedeljah in praznikih 
od 8.00 do 12.00

st---.-- -

AL i
* VIDEOTEKA Čvelt \
• GALERIJA Čvek \

(prodaja uidelndJvh de) ' \
•GRAFIČNE USLUGE %

S5^ ^
Delovni das- 7,00 - 18,30, sobota 7.30 ■ 12.00 J

v!v!v!vMi!v!vXv!v!v!vmmmššsrn.

mmmmmmmmmmmmmmrnmmm

gostilna Vidrgar-Zibert
★ ★★ ★

Ob slikoviti cesti Domžale - Moravče - Zagorje ( Ljubljana - 
Trojane - Izlake - Vidrga ) leži med zelenimi pobočji raztresena 
vas KandrSe s privlačno gostilno VIDRGAR - ŽIBERT.
Premore 180 sedežev, 82 postelj, vrt, posebno sobo za zaključene 
družbe in seminarje, lastno smučiiče z vlečnico, tenis igrišča, 
jedilnik z domačimi jedmi (postrvi, koline, divjačina), pristna 
vina, poročno sobo in organizira ohcet po starih običajih, svečan 
sprejem v poročni sobi, ob večetji pa poslušanje glasbe iz G1TK.

V okolici je možen lov in ribolov.

ODPRTO VSAKDAN od 9. ure do 22. ure.

Nevsiljivo vam svetujemo: obiščite nas jutri, pojutrišnjem ... 
vedno boste dobrodošli.

ommAJum
torek: j[ I petek:

7.30-14.30 1 7.30-18.00 1

sreda, Četrtek: 
7.30-14.00

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovsko posredovanje

ČE ŽELITE V KORAK S ČASOM, BOSTE PRAVI ODGOVOR 
NAŠLI PRI NAS.'! !

* posredovanje in načrtovanje računalniške opreme
* izdelava programov za različna področja dejavnosd
* prodaja software opreme MICROSOFT, BORLAND in drugih
* organizacija tečajev iz področja računalništva
* načrtovanje računalniških mrež in prenosa podatkovnedelja:

8.00-11.00 ÌSI/JHETTE 1SIAS Centi 20. Julija. 2c v Z4G01f/U^
ali

POALŽČTTB Usi.: 0601/61 611 111

mesnica-delikatesa

ferdl
MILAN DOLANC
dipl.ing.živilske tehnologijo
61410 ZAGORJE OB SAVI 
Kidričeva 15 
Telefon: 0601 61-344

sobota:
7.00-13.00
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Letošnjega marca je minilo šestdeset let, ko je nad vrata frizerije v Toplicah v Zagorju pribil svojo 
tablo mojster Hinko Krauskopf. Štirideset let seje z delom trudil, daje bilo ime dobro zapisano. V svojem 
stilu je vzgojil sina Matjaža, kije po očetu leta 1972 prevzel obrt, v lokalu pa dela že več kot trideset let. 
Tu se je frizerskih veščin učila Matjaževa žena Nika, ki uspešno vodi ženski del salona. S tovrstnimi 
spretnostmi pa se seznanja že tretja generacija. Vnukinja Hinka Krauskopfa, Tina, je že v drugem letniku 
frizerske šole. Dedek žal ni več med živimi, njegova velika želja pa je uresničena.

Nekdaj so bile Toplice najbolj naseljen del Zagorja. Danes 
mladi ne vedo, da je bila rudniška restavracija prostor, kjer 
so ljudje plesali in se zabavali. Časi so se spremenili, za
bavamo se v novih lokalih, stari so utihnili. V Toplicah se je 
različnim časom znala prilagoditi frizerija Krauskopf. Že 60 
let stoji na istem mestu, vanjo še vedno zahajajo ljudje od tu 
in tam.

Matjaž in Nika Krauskopf sta živo opisovala zgodovino 
domače delavnice, pa tudi navade ljudi, ki so se z leti spre
minjale kot se spreminja tudi življenje samo. Pred pol stoletja 
je bilo v Zagorju kar veliko frizerjev, ne pa tudi prebivalcev. 
Zato so morali frizerji znati pridobiti ljudi, da so preživeli. 
Nedelja je bila za frizerja včasih najbolj delovni dan. Od maše 
so si ljudje vzeli čas za spremembo videza. Največ pa so se 
seveda strigli pred prazniki in ob plačilnih dneh. Takrat je bil 
salon odprt do trde teme. Ob sobotah so imeli dan za 
abonente. To so bili seveda moški, ki so prišli na britje in 
družaben pogovor. Rudarji so bili znani po tem, da so se radi 
šalili in pri Krauskopf so soboto vedno z veseljem pričakovali.

Ta družabnost je kar pobegnila. Ljudem se kar naprej 
mudi, pa tudi za hece niso več. Izginila je tudi stara tehnika, 
ki je od mojstra ali mojstrice terjala veliko spretnosti in 
iznajdljivosti. "Koliko so morale znati stare frizerke", je dejala 
Nika. Ženske so tedaj nosile izjemno dolge lase, vsaka 
železna navijalka pa je, povezana z žico, pomenila svoj grelec. 
Kar seje pokvarilo, so doma sami čez noč popravili, daje bilo 
spet nared za naslednji dan. V tem salonu so bili tudi eni 
redkih, ki so že pred vojno imeli strojček za striženje las, pa 
so jim ga Nemci pobrali. Za spomin hranijo pri Krauskopf še 
vedno nekaj starih pripomočkov, z njimi pa si ne bi več radi 
pomagali.

Že vrsto let si frizure ustvarjamo po lastni želji. Pred drugo 
vojno denimo ženske niso bile "čisto pri pravi", če so imele 
kratke frizure. Po revoluciji so se opogumile in lase močno 
skrajšale. Barvanje pa se je začelo šele po letu 1960. Danes 
tega prav nič ne skrivamo. Čisto vseeno nam je, kaj o tem 
menijo drugi, še priznamo rade, kako smo prišle do dobre 
barve. Začetek pa ni bil tako enostaven. Le naravno je bilo 
priznano in le takšno je bilo lepo in človeka vredno. Nika in 
Matjaž se spominjata, kako so morali strankam skrivaj bar
vati lase. V salonu so imeli poseben séparé in tajnost je 
morala biti zagotovljena.

Pri frizerju boste izvedeli, da je pri njihovem delu vsakih 
sedem let kaj občutno novega. Največ sprememb prihaja iz 
Anglije, sedaj se vrača moda šestdesetih let. Med frizerji velja 
pravilo, da je dober salon tisti, ki zna zadovoljiti babico, 
mamo in hčer, tri generacije z različnimi željami. Nika in

22

Matjaž sta povedala, da ne znata ustvarjati čudežev. Seveda 
pa znata svetovati in največje zadovoljstvo frizerja je, če 
stranka nasvet upošteva. Vztrajnosti sledijo uspehi, če je le 
kaj možnosti zanje. Sicer pa sta moja sogovornika ocenila, da 
se ljudje danes kar potrudimo za svoje lase. Marsikdo je 
spoznal, da so največje zdravilo škarje. "Drevje je tudi treba 
rezati, če želimo bogato krošnjo in dober sad," je bil jasen 
Matjaž Krauskopf.

Frizerske generacije. Foto: Tomo Brezovar

Četudi bi imeli dovolj prostora, ne bi izdali, kaj vse znajo 
stranke pod "strogo" zaupno povedati, medtem ko lenobno 
sedijo in vešče roke preoblikujejo njihovo zunanjost. Seveda 
se trudijo govoriti tako naglas, da pritegnejo pozornost os
talih gostov. Prav tem poklanjajo "velike" skrivnosti za nada
ljnjo uporabo. "Najboljši je pogovor o športu", je dejal moj 
gostitelj. Seveda, v športu tudi napačne napovedi niso ne
varne.

Ko smo se dotaknili generacijskih podajanj rok pri 
Krauskopfovih, sta mi gostitelja povedala, da bodo verjetno 
danes res mladi ostajali doma, če je tam kruh zagotovljen. Na 
dobri osnovi je lažje graditi. Do poklica pa moraš vendar 
imeti veselje. Brez tega se ne da delati. Tu naslednja ge
neracija prevzame delo le v primeru, če jo tudi veseli. Zato 
njihova starejša hči Alja študira kemijo in ni niti pomislila, 
da bi se preselila v salon, razen, ko pomaga. Za Tino pa so 
gostje že takrat, ko je bila še čisto majhna in je tekala okoli 
njih, dejali: tale pa bo frizerka. In bo. Ker je domača, nima 
nobenih privilegijev, ali pa še manj. Več sc bo naučila, več bo 
znala, pravijo njeni starši.

Ivana Laharnar



Kdo pravi, da priimek ni pomem
ben? V gostišču Maček se tega, daje to 
zelo pomemben podatek, močno zave
dajo. Zato so vsem Mačkom v čast pri
redili zabavno prireditev, na kateri so 
se zbrali vsi, ki se pišejo Maček oz. vse, 
ki so se pred poroko pisale tako.

Prireditev se je začela že v petek zvečer z 
nastopom najpopularnejše slovenske 
skupine Pop design. Naslednji dan, sobota, 
pa je bil predvsem namenjen Mačkom, ki so 
prišli v Šentgotart iz vseh krajev Slovenije, pa 
tudi izven naše države.

Goste je sprejel šef gostišča Stane Maček. 
Aperitiv ob vstopu, spominski krožnik in 
značka za spomin na mačje srečanje. Starejši 
od sedemdesetih let so imeli poleg dobre 
zabave še brezplačne gostinske usluge. 
Pozdravu voditelja prireditve Franca Pestot- 
nika - Podokničarja sta pridala svoje še za
konca Stane in Slavka Maček, lastnika 
gostišča, navzoče pa sta prisrčno pozdravila 
tudi Pavle Setničar in Aleš Maček. Gostje so 
prisluhnili ansamblu Glas Slovenije, potem 
pa izbirali najstarejšega in najmlajšega 
Mačka oz. Mačkico, Mačka, ki je prišel v 
Šentgotart iz najbolj oddaljenega kraja in 
najštevilnejšo družino Maček. Najstarejši 
Maček je bil star šestinosemdeset let, naj
mlajša pa komaj trinajst mesecev. Najdlje je 
potovala Majda Marija Maček, poročena 
Skubic, kar iz Argentine, iz Buenos Airesa. 
Med kosilom je na citre igrala Tanja Zajc, 
prepeval je njen mlajši bratec Joško. Tačas so 
najmlajši otroci risiili mačke in mucke in vsi 
so za nagrado dobili ogromen sladoled.

Kosilu so sledile zabavne igre. Najprej so 
otroci dokazali, da znajo balone že prav do
bro napihniti, čeprav so še zelo mladi. Njihovi 
starši so dokazovali svoje slikarske sposob
nosti, pa tudi v pitju iz otroške stekleničke so 
se pomerili. Glasbene sposobnosti so žal 
izdali le otroci, starejši so raje samo poslušali. 
Pri tem so se prav prisrčno zabavali, se veselili 
nagrad, smejali svojim izdelkom, ki so jih 
ustvarili. Če je kdo danes z novo gubo na 
obrazu, je ta od smeha.

Podokničar je poskrbel za afero dneva, 
saj je prvič v zgodovini zaplesal moški striptiz, 
poleg pa je še veselo prepeval, kako je kdo 
varal svojo ženo. Na koncu je priznal, da je 
svojo ženo varal kar s sosedo. Vsega mu 
seveda tudi mački niso verjeli. Dan se je 
prevesil v večer in obiskovalce je do zgodnjih 
jutranjih ur zabaval ansambel Glas 
Slovenije. Podokničar je dejal, da je bilo v 
Šentgotardu zelo mačje: "Vsi smo mijavkali, 
po mačje smo bili zaljubljeni in nadvse radi 
bi se muckali. Drugače pa so mi bile tu na
jbolj všeč vse mačke in mačkice. Zadovoljen 
sem z organizatorjem in če me bo naslednje 
leto povabil, bom gotovo spet prišel."

V nedeljo so pripravili pri Mačku še revijo 
narodnozabavnih ansamblov iz vse 
Slovenije. Stane Maček je po tridnevnem 
srečanju dejal: "Zelo zadovoljen sem in tudi 
drugo leto se bomo srečali vsi Mački. Upam, 
da bo prihodnje leto prišlo v Šentgotard na 
Mačje srečanje še več Mačkov in Mačkic, kot 
jih je bilo letos." Mački so se imeli lepo, saj so 
se spoznali med seboj, našli nove znance, 
nekateri so celo spoznali, da so z nekom, ki 
se piše Maček, celo v sorodu.

Mački so ob srečanju izdali tudi brošuro 
z naslovom Veseli Maček in pripisom: 
"Mački vseh dežel - združite se!" Iz nje povze
mamo tole za dobro voljo: Sredi noči zbudi 
gospa Maček svojega moža: "Dragi, zdi se 
mi, da je pod posteljo miš..." "In kaj potem?" 
"Boš že storil kaj, saj si Maček!"

Saša Grobljar

Indija. prci*>§
Prva spoznanja

Pushar. Eno izmed štirih 
svetih mest v Indiji, stopetde- 
set kilometrov od Jaipurja. 
Mesto mojega drugega krsta, 
mesto vročih dnevov in toplih 
noči. Deset dni prebivam v ho
telu (indijska tipizacija) z 
imenom Everest. To ime si je 
prislužil, ker je na najvišji točki 
mesta, kar znese kakšnih 10 
metrov nadjezerske višine. 
Soba je velika 3x3 metre in z 
nekaj komarji je že kar gneča. 
Komarji zrastejo v Indiji čez 
krila okrog 1,5 m in do teže

majhnega prašička - živa resnica.
Ne vem, če je okusno priznanje, da vsak dan pijem samo vodo, 

čaj in oranžado. Le kje smo pobrali Slovenci tisto reklo, da voda še 
za v čevelj ni dobra. Liter vode stane namreč 10 rupij, spijem pa jo 
po kakšne 3 litre. Jem dvakrat na dan, ker se še privajam na njihovo 
kulinariko. Riž z omakami na tisoč načinov, zelje, korenje, krompir, 
chilli, chapati - še malo, pa si bom lahko zapel pesmico: "Sem zajček, 
repko mlad!" Le kje bi dobil zasavsko pico in hladno pivo? Mesa 
sem imel s seboj za en teden, a sem ga jedel na skrivaj, ker so zelo 
nervozni glede mesnih izdelkov.

Ne motijo me na vsakem koraku berači, slepi, pohabljeni, 
umazani in strgani otroci. Nasmeh, pozdrav in skoraj vedno gremo 
vsak svojo pot. Če bi hotel dati vsakemu po rupijo, bi bil kmalu 
doma.

Uradno dobiš za 1 dolar 25, na črno pa 27 rupij. Pepsi cola je 6, 
liter bencina je 18, za 30 rupij dobiš že dobro večerjo (brez mesa in 
kruha). Na vsakem koraku opažam, da tudi Indija ni več tisto, kar 
piše v knjigah o njej. Turizem je že tako pokvaril ljudi, da skoraj 
vsak gleda na to, da bi od turistov potegnil kakršnokoli korist. Še žal 
jim bo!!!

Peter Brečko

23



Dan, dva, teden, mesec, 
spet bo novo šolsko leto.

V zakladnici Piramide dobite že danes 
čudo reči za vašega šolarja:

kakovostne barvice, flomastre, svinčnike, 
šilčke, radirke, vse

od vrhunskih evropskih proizvajalcev.

Vstopite v PIRAMIDO v Zagorju I 
že danes...

Da ne pozabimo na zvezke, risanke, 
za najmlajše in tiste malo večje pa 
nalivna peresa z motivi iz Disneyevih sanj 
in mavrični svet barv v raznobarvnih 
bombicah za nalivna peresa in še ...

PIIÀAIBÀ
Maloprodaja 
Polje 10
tel.0601 61 - 322

I Skrivnosti ni več,II 7
želje so izpolnjene - 

I bili ste v Piramidi,
; kjer ste na enem mestu našli 

vse našteto in še kaj. «
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Kakšni pa so že? Kako jih obvla

dajo? So dobili stanovanje? Takšna 
vprašanja si zastavljamo, ko pomis
limo na Drakslerjeve četverčke. V 
petek, 19. junija so praznovali. Vse, ki 
so jim pomagali prebroditi prve ko
rake v življenje, so povabili kar v 
gasilsko stavbo na Marnem. Miza se 
je šibila pod darili.

Četverčke so pripeljali v dveh vozičkih 
za dvojčke. Z mamo Mojco in očetom Vi
kijem je prišla tudi Andreja Lorber, ki 
preko javnih služb že od marca pomaga pri 
negi četverčkov vsak dan od sedmih do 
dveh. Ostala bo eno leto. Ko bo po enain
dvajsetih mesecih morala v službo mama 
Mojca, bodo "služili" v jaslicah.

Slavljenčki so bili oblečeni v mornarske 
komplete z modro obrobo. Najbližji smo jih 
dvignili v naročje - najprej malo s strahom, 
če bodo zagnali vrišč - oni pa nič. Pravi 
dobrovoljčki. Trepljali so nas z ročicami 
kamor je pač padlo, le Kevin je v naročju 
Dušana Semoliča kmalu zaspal. "Saj menda

ne misli, da je v skupščini," je komentiral. 
Tudi župan Leopold Grošelj se je izkazal 
kot "pestunja". Slava ima tudi temno plat in 
morali so ga zbuditi za poziranje fotogra
fom.

Popoldne gredo še enkrat spat. Dokler 
se prvi ne prebudi... Včasih jim uspe, da ga 
hitro odnesejo, da ne zbudi še ostalih. 
Stanovanje so dobili v Hrastniku v Naselju 
Aleša Kaple, kjer je dokaj mirno. Kuhinja, 
dnevna, spalnica. Vseh šest spi v eni sobi, 
vendar so zaenkrat kar zadovoljni. Na 
Marno, k domačim, kjer so stanovali prej, 
hodijo le enkrat tedensko. "Saj je tako, kot 
bi sc spravljali na morje. Preden spakiraš 
vse stekleničke, pajace... Raje ostanemo v 
stanovanju...," pravi mama Mojca.

Pa kilogrami, zobki? Kevin 8 kg, dva 
zoba. Timotej 11 kg, šest zob. Kristjan 10 
kg, osem zob. Patricija 10 kg, štirje zobje. 
In zdravi so, vsem v veselje. To pa je glavno.

Kanci Moljk 
Foto: Branko Klančar

Četverčki in stare mame.

Matej Zupan 
že od svojega 
šestega leta igra 
na flavto. Pred 
kratkim je diplo
miral na
Akademiji za 
glasbo v Ljubljani, 
junija bo končal 
izpopolnjevanje 
na Acadcmiji di 
Musica di Fiesole 
v Firenzah. Med 
šolanjem je dosegel izjemne uspehe: leta 
1983, ko je obiskoval nižjo GŠ v Zagorju, je 
na republiškem tekmovanju v Kranju 
dosegel 2. mesto. Kot srednješolec in štu
dent je na dveh republiških in treh zveznih 
tekmovanjih dosegel vedno prvo mesto.

Kot šestleten fantič je pričel igrati na 
blokflavto v nižji GŠ v Trbovljah pri prof. 
Ervinu Plevniku, nadaljeval pri Radu 
Seliču, potem v Zagorju pri Ivanu Jerinu, 
nato je prestopil v GŠ v Ljubljani k prof. 
Mariji I.adič. V srednji šoli ga je poučeval 
prof. Jože Pogačnik, diplomiral je pri prof. 
Fcdju Ruplu. Meni, da vsak glasbenik, ki

doseže neko ustvarjalno raven, mora men
javati pedagoge.

Med služenjem vojaškega roka je obis
koval glasbene koncerte v Koncertnem 
domu Vatroslav Lisinski. "Po koncertu 
flavtista Maria Ancclloiija sem šel za oder 
in mu čestital. Kasneje sem mu pisal z željo, 
da bi študiral v tujini. 14 dni sem bil v poletni 
šoli v Italiji, nato meje Ancclloti povabil na 
avdicijo v Firenze za njegov razred. Prijav
ljenih nas je bilo 29, prosti sta bili le 2 mesti. 
Šel sem pač "probat" in uspelo mi je," pravi 
Matej.

Sedaj igra v kvartetu Mozart, v Associ
azione Musicale diapason Ensemble v 
Italiji. V Avstriji sodeluje z orkestrom Aca- 
demia Ars Musicae, kjer igrajo brez diri
genta. Na solističnih nastopih ga spremlja 
pianist Tomaž Tobing. Seveda igra tudi v 
zagorskem pihalnem orkestru. Poleg tega 
poučuje v Domžalah in Zagorju. O svojem 
času pravi: "Težko ga usklajujem, vendar 
mi za zdaj uspeva. Ob vikendih nastopam v 
Italiji in Avstriji. Sedaj pripravljam še dva 
recitala za diplomo v Firenzah. Najdem 
tudi čas zase, pozimi rad smučam, poleti

Matej na koncertu.
surfam. Včasih za sprostitev preberem tudi 
kakšno knjigo."

Med flavtisti zelo občuduje Jamesa Gal- 
waya in Ireno Grafenauer. Najraje igra 
Mozartove skladbe (jeseni bo imel Matej s 
slovensko filharmonijo koncert Mozartovih 
del). Za konec pa še Matejevo mnenje o 
prireditvah v Zasavju: "Ravno prav jih je. 
Ni jih preveč, pa tudi ne premalo. Vsakdo 
lahko med glasbo, plesom in gledališčem 
najde nekaj, kar mu je všeč."

Katarina Gavranovič
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Nagradna križanka
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 15.7.1992 na naslov: 
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 33,61410 Zagorje 
ob Savi s pripisom "Nagradna 
križanka". Upoštevali bomo le 
rešitve, ki bodo napisane na 
križanki Zasavca (fotokopij ne 
upoštevamo).

Nagrade za križanko 
12/92

1. nagrada: Praktična nagrada: 
FORUM d.o.o.
2. nagrada: Praktična nagrada: 
FORUM d.o.o.

3. nagrada: Praktična nagrada:
FORUM d.o.o.
4. nagrada: 5 kinovstopnic: D.D. 
Zagorje
5. nagrada: Majica časopisa 
Zasavc

Izžrebanci nagradne 
križanke 11/92

1. nagrada: Praktični paket v 
vrednosti 2.000,00 SLT: FO
RUM d.o.o.: Maka Ranzinger, 
Gladež 24, Izlake
2. nagrada: Praktični paket v 
vrednosti 1.000,00 SLT: FO
RUM d.o.o.: Rosita Kavšek, 
Log 1, Hrastnik

3. nagrada: Praktični paket v 
vrednosti 500,00 SLT: FORUM 
d.o.o.: Alan Povše, Trg svobode 
10, Trbovlje

4. nagrada: 5 kinovstopnic: D.D. 
Zagorje ob Savi: Iztok Sim- 
novčič, Trg revolucije 10/a, Tr
bovlje

5. nagrada: Majica časopisa 
Zasavc: Antonija Perc, Vresk- 
ovo 32/a, Trbovlje

Vsem izžrebancem čestitamo.

Nagrade lahko dvignejo na 
uredništvu časopisa Zasavc, C. 
zmage 33, Zagorje, do 15. 7. 
1992.

Rešitev nagradne 
križanke 11/92

Vodoravno
OLMO, ESSEN, SVEA 

KUHINJA, PIHALNI, ARS, 
Z, O, DARIAN, KES, NAM
ERA, MODENA, IGARKA, 
BAZUKA, EU, KORNER, 
ORINOKO, ARLES, VRT, 
OKTANA, JESTVINA, IZAK, 
SENTENCA, POPLAVA, 
POE, RUT, KARO, OB, RB, 
KOMAR, TONJA, ISTOK, 
ROZALIJA, MARTA, RANA, 
EPIR, EVERS, KAČON, 
TARA, KI NIK, OVOJ, AT
LAS, DNO, PAKA, HIMNA.
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Mladim Zasavcem
Nagrado za grafit si je prislužil Robi 

Kocman, šestošolec z Dola. Če vam bo v 
počitnicah kaj dolgčas, si še vi izmislite 
kakšnega in ga pošljite na uredništvo. Ve
seli jih bomo.

Današnja naloga bo počitniško obar
vana: pošljite kakšno križanko, rebus, 
uganko,... da jih bomo objavili, če bodo 
dobri, najboljšo nalogo pa nagradili. Do 
30. junija.

Dolski sedmošolci bi si radi zamenjali 
razne predmete. Sporočite, kaj zbirate vi.

Marinka Benetek, vodja PE Alojza 
Hohkrauta iz Trbovelj, nam pošilja šolsko 
glasilo, nastalo v juniju. Za vas smo izbrali 
prispevke, ki so objavljeni v njihovi rubriki: 
domišljija je važnejša od znanja (Einstein).

V*"
Bil sem las

Šel sem v posteljo in hitro zaspal. Sanjal 
sem, da sem las. Imel sem lep pogled naokrog 
in okoli mene je bilo veliko prijateljev. Igrali 
smo se različne igrice. Nekega dne pa so nas 
prišle obiskat uši. Bilo jih je veliko in moj 
lastnik si je moral umiti glavo. Ta mokrota mi 
ni bila preveč všeč. Uši pa le ni bilo več. Drugi 
lasje - moji prijatelji so začeli umirati, kar jih 
je pa ostalo, so bili čisto beli. Tudi jaz sem bil 
vse bolj bel. Vsi prijatelji so izumrli, ostal sem 
samo še jaz. Moj lastnik je še mene izpulil. To 
me je zabolelo, da sem se zbudil. I litro sem 
se oblekel in odšel v šolo.

Sebastjan Perklič

... radirka
Dober dan! Sem radirka. Moj prvi dom je 

bila trgovina. Nekega dne je prišla deklica 
Maja. Iskala je radirko. Mislila je že oditi, ko 
meje zagledala. Kupila meje. Moj drugi dom 
je bila puščica. Tam sem spoznala nove pri
jatelje: brisalo, kemični svinčnik, pero. Z 
mano so bili prijazni, čeprav sem bila nova. 
Deklica me je odnesla v šolo. Kar naenkrat 
sem se znašla na klopi in bila takoj porabl
jena. Ljudje, ki so me izumili, so naredili velik 
napredek, saj vsako napako, ki jo naredijo 
učenci v šoli, znam zradirati. Ker pa učenci 
naredijo veliko napak, sem bila hitro utru
jena. Deklica je bila z mano zadovoljna. 
Mogoče se še kdaj slišimo, če ne bom preveč 
zaposlena z radiranjem.

Petra Mravlje

... obleka
Naredili so me v tovarni oblačil, kmalu so 

me z velikim tovornjakom prepeljali v tr
govino. Tam so me dali v izložbo. Nekaj dni 
sem se dolgočasila. Potem sem se z eno od 
oblek spoprijateljila. A so jo kmalu prodali in 
spet je bilo po starem. Potem je prišla neka 
mama in me kupila za svojo hčerko. Deklica 
me je nekaj dni nosila. Naenkrat sem 
začutila, da je name nekaj padlo. Bila je 
hrana. Deklica se je slekla in romala sem v 
pralni stroj. Tam sem se počutila kot na vrtil
jaku. Ko sem bila spet čista, so me obesili na 
vrvico. Ko sem se posušila, meje deklica spet 
oblekla. Žal pa je zelo hitro rasla in me ni 
mogla več nositi. Vrgla me je v omaro, kjer 
sem nekaj časa samevala. Nekega dne so se 
vrata omare spet odprla. Deklica me je dala 
v vrečko in me vrgla v smeti. Tu se še danes 
spominjam svojih veselih dni.

Tanja Hanžič

... žoga
Sem nova košarkarska žoga. Izdelali so 

me v Ameriki. Sem črne barve in imam po 
sebi polno reklamnih napisov. Uporabljajo 
me na košarkarskih igriščih, kjer ni brez 
mene ničesar. Ko so me kupili, sem bila 
prazna, morali so me napolniti z zrakom. Na 
eni od tekem je bil neki zamorec tako jezen, 
da me je brcnil na tribuno. Priletela sem v 
glavo nekemu gospodu s klobukom. Stlačila 
sem mu cigareto in mu izbila iz ust tri zobe. 
Vrnili so me nazaj na igrišče, kjer sem bila 
spet glavna. Potem sem čez teden spet 
čakala, da me vzamejo iz omare. Doživela 
sem vse mogoče slavne in manj slavne tre
nutke. Razbila sem marsikatero šipo, padla 
sem tudi na cesto, a k sreči me niso povozili. 
Ko sem postajala starejša, sem najraje igrala

v dvorani. Tako so minevali časi. Stara sem 
že deset let, a sem še vedno izredno gibčna. 
Vsi me radi mečejo v koš. Večkrat me vržejo 
tudi mimo in takrat sem zelo jezna. Tudi na 
tekme v drugih krajih me vzamejo. Povedala 
sem vam svojo zgodbo. Pravkar so odklenili 
vrata. Menda bo spet tekma. Nimam več 
časa. Nasvidenje!

Urban Kozmus

Zbiram kartice vseh vrst. Če imaš več 
enakih, jih menjaj z menoj. Darja Polak, 
Turje 64, Dol pri Hrastniku

Zbiram znamke iz vseh držav. Menjaš? 
Borut Ulaga, Slatno 10, Dol pri Hrastniku

Svinčnike vseh vrst zbiram in menjam. 
Gloria Kališnik, Trg borcev NOB 13, Dol pri 
Hrastniku

Pločevinke vseh vrst pijač zbiram in men
jam. Matjaž Sedeljšak, Partizanska c. 36, Dol 
pri Hrastniku

Znamke vseh držav menjam za znamke 
ali dam razglednico za tri znamke. Sebastjan 
Bedenik, Trg borcev NOB 13, Dol pri Hrast
niku

Zbiram pločevinke in znamke. Helena 
Novak, Turje 25/a, Dol pri Hrastniku

Zbiram vžigalnike. Menjam vžigalnik za 
vžigalnik. Andrej Hribar, Laz 9, Dol pri 
Hrastniku

Zbiram papirnate serviete. Če imaš po 
dva enaka, menjaj z menoj. Alja Šardi, Brdce 
58, Dol pri Hrastniku

ZMES4AM
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JGM## Zasavja v
"Izpolnila sem kuponček v reviji Jana in 

ga odposlala. Malo za šalo, malo zares," je 
povedala miss Zasavja Blanka Tomac, ki 
smo jo lahko videli na finalnem tekmovanju 
za najlepši obraz Slovenije v soboto, 13. 
junija, v Portorožu.

Na razpis se je prijavilo preko 200 
mladenk, "brhkih Slovenk", kot bi rekel 
France Prešeren. V najožji izbor, torej med 
prvih 12 deklet, se je uvrstila tudi Blanka. 
Za samo predstavitev so posneli spote v 
Ljubljani, Medvodah in v Novi Gorici. Dek
leta so morala kameram pokazati vso svojo 
domišljijo in iznajdljivost. "Ni potrebna 
samo lepota, važna je tudi samozavest in 
domišljija," je prepričana Blanka.

Na tekmovanju so jo spremljali starši, 
pa seveda njen fant, ki je pomagal skrbeti 
za njeno dobro počutje. Kakšen je bil tek
movalni dan? "Priprave so se začele že zju
traj, ko so nas v roke dobile italijanske 
frizerke. Potem sem ves dan morala imeti 
na glavi navijalke, celo na generalki. Seveda 
mi je bilo nerodno. Obleke smo dobile od 
nekega znanega butika iz Italije, vendar

nad njimi nisem bila preveč navdušena. 
Nisem bila edina, kajti nekatera dekleta so 
imela raje svoje obleke. Ker sem bila 
največja, sem morala nastopati prva in sem 
si morala ves potek natanko zapomniti. 
Nekateri so pogrešali moj nasmeh. Razlog 
je bil v tem, da je bil vsak nastop načrtovan 
do sekunde natančno, zato sem morala 
paziti, celo štela sem sekunde - in se po
zabila smejati, pa še malo treme sem 
imela."

Rezultati so znani. Že nastop v finalnem 
tekmovanju za najlepši obraz je za mlado 
dekle, ki ima pred sabo še veliko priložnosti, 
odličen uspeh. Vrata v svet blišča so se ji 
šele začela odpirati.

Na koncu me je zanimalo še, če ji je 
naslov Miss Zasavja kaj pomagal pri sa
mem tekmovanju. "Na žalost ne, saj drugi, 
izven Zasavja, tega ne vedo. Ampak v 
časopisu Zasavc sem pa vseeno bila!" Zau
panje vase je prva skrivnost uspeha. Pa 
veliko sreče, Blanka.

Katja Božič 
Foto: Tomo Brezovar
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HOROSKOP
OVEN Sedaj je pravi čas, da razčistite z 

nesnago iz preteklosti, ker imate dovolj moči 
in volje. Če boste pametno ravnali, se bodo 
odprle možnosti tudi na ljubezenskem po
dročju.

BIK Če boste znali izkoristiti priliko, bi 
to lahko pomenilo revolucijo v vašem živl
jenju; prosperitela na materialnem planu.

DVOJČKA Vladavina dvojčkov se iz
teka. Odpočijte se po izredno aktivnem me
secu in pripravite na običajne življenske 
probleme.

RAK Vaše ambicije in ideje se bodo 
udejanile, kar pomeni določeno spremembo 
v življenju. Kako jo boste izkoristili pa je 
odvisno od Vas samih. Kar pogumno, saj je 
sreča na Vaši strani!

LEV Problemu bo sledil logičen razplet. 
Vso svojo spretnost in prefinjenost boste 
morali uporabiti za realizacijo svojih ambicij 
in če Vam bo uspelo, bo to dobra podlaga za 
naprej.

DEVICA Sreča Vam te dni stoji ob 
strani! Nikar ne bodite tako pokroviteljski, 
saj znate zanetiti ogenj v strehi; na vsak način 
se prepirov raje izogibajte. Samota Vam bo 
koristila.

TEHTNICA Ugodno obdobje za ma
terialne dobitke. Z neko stvarjo se nikakor ne 
morete sprijazniti ali se odločiti. Najbolje bo, 
da vse skupaj pozabite. V tem je modrost, le 
najti jo je treba.

ŠKORPIJON Napako, ki jo boste 
storili, boste zlahka popravili, le oklevati ne 
smete. Če boste slučajno kakšen dan 
žalostni, se odpravite na izlet. To Vas bo 
zagotovo razvedrilo.

STRELEC Krizno obdobje se izteka 
in že so na pohodu sile kreativnosti in svežih 
idej. Ugodno obdobje tudi za čustveno plat 
življenja, predvsem za navezavo novih stikov.

KOZOROG Čeprav bi za Vas sedaj 
moralo nastopiti obdobje krize (sonce je v 
opoziciji z vašim znakom), bodo druge ok
oliščine, npr. ljubezen in delovne ambicije, 
omilile krizo.

VODNAR Ugodno obdobje za de
narne naložbe, predvsem v nepremičnine in 
vrednostne papirje. Nastali problem rešite 
skupaj s prijateljem ali pa se umaknite in 
prepustite vse skupaj usodi.

RIBI Po ugodnem začetku, polnem 
življenskih izzivov in avantur, se boste 
umaknili (družinska tragedija ?). Bolje bi 
bilo, da se s stvarmi soočite. Da si ne boste 
kdaj očitali.

Zoran Jurij Tomšič

Hot Hot Hot
Osmošolci zasavskih osnovnih šol 

so večinoma uspešno zaključili svojo 
osem let dolgo pot. Pripravili so razne 
slovesnosti ob zaključku, imeli valeto, 
nazadnje pa so "pristali" v Mesečini.

Ansambel A & M je organizator 
prireditve za mlade z naslovom Korajža 
velja. Prireditev poteka nekako v dveh 
delih. V prvem delu je nekakšno pre
davanje o glasbi in o delu v studiu, drugi 
del pa je tekmovalen. Otroci prepevajo 
pesmi, ki si jih sami izberejo, vrstniki pa 
jih nato ocenjujejo. Zadnja taka prire
ditev je bila v OŠ Ivana Skvarča v 
Zagorju.

3. julija bo velika promocija kasete 
skupine Orlek na plazu v Zagorju. Nas
topili bodo tudi drugi gostje. (Na uho 
vam povem, da morda celo Vlado Kres
lin). Sicer pa bo skupina Orlek 
ponovno, že drugič, s svojim videospo
tom nastopila v oddaji Videonoč.

Iztok Kovač, plesalec iz Trbovelj, 
se s predstavo Kako sem ujel sokola 
odpravlja na tri plesne festivale - Dan
sko, Nizozemsko in Nemčijo. Po turneji 
bo že začel s snemanjem filma Narava 
beso (beso je po špansko poljub), ki ga 
bosta s špansko plesalko posnela pol v 
Trbovljah in pol v Španiji.

Jazz baletke glasbene šole 
Zagorje so se uvrstile na finalno tek
movanje v show-danceu v Ljubljani in 
med desetimi najboljšimi dosegle 6. me
sto.

Laibach so se že vrnili iz evropske 
turneje, kjer je bila dobro ocenjena in 
sprejeta njihova nova plošča Kapital. 
Štirje Trboveljčani pa so se že vrgli na 
delo, saj je pred vrati ameriška turneja.

K.B. in P.R.

Yamahina vaja na 
prostem

V sredo, 17. junija, je na ploščadi 
pred bivšim muzejem v Zagorju stekla 
spontana glasbena vaja mladih na
dobudnežev, ki so letos februarja prvi 
zakorakali v novo glasbeno šolo - 
Yamaha Elektroprom. Ta je sad pri
jateljevanja in sodelovanja z Glasbeno 
šolo Zagorje in je letos sprejela 19 
učencev, v jeseni pa jih pričakujejo ok
rog 40. Janez Vidmar, ki je glavni vodja 
imenovanega projekta, je vključil še 
prodajo glasbenih inštrumentov in os
talih Yamahinih izdelkov kupcem v

Sloveniji. Podpisali so pogodbo o 
nadaljnjem sodelovanju še s petimi GŠ 
v Sloveniji. Organizirati nameravajo 
seminarje za učitelje, ki bodo potekali 
na Dunaju ali pa v Zagorju. Tako nam 
bodo učenci pod pedagoškim vodstvom 
Dimitrija in Igorja Bauermanna že prav 
kmalu ponudili to, kar ponuja Yamaha 
- ulovite svoje sanje!

Tekst in foto: Petra Radovič

Lestvica Zasavca in 
Radia Trbovlje

Domači del:
1. JAZ IN TI - Šankrock
2. MESTNA PUNCA - Janko Ro
pret
3. LITER CVIČKA - Miran Rudan
4. NE DAMO SLOVENIJE - Veter
5. SANJAL BOM KOSTANJE - 
Avia

Tuji del:
1. TO BE WITH YOU - Mr. Big
2. DEEPLY DIPPY - Right said 
Fred
3. YOU - Ten Sharp
4. NOTHING ELSE MATTERS - 
Metallica
5. MY GIRL - The Temptations
Lestvico Zasavca in Radia Trbovlje 
lahko slišite vsake četrto soboto v 
mesecu na valovih Radia Trbovlje. 
Glasovnice na dopisnici s svojimi 
predlogi pošljite na naslov Radia 
Trbovlje do 24. 7.1992. 
Nagrajenka: Eva Bantan, Log28/b, 

Hrastnik. Dobila bo sestavljiv regal 
za video kaseto.

K.B.
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Da ne bo kakšnih po
mot. Knapi je ime pod
jetja v Trbovljah, ki ga 
zelo uspešno vodi 
letošnji dobitnik prvo- 
junijskega priznanja v 
občini Trbovlje Jože 
Goznikar. Priznanje je 
prejel za delo in uveljavl
janje na področju drob
nega gospodarstva.

Kako ste sprejeli to priznanje?
Moram priznati, da sem se kar malce ustrašil, saj ob takih 

priložnostih obstajajo dvomi o tem, ali je vse skupaj prav in 
pravično ali ne. Dejstvo je, da se s svojimi proizvodi v Trbovl
jah zelo malo pojavljamo. Vsekakor pa je priznanje, ki sem 
ga prejel, močna vzpodbuda in moralna obveza za delo v 
prihodnje.

In kaj pomeni to delo v prihodnje?
Gre za novo naložbo, s katero se bomo kar nekaj časa 

ukvarjali. Celoten projekt je že "na papirju" in tudi konkre
tiziran. Realizirati želimo predelavo odpadnega papirja v 
papirnat izdelek, kije takoj uporaben in je hkrati nadomestek 
ekološko oporečni embalaži na področju tehničnih, pre
hrambenih in drugih izdelkov.

Cena projekta?
Približno 2,7 milijona nemških mark.
To pa ni malo...
Res ne. Projekt je zahteven in sorazmerno drag, po pomoč 

sem se obrnil na občino in nekatere institucije. Trboveljska 
občina je pokazala dosti posluha, saj smo dobili nekaj sred
stev. Na žalost takšnega posluha ni imela LB Zasavje in sem 
bil tako primoran poiskati druge partnerje. Gre za kombi
nacijo domačih in tujih, avstrijskih bank, ki imajo bistveno 
večji posluh.

Kaj pa trg in konkurenca na tem novem področju?
V Sloveniji imamo namen te proizvode prodajati Iskri in 

Gorenju, na tujem bomo tržili, ko bomo kvalitetno oprem
ljeni. Zaenkrat podobne proizvodnje ni v Severni Italiji in 
Severni Avstriji. Moram pa povedati, da so Avstrijci takoj, ko 
so za ta projekt izvedeli, reagirali in se zagnali v identično 
zadevo. Je pač tako, da na zahodu hitro vedo, kaj je tisto, ki 
gre v promet.

Katera je vaša osnovna dejavnost?
Že pred sedmimi leti, ko sem začel delati kot obrtnik pod 

imenom Tektum,'sem se ukvarjal z izvedbo industrijskih 
hladilnic oziroma kontejnerjev, namenjenih za klasično hla
jenje v skladiščih ali proizvodnji. Odkar je od lanskega leta

ustanovljeno podjetje Knapi, je obseg dela in proizvodnje 
bistveno večji, saj se naša dejavnost širi tudi na področju 
kartonske embalaže.

Pred sedmimi leti Tektum, lansko leto Knapi, prej pa 
družbeni sektor.

Milo rečeno, v družbenem sektorju je bilo, vsaj zame in 
verjetno še za koga, nemogoče delati. Vse preveč je bilo 
stranskih vplivov, vse preveč individualnih interesov. Moja 
želja je bila predvsem ta, da bi bil pri svojem delu neodvisen. 
Že kot obrtnik sem takoj na začetku zaposlil šest delavcev, 
danes jih je pri meni zaposlenih trinajst. So pa lepe možnosti, 
da jih bo še več.

Hladilni kontejner - proizvod knapov.

Imate izkušnje z južnimi trgi?
Sem jih imel in jih še imam. Pred dvema letoma sem 

ogromno delal za Srbijo. Takrat smo veliko dobavljali neki 
beograjski firmi, ki seje ukvarjala s predelavo in dobavo mesa 
Rusiji. Ko je bila na pohodu največja mitingaška evforija 
proti Sloveniji, smo mi največ delali v Smederevski Palanki. 
Posel ne pozna meja. V Srbiji so iskali nekoga, ki bi bil 
pripravljen prisluhniti njihovim željam, mi pa smo vlekli hitre 
poteze. Trenutno zaradi znanih razmer ne poslujem s Srbijo, 
pač pa toliko bolj s Hrvaško, predvsem Dalmacijo. Ker je 
plačilo nekoliko težje, je pač več kompenzacij. Še nedolgo je 
bilo vse skupaj bistveno drugače. Pred tremi leti npr. TIM 
Laško ni hotel prodati stiroporja, ki smo ga za našo proizvod-, 
njo nujno potrebovali, zdaj pa so veseli, če se pojavi kakšen 
kupce. Mi smo takrat vso to robo dobivali iz Beograda.

Morda za konec kakšen nasvet novim podjetnikom?
Predvsem morajo bili pravi podjetniki, kar pomeni, da naj 

ne skrbijo le zase in za svojo socialno varnost, pač pa še za kaj 
zraven - povečajo naj obseg dela, na novo zaposlujejo... Tre
nutna situacija je namreč podjetnikom naklonjena, kar je 
pametno izkoristiti. Delali je potrebno predvsem na daljše 
obdobje in ne le iz dneva v dan.

Borut Markošek
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Tajnikar na Izlakah
Slovenski minister za drobno gospodarstvo dr.

Maks Tajnikar seje na pogovoru Zasavca na Izlakah 
sredi junija izkazal kot dober poznavalec drobnega 
gospodarstva. Zasavskim podjetnikom, obrtnikom in 
občinskim delavcem je predstavil načrte svojega mi
nistrstva in vladni gospodarski program. Minister je 
povedal, da je v Sloveniji danes zaposlenih v malem 
gospodarstvu več kot 15 odstotkov ljudi (6,1 v pod
jetjih, 10 v obrti). V vladnem programu namenjajo 
precej pozornosti malemu gospodarstvu.

Dr. Tajnikar sc zavzema, da bi bili različni državni 
skladi le nekakšni garanti, ne pa konkurenti bankam.
Morda bi lahko iz skladov subvencionirali tudi ob
restne mere. Zavzel sc je za čimveč malih podjetij, pa 
čeprav jih po petih letih npr. obstane le petina. Mi
nister bi rad povezal vse, ki se ukvarjajo z malim gospodarstvom in obrtjo, zavzema pa se 
tudi za bolj jasno ločitev obeh sektorjev. Povedal je še nekaj takšnih, ki bi si jih bilo dobro 
zapomniti v zasavskih občinah: uradniki naj ne "talajo" denarja, ampak naj skladi raje 
poskrbijo za ureditev infrastrukture, nespametno je z obveznicami reševati stečajna 
podjetja, vsako vlaganje in ukvarjanje z drobnim gospodarstvom mora biti profitno 
usmerjeno. Zavzel se je za rizične sklade in za čimboljše organiziranje, da bomo znali 
pametno porabiti tuj kapital, katerega zanimajo predvsem vložki v mala podjetja.

M.P.

ISKRA SEMICON 
POTREBUJE DENAR

Iskra Semicon je od Iskre v stečaju 
prevzela posojilo IFC v višini petih milijonov 
nemških mark. Za odplačilo je ostalo še 2,5 
milijona. V Iskri Semicon upajo, da ga bo 
prevzela Republika v okviru sanacije gospo
darstva oz. bank. Velike težave pa temu 400- 
članskemu kolektivu povzroča bančno 
jamstvo za posojilo za nabavo visokoproduk- 
tivne montažne linije za izdelavo diod SND. 
Te so začeli razvijati lani, na novi montažni 
liniji bi jih izdelali do 30 milijonov mesečno. 
S projektom so seznanili konzorcij zahodnih 
bank, vse skupaj pa sc zapleta zaradi 
nerešenega lastništva: 62 odstotkov sedan
jega podjetja je namreč še vedno v rokah 
stečajnega upravitelja Iskre Polprevodniki.

P. M.

40 LET TOVARNE 
POHIŠTVA 

TRBOVLJE
Z okrog 80 zaposlenimi velja trboveljska 

Tovarna pohištva, ki v teh dneh slavi svojo 40. 
obletnico, za manjše oz. srednje podjetje.

Kot večina dejavnosti v Zasavju, se je razvila 
iz premogovništva. V začetku je skrbela za 
vzdrževanje rudniških stanovanj in tekoče 
vzdrževanje proizvodnje ter se ukvarjala z 
modelnim mizarstvom. Leta 1951 se je 
osamosvojila, pristala na lokaciji v zgornjem 
delu mesta, kjer je še danes, in začela z indi
vidualno proizvodnjo za lokalne potrebe. V 
60. letih pa seje trgu predstavila z razširjenim 
programom: z izdelavo ploskovno- furnir- 
nega pohištva, z individualnimi naročili v 
okviru inženiring poslov in s tipskimi zametki 
izdelave pisarniškega pohištva.

Trenutno izdelajo v Tovarni približno
24.000 kosov pohištva letno, prodajo pa ga 
večinoma doma in 15 odstotkov tudi na tuje: 
v Švico in Francijo. Poleg že omenjene proiz
vodnje ploskovno- furnirnega pohištva so se 
v teh letih specializirali tudi za izdelavo hotel
skega in šolskega pohištva ter opreme po 
naročilu.

V bodoče bodo v Tovarni pohištva z 
boljšo tehnologijo razvijali nove programe, 
skušali priti v višje kakovostne in cenovne 
razrede. Pravijo, da bi lahko zaposlili še ok
rog 20 ljudi. Računajo na mlade, kijih menda 
lesna stroka do sedaj ni preveč zanimala.

Polona Malovrh

PIVOVARNA LAŠKO
V Pivovarni Laško so v soboto, 20. junija 

pripravili odprt dan za obiskovalce. Z odpr
tim dnevom so pognali v zagon novo polnilno 
linijo, ki ima zmogljivost polnjenja 240 sodov 
piva na uro. Tudi sicer so v Pivovarni gospo
darski čudež za slovenske razmere. Njihova 
produktivnost je 2000 hi na zaposlenega, kar 
je v primerjavi z nemško pivovarno za 550 hi 
več. Brez kreditov, z lastnimi sredstvi in pro
dajno mrežo so ustvarili lastni ekstra profit.

Letos so za razvoj občine v Pivovarni 
namenili milijon mark. V preteklih letih je bil 
ta znesek tudi višji, le da jih letos pesti 40 
odstotni izpad prodaje, ki ga nadomeščajo z 
izvozom.

B.B.

V ŠKRIPCIH TUDI 
CEMENTARJI

Kot pri zagorskih apnarjih je tudi pri 
trboveljskih izdelovalcih cementa, zaškripala 
prodaja tega gradbenega materiala. Že 4. 
junija so ugasnili peči. Ker se gradbena se
zona pri nas sploh še ni začela je usahnilo 
vsakršno izdatnejše povpraševanje po ce
mentu. Do 15. tega meseca so ga prodali 
komaj 30 odstotkov lanske odpreme, prejšnji 
mesec samo malenkost več.

Za ta kolektiv je poletna sezona čas, ko 
skušajo kar največ narediti in prodati. Če 
imajo srečo, da jim gre prodaja od rok še 
oktobra, so čez zimo zadovoljni, ker preživijo 
in čas izkoristijo za obnovo in popravila peči 
in naprav. Letos se jim to podira in vprašanje 
je, kako bodo prihodnje mesece lahko delali. 
Silosi so polni klinkerja in cementa, saj imajo 
obojega nad 30.000 ton. Dodatne težave jim 
povzroča uvoz cementa s Hrvaške, ki ga 
pridno kupujejo tam naša podjetja in posa
mezniki. Nekaj ga prihaja v okviru tako- 
imenovanih bater poslov, še več pa po črnih 
kanalih...

M.V.

ZANIMALO VAS BO...
Ne skačejo samo cene hrane in storitev; 

pravo pravcato poskočnost so si privoščile 
tudi cene industrijskih izdelkov. Med lan
skim in letošnjim majem so naredile krepak 
salto mortale in pridobile na višini v 
povprečju kar za 332 odstotkov. Vrstni red 
podražitev je tak: v predelavi nekovinskih 
rudnin so zrasle za polnih 539, v tobačni 
industriji za 537, v predilnicah in tkalnicah za 
506, v tiskarnah za 454, obutveni industriji 
402 in premogovnikih za 397. odstotkov. 
Elektrogospodarstvo je svoje cene povečalo 
le za 127 odstotkov. Če kdorkoli podvomi v 
slednje podatke, naj se prepriča v Sta
tističnem zavodu Slovenije v Ljubljani.

M.V.
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Salon biro opreme
informatika, inženiring in telekomunikacije d.o.o. 

Zagorje ob Savi

Qasilska c., Zagorje ob Savi
Tel,: 0601/63 - 226, Fax: 0601/ 61 -714

POSEBNA PONUDBA:
Znižane cene:

- Računalniki že od 78.800 SLT 
-Tiskalniki že od 27.900 SLT

- Notebooki že od 124.000 SLT
- Notebook tiskalniki od 18.000 SLT

- Telefaksi že od 63.900 SLT
- Blagajne že od 44.000 SLT

- ter druga biro oprema
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VAKA d.o.o.

ZLATAR

Mešiče!^ Jože
UL. ‘1. JUNIJA- 11 
61420 TRBOVLJE 
® (0601) 21 159

VELIKA IZBICA ZLATEGA NAKITA
DELOVNI ČAS:

8.00-12.00, 16.00-19.00 
SOBOTA: 8.00-12.00, ČETRTEK: zaprto

VAKA 
HRASTNIK, Log 1

vam nudi Pizie raznih vrst, hamburger, 
sirov in mesni zavitek

Odprto vsak dan: 9. ure - 22. ure, 
nedelja od 15. ure - 21. ure

DOSTAVA NA DOM: HITRO, 
KVALITETNO IN POCENI

| BaifllKKDSliŠTO®
IZDELAVA SPOMENIKOV. POLIC IN TLAKOVIZDELAVA SPOMENIKOV, POLIC IN TLAKOV

ŠERGAN DARKO
Obratovalnica: Partizanska c. 2, Dol pri Hrastniku 

Doma: Pot Hamer&ak Emila 14, 61431 Dol pri Hrastniku, tel.: 0601 42 - 226

za;;a\;|F. MIMI PO

i

H H O O 61412 Kisovec, Naselje na šahtu 31,
tel.: (0601) 71 827 (trgovina)

podjetje za trgovino in opravljanje obrtnih storitev
DEJAVNOSTI:

1.STORITVE: polaganje, brušenje, lakiranje parketa, plute in ostalih lesenih podov, polaganje 
tekstilnih ter PVC podov (itison, tapisom, topli pod, vinflex, vinas ...)

2. TRGOVINA:
- prodaja talnih oblog: parket, ladijski pod, pluta, itison, tapison, topli pod, vinflex, vinas ...
- barve (jupol, oljne barve, barve za zaščito lesa in kovin, biohit barve ...)
- tapete raznovrstnih vzorcev
- vse vrste lepil in lakov

3. DOSTAVA NA DOM

_________ ■______________________________ :_____ ____
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r—------------------------------------ —--------------------------------------- 1
| Mali oglasi v Zasavcu bodo it naprej zastoi\j. Izpolnili morate le | 

j priloženo naročilnico in jo poslati do 10. 7. 1992 na naslov Uredništva J 
| Zasavca, Cesta zmage 33, 61410 Zagorje ob Savi. Opozorimo nqj, da | 

j bomo objavili le male oglase, kjer bo dopisan točen naslov pošiljatelja, | 

j s^j lahko sicer pride do nepotrebnih zlorab in morebitnih nevšečnosti, j 
j Prosimo, da ne pišete več kot 20 besed. Pa še to: reklame in nekatera | 

I povabila, ki so obvestila, med malimi oglasi ne bomo objavljali. I

STANOVANJE
■ ZAMENJAM družbeno 

stanovanje 35 m2 v Trbovl
jah za večje v Trbovljah ali 
Zagorju. Tel.: 25-750

■ PRODAM dvosobno stano
vanje v Hrastniku. Tel.: 41- 
252

■ PRODAM stanovanje v
Hotiču 56 m2 (Dvolastniška 
hiša): Angela Kučič,
Kidričeva 2a, Zagorje

HIŠA
■ PRODAM starejšo stano

vanjsko hišo z nekaj zemlje 2 
km iz Radeč. Zelo primerno 
za vikend. Cena po dogo
voru. S. Vodep, Trg borcev 
13, Dol pri Hrastniku

■ PRODAM hišo v Rimskih 
Toplicah, Gračnica 23 s cen
tralnim ogrevanjem in 3.000 
m2 zemlje. Informacije na 
tel.: 063-736-358

■ SINDIKAT podjetja STT - 
strojegradnja Trbovlje 
obvešča, da daje v najem 
Počitniški dom Lontovž - 
penzion Lontovž. Interesenti 
naj se zglasijo osebno v pis
arni sindikata podjetja Stro
jegradnja do 3.7., kjer bodo 
izvedeli vse nadaljne infor
macije.

■ PRODAM primerno par
celo za vikende in strojno ob
delavo, travnik- njiva (3 ha), 
ob asfaltni cesti, v bližini tele
fon, elektrika, sončna lega, v

naselju Suhadol, p. Zidani 
most. Tel.: 81-875, od 16. ure 
dalje, Martinšek

■ UGODNO prodam parcelo 
za vikend v Šemniku. Tel.: 
71-528

■ PRODAM parcelo za 
vikend 450 m2 pri Trojanah, 
z dokumentacijo materija- 
lom ali brez. Tel.: 24-593

■ PRODAM parcelo za 
vikend cca 800 m2. Do par
cele je cesta, voda in elek
trika, parcela je na sončni legi 
in 3 km od glavne ceste. Tori 
Stanislav, Zgornje Izlake 19

MOTOR
■ PRODAM Javo 350, letnik 

86. Je kot nova. Zamenjam 
jo tudi za avto. Tel.: 61-499

AVTOMOBILIZEM
■ PRODAM Zastavo 850, let

nik 1981, registriran do 9. 
septembra 1992. Cena po 
dogovoru. Tel.: 63-335

RAZNO
■ PRODAM jadralno padalo 

X3, cena 1200 DEM. Tel.: 
73-795

■ PRODAM videorekorder 
NEC HQ N9066B, LCD re
mote control, za 500 DEM. 
Tel.: 62-573

■ PRODAM SL.-ITAL. in 
ITAL.-SL. slovar, cena 6000 
SLT. Tel.: 61-538

za brazplačnl mali oglas
S§ Tekst:

§ ;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;;
> Moj naslov:..........................................

Naročilnico oddajta najkasneje do10.07.199Z.

■ PRODAM nov-nerabljen 
tiskalnik EPSON P-80. Tel.: 
22-191

■ PRODAM agregat, znamke 
Honda 1,5 kw, 220 V, malo 
rabljen, cena 1000 DEM. 
Možnost plačila na dva ob
roka. Tel.: 81-503

■ UGODNO prodam klavir 
"R. Stelzamer". Je uigran in 
uglašen. Tel.: 42-008

■ PRODAM okroglo, belo 
mizo in 4 stole. Cena 250 
DEM. Tel.: 42-081

■ UGODNO prodam zamr
zovalno skrinjo Gorenje - 
200 literska. Cena 300 DEM. 
Tel.: 25-936

■ UGODNO prodam otroško 
stajico in voziček (marela). 
Tel.: 22-716

■ ZARADI selitve prodam
nekaj pohištva in kuhinjskih 
elementov. Ogled je 
popoldan. Dragica
Bezgovšek, Pot F. Pušnika 
12, Hrastnik

■ PRODAJAM kozje mleko. 
Tel.: 71-622

■ SATELITSKO anteno 
novo, zapakirano, 54 ka
nalov, stereo, premera 70 cm 
z daljinskim upravljanjem, 
cena 630 DEM. Tel.: 41-933

■ PRODAM obhajilsko 
obleko št. 8/10 za 4000,00 
SLT. Tel.: 63-336

■ UGODNO prodam žensko 
kolo City bike, 18 brzin, do
bro ohranjen. Tel.: 42-249

■ PRODAM otroški voziček 
"ROKY", okroglo stajico in 
dolgo belo obleko za prvo 
obhajilo. Tel.: 25-947

■ PRODAM kotni brusilnik 
ISKRA 2000 W, 8500/min. 
Tel.: 42-208

■ UČBENIKE za sedmi 
razred prodam po polovični 
ceni. Tel.: 42-106

PREKLIC
Preklicujem diplomo iz 
poklicne živilske šole v 
Mariboru, izdano leta 1978 
na ime Jože Koprivnik (ro
jen 3.4.1961, Čeče 12, Tr
bovlje.

' fOf
Vam nudi servisne usluge

- Previjanje vseh vrst elektromotorjev in transformatorjev
- Servis vrtalnih strojev
- Popravila gospodinjskih aparatov

V prostorih bi vic rudniike menze za trgovino EIcktToprom v Kisovcu
Pokličite na telefon 75 140

.issasi..a
tisto, kar bi radi nekateri skrili 

-komardallsra.M W frali spuliti denar
tistemu, ki je škrt kot Gorenje 

'tudfneSe^im nal1 Pr°da,i Z°S°VCa
Dobrodošli tudi molo manj sposobni, 

pa voljni dela.

pa pismeno na naslov Zasavca,
^ Delo |e honorirano, 'j
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Ure so štete...
Ja, ohcet,... Verjetno že vsi nestrpno pričakujete rajanje 27. junija. Prišlo 

pa je do nekaterih sprememb, ki jih je vredno omeniti. Namreč, italijanski par se ni javil, 
zato se bosta na Kandršah poleg obeh slovenskih in švedskega para, poročila še oba 
zasavska para (Slavi Drnovšek in Bogdan Hribar ter Marjana Pograjc in Sandi Debevc). 
Sprevod bo šel ob 14. uri iz Mlinš in bo približno ob 14.30 pred Vidrgarjem. Medtem, ko 
se bodo pari poročali, bo tekel kulturni program, v katerega se je vključila folklorna 
skupina iz Adlešičev (Bela Krajina) s tamburaškim orkestrom ter godba na pihala iz 
Koroške (naši godbeniki bodo namreč takrat gostovali na Norveškem). Po programu bo 
kosilo, popoldne pa bo popestril ansambel Nagelj. Od 20. ure dalje bodo prisotne 
razvedrili Čuki.

Vabimo narodne noše, da se prireditve udeležijo v čim večjem številu! Vsi, ki ne veste, 
kako zgleda zasavska ohcet, si jo imate zdaj priložnost ogledati in se še zabavati zraven!

Tudi Zasavc bo tam!
Petra Radovič

KINO PROGRAM
Trbovlje - Delavski dom

25.6. ob 17.00 Moje piavo nebo (am. film)
26.6. -29.6. Družina Adams (am. grozljiva 

komedija), pet in pon ob 17.00, sob in ned ob
17.00 in 19.00

30.6. -2.7. Ko sreča potrka na vrata (am. 
komedija) tor ob 17.00 in 19.00, sre in čet ob
17.00

Zagorje - Delavski dom
25.6. -30.6. Moja punca (am. komedija) 

čet, pet, sob ob 18.00, ned ob 20.00, pon in 
tor ob 19.00

25.6. -28.6. Laž ima kratke noge (am. 
komedija) čet, pet, sob ob 20.00, ned ob
18.00

1.7. -5.7. Najboljši strelec (am. vestern) 
sre, čet ob 19.00, sob ob 18.00, ned ob 20.00

3.7. -7.7. Komandos iz predmestja (am. 
akcijski) pet, pon, tor ob 19.00, sob ob 20.00, 
ned ob 18.00

8.7. -11.7. Delta Force 2 (am. akcijski) sre, 
čet, pet ob 19.00, sob ob 18.00

11.7. ob 20.00 Ko sreča potrka (am. 
komedija)

KONCERTI
Zagorje: 24. junija letni koncert MPZ 

Vesna v Delavskem domu. Praznovanje dneva 
državnosti

Zagorje: 3. julija promocija kasete ansam
bla Orlek

RAZSTAVE
Medijske Toplice: slikarska razstava Ja

koba Balija, Zagorjana, ki živi v Ljubljani. 
Odprta bo do 8.7.1992.

Trbovlje: v Delavskem domu je odprta 
razstava članov skupine Februar iz Celja. 
Razstavljajo: Aliča Javšnik, Ema Ferjanič - 
Fric, Dušan Amanovič, Vlado Geršak, Jože 
Perčič, Zoran Jovič, Vlado Renčelj, Božidar 
Ščurek, Peter Zupanec, Ljuban Šega

Medijske Toplice: 10. julija začetek 29. 
slikarske kolonije Izlake - Zagorje

Dol pri Hrastniku: 26. junija otvoritev 
razstave ročnih dela članov tamkajšnjega 
Društva upokojencev

Dol pri Hrastniku: Športni, kulturni in 
zabavni dan ob krajevnem in občinskem 
prazniku (nogometna tekma med občinsko 
vlado in krajevno skupnostjo, pikado, 
promenadni koncert steklarskih godbenikov,

nastop dramske skupine, pevskih zborov, 
proslava, zabavni večer)

POHOD
Trbovlje: PD Trbovlje pripravlja 25. 

junija pohod na Mrzlico, ki je združen z 
izletom 100 družin na Mrzlici. Pohod bo nosil 
naziv Pohod neodvisnosti.

IZLETI
Trbovlje: 27. in 28. junija PD Trbovlje 

pripravlja za svoje člane skupinski izlet na 
Košutnikov turn - Kladivo in Veliki vrh v 
Karavankah.

BILJARD
Orehovica pri Izlakah: 5. julija turnir v 

osmici po mednarodnih pravilih za 
zasavskega prvaka.

BALINANJE
Hrastnik: balinarko tekmovanje upoko

jencev v KS Steklarna. Nastop godbenikov in 
pevcev.

OBVESTILO
Kinološko društvo Trbovlje 

oddaja v najem gostinski 
lokal v Trbovljah, Pod ostrim 
vrhom 35.

Prijavijo se lahko kandidati, ki izpol
njujejo naslednje razpisne pogoje:

- strokovna izobrazba ustrezne smeri
- tri leta delovnih izkušenj na področju 

gostinske dejavnosti.
Pismene vloge z ustreznimi dokazili 

naj kandidati pošljejo na naslov: Uroš 
Prelesnik, dr. med., Partizanska cesta 
31, 61420 Trbovlje.

Kinološko društvo Trbovlje bo o izbiri 
kandidata pismeno obvestilo najugod
nejšega ponudnika. .

■------------------------------ a!

Naša bodočnost
V trboveljski porodnišnici 

so v preteklih 14 dneh rodile:
6. junij: Liljana Sladič, sin Timotej 

(Hrastnik);
7. junij: Fikreta Subašič, sin Armin 

(Zagorje), Dragica Zekič, hči Marija 
(Maglaj), Fatima Halilovič, hči Hava 
(Zagorje), Nedeljka Josipovič, sin 
Robert (Živinice), Gabrijela Blaznek, sin 
Aleksander (Trbovlje), Milka Jerman, 
hči Špela (Zagorje), Tanja Javoršek, hči 
Tina (Hrastnik);

8. junij: Ksenija Hiter, hči Andreja 
(Radeče);

9. junij: Slavica Cukjati, hči Ana 
(Zagorje);

10. junij: Džurdžica Kolač, hči Iris 
(Celje);

11. junij: Mojca Greben, sin Nejc 
(Hrastnik);

12. junij: Hedvika Cukjati, sin Gre
gor (Zagorje);

13. junij: Marjanca Hribšek, sin 
Robert (Zidani most + Laško), Brigita 
Leskovšek, hči Marinka (Hrastnik), Nina 
Korbar, hči Taja (Hrastnik), Smilja 
Kačič, hči Vesna (Sevnica);

14. junij: Zdenka Matek, hči Maja
(Radeče);

16. junij: Tinka Grošič, sin Jasmin
(Litija);

17. j unij: Majda ACsec, sin Matevž 
(Litija);

18. junij: Marija Jelenko, hči Maja 
(Hrastnik), Karmen Martinčič, sin Aljoša 
(Trbovlje).

Iskreno čestitamo!
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Biti ali ne biti ljudski
Ali so štirje pesniki, ki so izdali simpatično zbirko z 

naslovom Ljudski pesniki pod planino Čemšeniško, ljud
ski ali ne, ne bomo ugibali. Vemo, daje oznaka ljudski za 
nekatere najvišja pohvala, za druge skoraj žalitev. 
Nekateri se trudijo, da bi bili čim bolj ljudski, a jim ne 
uspe, drugi to nekako so, radi pa bi bili nekaj več. Vemo 
pa tudi, da ima ^udsko slovstvo v literarni zgodovini 
svoje častno mesto, v teoriji pa svoje zakonitosti. Pesmi 
štirih iz Čemšenika imajo svoje mesto med domačini, o 
zakonitostih pa naj razmišljajo teoretiki. Kaj in kako so 
nam torej o zbirki spregovorili Anton Izlakar (1908 - 
1969), Francka Šmid (1947), Peter Benko (1936) in Jože 
Benko (1953)?

Anton Izlakar je bil pred desetletji priljubljen 
čemšeniški kulturnik. Da piše tudi pesmi, so vedeli mnogi, 
saj so le-te slišali na različnih domačih prireditvah. Ured
nici zbirke Martina Bokal (zbirki je napisala zelo ustrezen 
uvod) in Greta Pregrad sta za knjižico odbrali sedem 
besedil. Kratki poskočni verzi so preprosti in polni 
navdušenja nad lepotami okoli Čemšenika. So slavospev 
pristnim vrednotam in vabilo dolincem, naj ne spregle
dajo tega nepokvarjenega planinskega sveta, zato naj 
pohitijo med hribe, kjer vsaj v spominih še živijo stari 
običaji. Oblikovno so pesmi pisane po ljudskem vzorcu - 
štirivrstične kitice, rime so skoraj praviloma prestopne in 
moško enozložne.

Delež Francke Šmid je najobsežnejši, saj objavlja 19 
pesmi. Pesnica ljubi preprosti red v obliki, njeni verzi so 
tekoči, ritem pa tu in tam nedosleden, rime preproste in 
nevsiljive. Nekatere pesmi o materinstvu in družini so 
tako pristne, da bodo vsakega prepričale. Pesmi so polne 
zaupanja v mladi rod, ki bo zamenjal izčrpane, od dela, 
skrbi in tudi samote utrujene starše. Prispodobe iz narave 
pomagajo nadarjeni pesnici, da pesmi vsebinsko obogati 
in lepo izpelje sporočilo.

Peter Benko izvira iz številne in popularne Benkove 
družine in družinske razmere so tudi snov nekaterih 
Petrovih pesmi. Privlačna je njegova šaljivost, s katero 
sprejema življenjske pojave, ki pa pride še posebno do 
izraza, kadar pesmi sam bere. Ko so le-te natisnjene, 
učinkujejo jezikovno ohlapno in nedodelano. Odziva se 
tudi na aktualne politične dogodke, na primer pesem o 

' vojni, še posebno pa ga navdihuje Gregorčič.
Pesniški svet Jožeta Benka je morda najožji, saj piše 

skoraj dosledno le o neuslišani ljubezni. Pesmi so 
ritmično ustrezno živahne ali zadržane, motijo pa 
nekatere menjave ritma znotraj pesmi. Med vsemi štirimi 
je oblikovno in vsebinsko najbolj svoboden; sproščen, 
usmerjen proti znanemu cilju - doseči odziv pri sočloveku. 
Nadarjen je, najbrž bo napisal še marsikaj lepega. Zbirka, 
podobno kot druge prireditve ob 90-letnici prosvetnega 
društva, dokazuje, da živi Čemšenik bogato notranje živl
jenje. Ilustracije je prispeval Jože Benko, tisk pa Grafex 
Izlake.

Nande Razboršek

Helga Briner - pianistka 
in zborovodkinja

Prof. Helgo Briner, 
klavirsko pedagoginjo na GŠ 
Trbovlje in zborovodkinjo 
mešanega pevskega zbora 
Svoboda II v Trbovljah, 
poznajo ne le v Trbovljah, 
pač pa tudi v Revirjih, dru
god po Sloveniji in preko 
njenih meja. Rojena je bila v 
Hrastniku, poročena v 
Zagorju, sedaj pa že preko 
dvajset let biva in dela v Tr
bovljah. Poleg OŠ je v Hrast
niku končala nižjo glasbeno 
šolo, s klavirjem pa sta 
najboljša prijatelja že od 8. 
leta.

Kakšna je vaša dosedanja glasbena pot?
Šolala sem se v Ljubljani, sprva na Srednji glasbeni šoli, 

kasneje na Akademiji za glasbo pri prof. Pavlu Šivicu, na oddelku 
za glasbeno pedagogiko, ki vključuje tudi dirigiranje, partiturno 
igro in zborovodstvo. V teh letih sem pela v pevskem zboru na 
Srednji GŠ in na Akademiji, pod vodstvom prof. Janeza Boleta in 
prof. Sama Vremšaka. Po končani šoli na Akademiji sem bila prva 
leta zaposlena kot ravnateljica GŠ v Radečah v letih 1963-71. Od 
takrat redno poučujem klavir in deloma nauk o glasbi na GŠ 
Trbovlje. Nekaj let sem poučevala klavir tudi na zagorski GŠ.

Koliko učencev klavirja je že šlo skozi vaše roke?
Na GŠ Trbovlje učim v enem letu okoli 25 učencev. Doslej je 

pri meni končalo šolo klavirja preko 100 učencev. Nekaj jih je 
nadaljevalo šolanje na srednji šoli in Akademiji. Rezultati mojega 
dela se poznajo tudi pri nekaterih zborovodjih v raznih zborih.

Letos poteka že enajsto leto, odkar vodite pevski zbor 
Svoboda II. Kako so vas pridobili in kako se počutite v tem 
zboru?

Ko je umrl priznani zborovodja Ponikvar, je predsednica 
zbora Jelka Rojšek na GŠ Trbovlje prosila za pomoč. Vodstvo 
šole je vplivalo na mojo odločitev. Nikoli mi ni bilo žal. Zbor me 
je sprejel prijateljsko, spoštljivo, kot menda ne znajo nikjer 
drugje. Pri delu je mnogo odrekanja, vendar se uspeha vsi veseli
mo. Delo je trdo za pevce in zborovodjo. Petje v zboru pa je tisto, 
s katerim se pevci najlažje in najbolj občuteno neposredno 
srečujejo z glasbeno umetnostjo. Tega zbora resnično ne bi mogla 
zapustiti. Koliko nastopov smo imeli, ne vem, bilo jih je mnogo. 
Redno sodelujemo v Šentvidu, na vsakoletni reviji Pesem ne 
pozna meja, letos smo sklenili trdne vezi s pevci slovenskega 
Porabja na Madžarskem. Zbor se je v zadnjem času okrepil z 
mlajšimi pevci in pevkami, potrebovali pa bi jih še več. Sedaj nas 
je 45.

Imate kakšne posebne načrte?
Želim si, da bi moji učenci klavirja dobro napredovali. Z 

zborom bi rada pripravila stilni koncert za določeno obdobje 
(renesansa, romantika ipd.) ali pa kakega skladatelja, npr. Kogo
ja. Prizadevam si za uveljavitev slovenske narodne pesmi, katere 
se noben koncertni oder ne bi smel sramovati.

Tine Lenarčič
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ZABEL.mO
Hrastnik

Klavirski recital v dvorani glas
bene šole je izvedla 12. junija Suzana Zorko
- Mlinarič, študentka Akademije za glasbo v 
Ljubljani. Nekdanja gojenka hrastniške glas
bene, normalno.

Lutkarji z OŠ Hrastnik pa so
sredi junija zabavali otroke od 1. do 5. 
razreda v šolski telovadnici. Igrico o kmetici 
in hruškah je pripravila Sabina Radešič, 
učiteljica S. razreda, sami so oblikovali tudi 
lutke. Predstavo je popestrila ritmična 
skupina pod mentorstvom Martine Glinšek. 
Lutkovni zaključek leta.

Obvezni letni izpit v glasbeni 
Šoli so se odločili opravljati javno naslednji 
gojenci: Nina Maurovič, Katja Šterbucl - 
klavir, Matej Skočir - violina, Katarina Guzej
- citre, Maja Petan in Jožica Plazar - solo 
petje. Nihče ni padel.

Bralna značka nosi v Zasavju ime 
po Ivanu Cankarju. Letos je prejelo značke 
in priznanja 436 bralcev v Hrastniku in 225 
na Dolu. V tem gibanju se srečno ujamejo 
bralec, knjiga in mentor.-

Na taboru v Šentvidu pri 
Stični, kjer so se zbrali ljubitelji petja iz vse 
Slovenije in iz zamejstva, so zapeli tudi vsi 
zasavski zbori. Mogočen nastop, mogočni 
občutki.

Fanči Moljk

Trbovlje
Mažoretke iz Trbovelj pod vod

stvom Eme Zalezina so 6. junija pripravile v 
Trbovljah srečanje šestih mažoretnih skupin 
Slovenije. Sodelovala je tudi Delavska godba 
Trbovlje.

Lovski pevski zbor Zasavske 
lovske zveze je pod vodstvom Viktorja Do
larja sodeloval med 26 ansambli na 19. 
srečanju slovenskih lovskih pevskih zborov in 
rogistov v Murski Soboti.

10. junija je izšla nova številka glasila 
Hura, ki ga izdajajo učenci OŠ Trbovlje - PE 
Alojza Hohkrauta.

V likovni galeriji Trbovlje so
16. junija odprli skupinsko razstavo del

članov Društva likovnih amaterjev Celje - 
skupina Februar. Razstavo je pripravila 
ZKO Trbovlje. Ob otvoritvi je sodelovala 
Glasbena šola Trbovlje s svojimi učenci.

V čitalnici Knjižnice Toneta 
Seliškarja v Trbovljah je bil 16. 
junija literarni večer poezije Svetlane Maka
rovič. Večer so pripravili trboveljski gimna
zijci 3. letnika.

Klarinetist Matej Klemen in 
flavtistka Magda Klančišar, štu
denta Akademije za glasbo v Ljubljani, sta 
pripravila 16. junija samostojen koncertni 
nastop v Trebnjem. Na klavirju ju je sprem
ljala prof. Vlasta Doležal - Rus. Matej Kle
men študira v razredu prof. Alojza Zupana, 
Magda Klančišar pa v razredu prof. Borisa 
Čampe.

18. junija je bila v Delavskem domu 
Trbovlje kulturna prireditev pod naslovom 
Tudi te "igre" je konec. Pripravili sojo učenci 
Gimnazije-Ekonomske šole Trbovlje s sode
lovanjem SKD Trbovlje.

GŠ Trbovlje je 19. junija pripravila v 
domu Svobode II plesno- baletni večer. Nas
topile so učenke te šole iz oddelka jazz baleta 
in baleta, pod vodstvom Neli Vozelj.

20. junija je Delavska godba Trbovlje 
pripravila na tržnici zabavni koncert. Sode
loval je tudi ansambel Jockey. Koncert so 
omogočili številni sponzorji.

Tine Lenarčič

Zagorje
Zagorski oktet, ki ga vse bolj 

uspešno vodi Igor Podpečan, je 13. junija 
nastopil v Velenju na 10. prijateljskem 
srečanju rudarskih oktetov. Pevci nam
eravajo pred svojo 15-letnico, ki bo jeseni, 
izdati kaseto. Snemajo jo v studiu Zlati zvoki 
v Kisovcu.

Učenci Izlaške OŠ so izdali pose
bno številko svojega glasila Iskrice. V njem 
so se odzvali na neprizanesljiva vojna 
pustošenja po sosednjih republikah. V 
drugem delu Iskric je objavljen tehten in
tervju s pisateljem Slavkom Pregljem, ki je 
nastal 29. maja ob podelitvi bralnih značk.

Izlaška enota zagorske 
knjižnice seje nenadoma znašla na cesti. 
Tamkajšnja KZ, ki bo morala zaradi dena
cionalizacije izprazniti prostore v Zagorju, 
potrebuje knjižnični prostor za svojo dejav
nost. Ali niso v davnih časih kmetje ščitili 
slovensko besedo in knjige?

Zagorska knjižnica je za begunce 
v Kisovcu nabrala 380 knjig. Večino je dala 
NUK v Ljubljani, preostali del pa Knjižni 
hram Brede Lapornik iz Trbovelj in nekateri 
bralci. Mladi začasni gostje so se knjig zelo 
razveselili.

Tudi Zagorjani razmišljajo o lokal
nem TV programu. Nekdanja vneta filmarja 
iz šole akad. slik. Franca Kopitarja Danijel 
Božič in Samo Pavšič že raziskujeta teren in 
nabirata prvo gradivo. TV studio bo verjetno 
v Delavskem domu.

Na vabilo sveta slikarske 
kolonije seje letos odzvalo trinajst slikar
jev iz domovine in tujine. Svet kolonije je za 
sponzorstvo zaprosil poleg občine še nekaj 
zasavskih podjetij. Doslej ni še nihče z nega
tivnim odgovorom zagrenil življenja in dela 
organizatorjem.

V razstavišču Medijske Top
lice razstavlja slikar Jakob Bazelj, ki je bil 
likovni pedagog v Zagorju in na ljubljanskem 
učiteljišču. Razstava je pomembno dopol
nilo k dosedanji likovni podobi Zagorja in 
širše.

MPZ Vesna je 13. junija prepeval v
Avstriji.

Nande Razboršek

S Kolumbom na pot
V okviru "Evropskega knjižnega tedna 

1992” poteka že od maja mednarodni 
knjižni kviz, prvič tudi v Sloveniji V občinah 
zanj skrbijo knjižnice in DPM. Odgovore na 
devet vprašanj je mogoče najti v različnih 
knjigah, pravilni odgovori dajo končno 
rešitev. Septembra bodo v vsaki občini izžre
bali udeleženca izleta v neznano, en 
udeleženec iz Slovenije pa bo izžreban za 
udeležbo na mednarodnem bralnem taboru. 
Tako so se mladi kot Kolumb pred 500 leti 
podali na pot odkritij, le da skozi knjige. Do 
počitnic bodo odkrivali odgovore na 
vprašanja po šolah in knjižnicah. Med počit
nicami bodo kakšno uro posedeli v knjižnici. 
Zadnji dan za zbiranje rešitev bo 25. avgust, 
v prvem tednu septembra bodo zaključne 
prireditve z žrebanjem in zanimivim progra
mom.

I.L.
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OB DNEVU DRZfiVNOSTI 
25. juniju

čestitamo vsem bralcem 
Zf?Sf?VCfi

SDP SLOVENIJE 
PO ZASAVJE

Zagorje
tel.0601 61 - 322, fax. 0601 61 - 966

TRGOVINA
PROIZVODNJA

KOOPERACIJA
STORITVE

VH® MÀ19XS
@4 mlMmììm, d© mèmalato

Veleprodaja C. 20. julija 2c, Zagoije 
Maloprodaja Polje 10, Zagorje

Sahara bar Polje 10, Zagoije 
Proizvodnja Dobovec 19, Dobovec

Vulkanizacija koop. z GIP, Kisovec, Borovniško naselje 7

ZAGORJE *<0
trgo vina-storitve-proizvodnj a 

td.(0601)61 493

61410 Zagorje ob Savi, C. Zmage 16, tel.: 0601/61 493, 
komerciala & skladišče, Kopališka 7, telefax. (0601)62 041

GROSISTIČNA PRODAJA ARTIKLOV 
PO UGODNIH CENAH:

> ležalne blazine
> čistila iz uvoza
> gospodinjske potrebščine
> telcstilni izdelki (ž. hlačne nogavice, 

moške nogavice, spodnje perilo)
> vžigalniki
> kalkulatoiji
> računalniška oprema
> športni copati
> plastični izdelki

Pooblaščeni zastopnik: KEM OTE X - Koper
SODA - Koper 
Eli INI DA - Ohrid

Posebna ponudba:
> individualni in skupinski SAT sistemi.

SE PRIPOROČAMO!



Izteklo seje maratonsko prvo slovensko državno no
gometno prvenstvo, v katerem je nastopilo kar 21 ekip. 
NZS po odcepitvi namreč ni hotela nobenemu klubu 
preprečiti nastop v konkurenci, ki so si jo priigrali. Štiri 
ekipe so se vrnile iz medrepubliške lige, Olimpija pa po 
dolgem oklevanju iz jugoslovanske prve lige. Pred prven
stvom najbrž nihče ni pričakoval, da bo nogomet v tako 
kratkem času postal tudi v naši mladi državi najbolj 
pomembna postranska stvar na svetu. Na tekme je pri
hajalo veliko gledalcev, rojevale so se navijaške skupine, 
nogometaši pa so bili vse bolj v središču medijske pozor
nosti. S tem so si kar po tekočem traku pridobivali pok
rovitelje in ob koncu le Koper in Primorje ob svojem 
nazivu nista imela imena glavnega sponzorja.

Značilnost v nedeljo končanega prvenstva so tudi številne' 
menjave trenerjev, saj je 21 ekip vadilo kar 37 trenerjev. Le 
Bloudek pri Mariboru, Zavrl pri Slovanu, Dodič pri Elektroepck- 
tru, Škrbič pri Potrošniku, Jovanovič v Domžalah in Vinko Žibret 
pri Zagorju Eicktroelemcntu so avgusta pričeli sezono in na 
vročem trenerskem stolčku ostali do nedelje. Omeniti velja še 
odlično sojenje z redkimi izjemami (Kac na tekmi Oria - Pub
likum). V uvodnih tekmah so največ pokazali Maribor, Naklo, 
Izola in Gorica, Olimpijo pa sta predramila šele poraza v Lendvi 
in Naklem in veliki strokovnjak Lučo Pcrtič.

Zasavski strelci
Zunimnivo je, da sta obe zasavski prvoligaški ekipi 

v minuli sezoni dosegli po 47 golov. Pri Zagorjanih je 
| klubska lestvica strelcev takšna: Žlak 12, Žibret 9, 
|;j Petrušič 6, Kern 5, Hadžič, Buovski po 3, Smrkolj, Brečko, Šink 
| in B. Grden po 2, Grešak 1. Trboveljska lestvica strelcev: 
S Holešek 17, Agatič in Haralovič po 8, Vastič in Sotenšek po 3, 
ij- Barič in Breznikar 2, Jesih, Lazanski, Riiner in Čuk po 1 
I zadetek.

!
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Jesenski naslov je s 3 točkami naskoka pripadel Mari
borčanom, toda Čeh, Šeparovič, Perica, Vrabac, Trboveljčan 
Iludarin itn. sojih kmalu ujeli in na koncu imeli 7 točk naskoka, 
razliko v zadetkih pa kar 102:18. Olimpija bo tako Slovenijo jeseni 
zastopala v pokalu evropskih prvakov, Mariborčani ne glede na 
izid finala pokala v pokalu pokalnih zmagovalcev, v pokalu 
UEFA pa bo nastopila Izola. Najboljši strelec lige je bil Zoran 
Ubavič (Olimpija), ki je v zaključku sezone prehitel poškodova
nega Mariborčana Igorja Pozniča in Trboveljčana v dresu Gorice 
Miloša Breznikarja. Zanimiv je tudi najvišji rezultat v prvenstvu: 
Olimpija je zadnjega Jadrana Lamo premagala kar z 12:0.

Zasavčani smo imeli v tem prvenstvu dva prvoligaša ter enega 
drugoligaša, v naslednji sezoni pa bo v vsaki od prvih treh lig igral 
po en naš predstavnik (Zagorjani v prvi, Trboveljčani v drugi in 
Kisovčani v tretji). Zagorje Elcktroclcmcnt si je priboril pr
voligaški status tudi za prihodnjo sezono. Igralci trenerja Žibreta 
so zlasti dobro igrali jeseni, ko so doma izgubili vsega 3 točke in 
prejeli ravno toliko golov. Uspešni nastopi pred številnim 
domačim občinstvom so prispevali k osvojenim 21 točkam, 
doseženim kar 32 zadetkom in 12. mestu na lestvici. V zagorskem 
klubu so bili mnenja, da ekipo ni potrebno osvežiti, saj so bili v 
navidez zanesljivem položaju. Slabša igra spomladi in pozimi

okrepljeni konkurenti pa so Zagorjane iz kola v kolo silili v čedalje 
bolj nezavidljiv položaj. Pomladi so dosegli le 15 zadetkov in 
osvojili prav toliko točk, kar pa je bilo nazadnje vendarle dovolj 
za dosego cilja - obstanek v elitni ligi. Zagorski klub, ki ga vodita 
Gabrijel Brezovar in Tine Kos, je bil v Zasavju najbolje organi
ziran, igralci pa so se pohvalili, da so bile vse obveznosti porav
nane v dogovorjenem roku.

Trboveljska Oria Rudar se mora žal ob Primorju, Domžalah,

Zasavski derbi
Elektroelement Zagorje : Oria Rudar

Zagorje - Igrišče Zagorja, gledalcev 1500, sodnik Martun 
(Laško)
ELEKTROELEMENT: Ilace, Grešak (Mehič),

Buovski, Brečko, llorštnar, Žibret, Remic (Hadžič), 
Kern, Žlak, Petrušič, B. Grden (I). Grden)

ORIA: Mudrinič, Kic, Florjane, Barič, Štok, 
Balagič, Sotenšek, Rižner, Ilolešek, Breznikar, Vastič

Naslednjo sezono bodo ljubitelji nogometa ostali brez 
pravega zasavskega derbija. Oba letošnja sta se končala z 
delitvijo točk. Tokrat je bilo vzdušje na igrišču in na tribunah 
pravo športno, gledalcev ogromno, sodnik Martun pa, kot 
ponavadi, avtoritativen in dober. Le goli so manjkali.

Najprej sta priložnosti zamudila Vastič in Hadžič, potem 
še lepšo Žlak. Breznikarje dobro ogrel Hace ta po strelu z 20 
metrov. Trboveljčani so prevladovali skozi vso tekmo, domači 
pa so bili nevarni v protinapadih. V drugem delu so zamudili 
vpis med strelce Petrušič, Buovski in Žlak. Pravzaprav je 
neodločen izid najbolj pravičen zaključek zasavskega derbija 
in letošnje nogometne sezone.

Medvodah in Jadranu Lami prvič posloviti od SNL. Varovanci 
trenerja Milana Ocvirka so spomladi sicer dosegli kar 21 točk (10 
v gosteh), toda jesenska bera (v začetku je ekipo vodil Martin 
Lavrenčič) je bila preskromna. Slabe priprave, štrajk pred prven
stvom in brezvladje v klubu so bili glavni vzroki za le dvanajst točk. 
Nov upravni odbor na čelu z Martinom Naraglavom je delai 
precej bolje. V klub je pripeljal izvrstnega Štoka, pa se tudi opekel 
z Žmauccm in Lazanskim. Toda na prvi pogled nemogoč ob
stanek je bil čisto blizu. Iz Trbovelj je odšlo kar 17 točk, to pa je 
seveda veliko preveč. Trboveljski nogomet sc tako ob 70 - letnici 
seli v drugo ligo. Vse moči je sedaj potrebno usmeriti k povratku. 
Studio D iz Novega mesta je najlepši primer, kako se že v enem 
letu vrneš v prvo ligo.

Zaradi dolge sezone bo za nogometaše počitka malo, še manj 
pa za uprave klubov. Že danes se pričenja dvotedenski prestopni 
rok in boj za pridobitev novih igralcev. Upajmo, da bo'našim 
klubom uspelo pridobili kakovostne igralec in da bodo dosegli 
zastavljene načrte - sredino lestvice v prvi, oziroma prvo mesto v 
drugi ligi. Vse najboljše pa želimo tudi kisovški Svobodi GIP, ki 
je zaradi spremembe tekmovalnega sistema končala v tretji ligi.

Sašo Fabjan
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Kisovški nogometaši praznovali
V Kisovcu so v soboto proslavili 60 

let NK Svobode Kisovec. Že v petek 
je bila tekma med nogometaši - ve
terani Kisovca in ljubljanskimi sod
niki. Domačini so vedeli, kdo mora 
zmagati, tekmo so izgubili s 4:3. V 
soboto so gostje iz Varteksa s 5:0 pre
magali domačo ekipo. Na proslavi sta 
nastopila Pihalni orkester Svea 
Zagorje in Polde Bibič, spregovoril pa 
je predsednik slovenskega Olimpi
jskega komiteja Janez Kocjančič. Za
nimiva je bila tekma med zagorsko 
vlado in Smučarsko olimpijsko 
reprezentanco, ki jo je v Kisovec spet 
pripeljal Gunther Kržišnik. Zagor
jani so zmagali s 3:1. Za vlado sta bila 
strelca Kranjc (dvakrat) in Ostrožnik, 
za smučarje pa Norčič. Smučarjem 
tudi nastop Tepeša, Ulage in Gostiše 
ni pomagal.

Kisovški nogometaši so v zadnjih 
letih dosegli lepe rezultate. Člani so 
bili leta 1990 prvaki MNZ in se uvr
stili v 2. slovensko ligo. Dobro delajo 
z mladimi, zadnja leta st) precej ak

tivni še veterani. V Kisovcu so v zad
njih desetih letih po izgradnji šport
nega doma naredili ogromno. 
Asfaltirali so okolico, postavili pom
nik NOB, generalno popravili glavno 
igrišče, uredili trim kabinet, hišniško 
stanovanje, namakalni sistem, pok
rite tribune, dve teniški igrišči, 
garderobe za sodnike, skladišče, sedaj 
urejujejo osvetljevanje teniških igrišč 
in pomožno igrišče. Klub je trdno 
zasidran v Kisovcu in Kisovčani so 
nanj ponosni.

M.P.

Inženiring Sarbek 
slovenski prvak

Lanski prvak Zagorja Inženiring 
Šarbek je svoje mesto odlično zastopal 
v tekmovanju za pokal slovenskih 
občinskih prvakov malega nogometa. 
Potem, ko je bil boljši od Sodražice, se 
je uvrstil na finalno tekmovanje štirih 
najboljših ekip, ki je bilo v Laškem. 
Inženiring Šarbek je najprej premagal 
favorizirane Talce-Branik iz Maribora s 
5:4, v tekmi za prvo mesto pa še Šport 
klub Velenje s 4:2 in osvojil naslov 
državnega prvaka. V svojih vrstah je 
imel tudi najboljšega igralca in vratarja 
finalnega turnirja - Dušana Razborška 
in Andreja Zakrajška.

S. F.

Rekord Juvančičeve
Trboveljski atleti nadaljujejo s serijo 

izvrstnih rezultatov. Malči Juvančičsi je 
na predtekmovanju za atletski TOP 12 
poleg zmage v teku na 3000 m pritekla 

tudi pionirski državni rekord s

časom 10:43,42. V finale sta se uvrstila 
tudi Tomas Koželj u 2:01,92 na <S00 m 
in Lovro Petrin s 15:51,13 na 5000 m.

S.F.

Sergej v Evropo
Na Strokovnem svetu PZ Slovenije 

so sprejeli pomembno odločitev. Med 
petimi evidentnimi kandidati, ki na 
mladinsko evropsko prvenstvo zago
tovo potujejo, je tudi 17-letni Sergej 
Koncilja, član Rudis Rudarja. Kot vse 
kaže, so se Sergeju uresničile želje, za 
katere je moral veliko garali. Naporne 
in tudi drage priprave v Franciji in v 
Dolenjskih Toplicah niso bile zaman. 
Tako Sergej v začetku avgusta potuje v 
Split na mladinsko EP. V pionirski 
reprezentanci, ki pa bo nastopila v itali
janskem Pordenoncju, bodo plavali 
tudi trije Trboveljčani: Katja Jordan, 
Alenka Ličar in Matjaž. Jazbec. Na 
žalost pa se v reprezentanco ni uvrstila 
Anja Štrovs.

It.K.

Pentatlon
O rezultatih pentatlona smo že pi

sali. Sedaj pa nekaj več o tej popestritvi 
v naši športno rekreativni ponudbi. Na 
pentallonu v Savinjski dolini je nas
topilo preko trideset ekip. Sodelovali 
sla tudi dve ekipi iz Zasavja, ena iz. 
Hrastnika, druga je bila mešana. 
Najprej so se na pot odpravili kolesarji. 
Naši so imeli smolo takoj po šlartu. 
Zupanca je že kmalu po šlartu zgrabil 
krč, ki ni popustil vse do konca, Jazbec 
pa je na enem najhitrejših delov proge 
padel in si hudo poškodoval stegno in 
komolec. Vendar sta hrabro končala 
svoj del proge. Smodič in Belec sta 
imela z gorskimi kolesi precej dela, da 
sta se prebila kakšno mesto višje. Stra
dar in Seničar sta s kanuji hitela za 
ostalimi, Čarman in Drobne pa sta 
grizla kolena v gorskem teku z. veliko 
višinsko razliko. Zaradi močnega vetra 
je peta disciplina, polet s padalom, od
padla. Obe ekipi sta se uvrstili zelo do
bro, najbrž, pa bi bili še kakšno mesto 
višje, če bi nastopila tudi kajakaša Med
ved in Poljan, ki sla udeležbo sicer 
načrtovala, vendar so ju zadržale 
reprezentančne obveznosti.

Barbani Kus

Alpinistične novice
Člani AO PD Trbovlje so aktivni 

tudi ji ri plezanju v stenah Julijcev in 
Kamniško-Savinjskih Alp. V nedeljo, 7. 
junija je Dušan Košir s soplezalcem 
Maurijem iz Idrije, plezal v steni 
Ojstrice. Preplezala sla smer llcrle- 
Vršnik, s težavnostno stopnjo V-A 
1/111-1 V. 14. junija pa so se mudili v 
steni Velike Mojstrovke štirje plezalci. 
V dveh navezah so plezali steber 
Revežev, ki ima težavnostno stopnjo V- 
/IV + . Tu so plezali Dušan Košir, Bog
dan Pfeifer, Mirko Kokole in Jože 
Razpotnik.

Športna plezalca Metka Lukančič in 
Vili Guček stase udeležila mednarodne 
plezalne prireditve v Kranju z. naslovom 
Rock Master 1992. Na poslikani umetni 
steni, reliefno oblikovani in na novo 
prevlečeni s poliestrom in kremenovim 
peskom je bila Metka Lukančič tretja, 
pri moških pa je bil Vili Guček sedmi.

T.L.
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REZULTATI
NOGOMET

SNL: Nafta - Zagorje E. 1:0, Oria Rudar 
- Steklar 2:1 (Ilolešek, Ilaralovič), Zagorje 
E. - Oria Rudar 0:0

2. SNL: Svoboda GIP - Finali 1:1 
(Vrtačnik)

MLADINSKA LIGA: Oria Rudar -
Izola 2:1 (Herman 2), Olimpija - Oria 
Rudar 4:1 (Baslagič)

VETERANI: Šmartno - Rudar 2:1 
(Klanjšek), Proletarec - Šmartno 1:2

BALINANJE

IL SLOV.LIGA: Partizan Trbovlje - 
Lesce 14:3, Center - Partizan Trbovlje 7:10

KAJAKAŠTVO

Landec - svetovni pokal: ki i.
Gickler (Nem), 22. Medved, 31. Poljan

GORSKI TEK

Zagorje - izbirna tekma: moški: 1. Teraž 
(Petrol) 46:54, 2.1.Bcrčič (Tr) 47:33, 3. Ok
oliš (IBL Ol) 48:00, 14. Milan Kirn (Hrast
nik) 51:54, 17. Marjan Čebin (Rudar). 
Ženske: 1. Grm (Trmasti) 59:12, 2. Trobec 
(Kobarid) 1:03:51, 3. Ileda Kotar (Iskra 
Semicon) 1:05:22.

ŠAH

Zagorje - brzopotezni turnir za junij: 
Janez Grčar 8, Marko Jurič 8, Ivo Gračner 7 
... (udeležba 11 ša.histov)

MALI NOGOMET

Prva liga: Pstuhi - Bambus bar : LMuhy 
6:0, ŠD Čolniše : Inženiring Šarbek 0:1, Rud
nik : Izlake 4:5, ŠD Mlinše I : Antimon- 
Amigo 3:1, Mladi Orli : Merli 3:2, Zlatorogi- 
Ultra : G. Pirnat 3:7, ŠD Čolniše : ŠD Mlinše 
I 1:2, LMuhy : Merli 1:4, Inž. Šarbek . Zla
torogi 5:1, Antimon : Pstuhi-B.bar2:3, Mladi 
Orli . Rudnik 7:5, Izlake : Gost. Pirnat 2:2. 
Vrstni red: Izlake in Inženiring Šarbek po 30, 
Mlinše 26, Pstuhi - Babbus bar 24, Mladi orli 
21...

Druga liga: Topličani vet. : Ilam-IIam 
1:0, Senožeti : NLP 0:0, ŠD Kotredež : Trg. 
Rcpovž 0:0, Vcsn : Varnost 3:2, Udarnik- 
MBP : ŠD Mlinše II 0:3, ŠD Praprcčc : Škoti 
M/M RŽ. 4:5, Ham-IIam : Senožeti 1:2, 
Vcsn : Udarnik MBP 1:0, Varnost : ŠD Pra-

preče 0:5, Trg. Repovž : Topličani V. 3:2, 
Škoti M/M RŽ. : ŠD Kotredež 2:2, ŠD 
Mlinše II : NLP 3:2. Vrstni red: Škoti M/M 
Ržišnik 38, Trgovina Repovž 34, Kotredež 
29, Senožeti 27, Mlinše II 25 ...

Tretja liga: Tirna : Klasje 5:1, ONeill : 
Talci 0:2, Pitoni : Gipsy 5:0, Amater : Izlake

veterani 0:4, KBM : Elektroelement 5:3. 
Končni vrstni red: KBM 27, ONeill 25, Izlake 
veterani 23, Talci 22, Tirna 21, Pitoni 19, 
Amater 15, Klasje 15, Elektroelement 7, 
Gipsy 4. V drugo ligo sta se uvrstili pr- 
vouvrščeni ekipi.

Športni Cik Cak
Slovenska rokometna reprezentanca sc je na prvem gostovanju dobro 

odrezala. Za Hrvaško in Italijo je osvojila 3. mesto na Trofeji Italije, ki sojo odigrali na 
Siciliji. Med izbranci selektorja Toneta Tislja je bil tudi Trboveljčan Jani Čop, ki so ga izbrali 
za najboljšega igralca turnirja.

Zagorski svetovni prvak Bogdan Hribarje res prestopil v vrste maribor
skega Konstruktorja. Hribar bo tako nastopil tudi v evropskem pokalu. Za zagorsko 
kegljanje je to še ena potrditev kvalitetnega dela. Zagorju lahko upajo, da se bo kdaj še 
vrnil v matični klub. Morda takrat, ko bodo v Zagorju zgradili pravo kegljišče.

Mlajši pionirji RKOmnikom Rudarsodoseglilcpuspeh,sajso3.mcsto 
v Sloveniji in ponovili dosežek starejših pionirjev. S uvrstitvijo so znova dokazali, da so 
Trbovlje zares mesto, ki v tem športu nekaj pomeni. Na finalnem tekmovanju v Hrpeljah 
so I rboveljčani najprej izgubili s ptujsko Dravo, v tekmi za 3. mesto pa bili uspešnejši od 
domačega Andor Jadrana. Naslov prvaka so osvojili domala neprekosljivi Celjani.

V Izoli je Rokometna zveza Slovenijetudiictospripraviiarokomctnošoio 
za naraščaj iz vse Slovenije. Na šoli so sodelovali tudi pionirji dolskega rokometnega kluba 
Matjaž Sedeljšak, Dejan Selak in Gregor Jagodič.

Karate zveza Slovenije je objavila širši spisek kandidatov za kadetsko in 
mladinsko državno reprezentanco. Na spisku so tudi trije trboveljski karateisti: David 
Kranjc, Matjaž Lenič in Nedžad Ilozanovič. Vsi trije so sc že udeležili prvih skupnih 
priprav, priključil se jim je še Rok Vodišek.

V KK Tika so izpeljali klubsko tekmovanje in proglasitev naj-športnika. Naslov je 
osvojil Borut Markošck, ki je letos kot član slovenske reprezentance nastopil na EP. Po 
zadnjih izpitih imajo šest novih nosilcev rumenega, tri oranžnega in dva z zelenim pasom.

Tek je tudi v Zasavju vse bolj priljubljen. Mednarodnega teka 10 milj v Celovcu sta se 
sredi junija udeležila poleg Nemcev, Italijanov, Madžarov, Čehov tudi dva Zasavca. 
Trboveljčanka Heda Kotarje med ženskami dosegla odlično 2. mesto in zmagala v svoji 
kategoriji, njen mož Bojan pa je prav tako dobro tekel.

AK Rudar bo tudi letos pripravil pionirsko atletsko šolo (PAŠ). Udeleženci se bodo 
na štadionu zbrali vsak dan ob 9.30 uri. Spoznavali bodo atletske discipline, pa tudi druge 
športne panoge. Obiskovali bodo tudi bazen. Prireditelj je že poskrbel za zadostno količino 
osvežilnih napitkov in nagrad za tekmovanja. Prvo tekmovanje bo že 3. julija, nato pa vsak 
drugi petek še štiri tekme in na koncu finale pod pokroviteljstvom Dnevnika. PAŠ v izvedbi 
AK Rudar oziroma alfe in omege trboveljske atletike Pavleta Krcžeta je že nekaj let znana 
po odlični organizaciji, zato se trboveljskim šolarjem znova ponuja sijajna priložnost, da 
ugodno preživijo prosti čas.

Pisali smo že o incidentu, ki seje zgodil na zimskem Prvenstvu Slovenije za 
mlajše pionirje, kjer zaradi pritožbe Triglava iz Kranja niso proglasili držav
nega prvaka. PZS je sedaj razsodila, da zaradi nezmožnosti ugotovitve zma
govalca ne podeli pokalov in razglasi zmagovalca, ker bi bila oškodovana tako 
Triglav kot Rudis Rudar. IO PZS predlaga sprožitev disciplinskega postopka 
proti kršiteljem propozicij. Vendar se bo vse končalo le z grajanjem vseh 
udeleženih, kajti rok za obravnavo je že zdavnaj potekel.
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PROMET
8. junija je P.J. iz Marnega s 126 P 

izsili prednost pred I.C., ko je v Hras
tniku zavijal iz Novega doma na region- 
alko. Škoda: najmanj 50 tisoč tolarjev.

10. junija ob 19.10 je pri hišni 
številki 6 v Tonkovi ulici v Kisovcu 
enajstletni D.K. s ponijem neprevidno 
zapeljal iz dvorišča pred vozilo, ki ga je 
vozila iz Naselja na šahtu D.K. iz 
Zagorja. Na srečo je nastala le manjša 
škoda.

12. junija je voznik katre Z.Z. iz 
Trbovelj vozil po magistralki, v Su
hadolu zapeljal v zaprto smer ter zaradi 
neprilagojene hitrosti trčil v nasproti 
vozeči jugo Z.J. iz Radeč. Škoda: 90 
tisoč tolarjev.

13. junija je Hrastničanko V. G. na 
Cesti VDV na DSolu pri prehitevanju 
oplazil neznan novznik golfa. Policisti 
so ugotovili, da je bil to V.Č. z Dola.

13. junija ob 22.40 uri je J.Č. pod 
vplivom alkohola z neprimerno hi
trostjo pripeljal v ostri ovinek na Trgu 
F. Fakina. Vozilo se je prevrnilo na bok, 
voznik jo je odnesel brez poškodb. 
Škoda: 70 tisoč tolarjev.

14. junija ob 00.50 uri je F.S. pod 
vplivom alkohola zaradi neprimerne hi
trosti trčil v varovalno ograjo na magis
tralni cesti. Škoda 100 tisoč tolarjev.

19. junija je M.K. pod vplivom al
kohola trčil v parkirano vozilo v Trbovl
jah in povzročil za 100 tisoč tolarjev 
škode. Pobegnil je, dobili so ga po eni 
uri.

Kradejo kot srake
Prav neverjetno, koliko je drobnih 

kraj. Tatovi so vse bolj iznajdljivi, vsi 
skupaj pa smo precej premalo previdni.

Neznanec je z naročilnicami NK 
Hrastnik 8. junija skušal kupovati 
športno opremo v Trbovljah ter z njimi 
plačeval pijačo in hrano v PD Kum. 
Policisti so mu na sledi. Neznanec je 12. 
junija potisnil v dve ključavnici na 
garažnih vratah J.F. v Hrastniku 
žvečilni gumi. Neuporabne so. Policisti 
so odkrili mladoletnega A.V., ki se je 
hotel maščevati. L.O. iz Hrastnika je 
vzel v popravilo avto J.L. iz Hrastnika, 
sedaj mu ga noče vrniti.

Še vedno je veliko kraj iz motornih 
vozil. V noči na 20. junij je neznanec iz 
mazde, last C.M. iz Hrastnika, parkira
nega v Naselju A. Kaple, ukradel 
okrasni pokrov. Policaji so ga našli že 
montiranega na storilčevem avtomo
bilu. Neznanec je s kolesa z motorjem 
(last E.B. iz Hrastnika), parkiranega v 
kleti, odmontiral več delov. V noči na 7. 
junij je neznanec iz Zastave 128, last 
F.B. iz Blodnika pri Zagorju, ki je bila 
parkirana pri gasilskem domu v 
Kolovratu, odnesel radio kasetofon in 
sončna očala. Neznanec je 16. junija iz 
hodnika stanovanjske hiše v Trbovljah 
odpeljal kolo z motorjem. Na 19. junij 
ponoči so ukradli tri kolesa z motorjem. 
Policisti so ugotovili, da so si jih otroci 
in mladoletniki "sposodili" za ogled Tr
bovelj.

Kaj vse ne pride prav tolovajem. 
Neznanec je 21. junija ukradel v Tr
bovljah mešanca šarplaninca. Drug je 
v noči na 20. junij na Marnem iz 
kokošnjaka B.P. odnesel več živih pura
nov, kokoši in rac. V Steklarni je F.P. 
ostal brez alpinistične vrvi, vredne 35 
tisoč tolarjev, ko je opravljal višinska 
dela. V noči na 19. junij je z vikenda v 
Znojilah zmanjkala petlitrska stek
lenica z domačim žganjem, 10 litrov 
jedilnega olja in nekaj steklenic vina. 
Neznanec je v pisarni Ipoza 9. junija iz 
ženske torbice odnesel vrednostne 
bone. Ponoči na 10. junij so iz 
priročnega skladišča SGP v Trbovljah 
odnesli več gradbenega materiala.

Otroka sta 12. junija vlomila v stano
vanjsko hišo v Trbovljah in odnesla več

barv in pleskarskega materiala. Druga 
dva sta 16. junija splezala v drugo nad
stropje hiše na Sallauminesu in ukradla 
kavbojke in majico. Že preoblečena sta 
se odpravila po Trbovljah. Ko sta ugo
tovila, da ju iščejo, sta oblačila vrnila v 
sušilnico. 18. junija zgodaj zjutraj so 
policisti po obvestilu možakarja prijeli 
F.G., ki je skušal iz kioska odnesti za 
skoraj 50 tisoč tolarjev blaga. Neznanci 
pa so 19. junija vlomili v stanovanje v 
Koloniji 1. maja. Odnesli so TV spre
jemnik, videorekorder in izpraznili 
zmrzovalno skrinjo.

M.P.

AUFBIKS
Kar precej se zadnje čase dogaja 

po Zasavju. Pa še huje bo - letne 
veselice, žuri, še dobro, da je no
gometa konec.

R. M. je očitno strokovnjak za 
policiste. Pri ugotavljanju pro
metne nesreče je 13. junija učil 
može postave. Ti njegovih navodil 
niso in niso hoteli upoštevati. Ves 
jezen je brcnil v vrata službenega 
vozila in na mah povzročil za osem 
tisočakov škode.

S. Š. je 9. junija v svojem stano
vanju v Žabjeku naredil fešto. Ima 
tečne sosede, zato si je za iz- 
treznitev poiskal mir v kleti poli
cijske postaje.

Pred lokalom Navi v Zagorju so 
se 12. junija popoldne kresnili. 
Mednarodni pretep med F.Č., 
M.NM., Z.M., H.Š., Z.V. in A.K je 
bil zanimiv. Iskrice bodo ohladili 
pred sodnikom za prekrške.

V Hrastniku so izgnali N.G., 
državljana Srbije. Po načelu "svug- 
djesmo mi glavni" je 8. junija grozil 
S.H. in drugim. Ker je bil že večkrat 
preveč korajžen, ga je sodnica za 
prekrške za eno leto odstranila iz 
Slovenije. Varnostni ukrep so iz
vedli takoj, pravijo na policiji.

Prav nerodno je, če te nekdo 
naklesti, pa ne veš, kdo. To se je 13. 
junija ponoči zgodilo R.T. iz Hras
tnika. Zakaj pa imamo varuhe 
reda? Našli so pretepača, 
Hrastničana je pretepel E.D. iz 
Hrastnika. Očitno se vse da, le če se 
hoče.
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ZAGORJE ob Savi
i

Gradbeno industrijsko 
podjetje po.

d.o.o.

61410 Zagoije 
Polje 10

tel.0601 61 - 322 
fax. 0601 61 - 966

VULKANIZERSKO DELAVNICO
STORITVENA DEJAVNOST -

montaža in centriranje gum, vulkanizerska dela za vsa tovorna vozila, 
delovne stroje, traktoije in kmetijsko mehanizacijo

KJE V KISOVCU, Borovniško naselje 7 -
poleg mehaničnih delavnic GIP - a

KDAJ 1 dalje vsak delovnik od 8. do 16. ure, po potrebi ob
predhodni najavi tudi ob sobotah!

KAJ VSE VRSTE VULKANIZERSKIH STORITEV NA TOVORNIH VOZILIH 
DELOVNIH STROJIH IN KMETIJSKI MEHANIZACIJI
- montaža pnevmatik
- centriranje - uravnoteženje pnevmatik
- popravilo zračnic in pnevmatik
- prodaja pnevmatik vseh dimenzij
- prevoz poškodovanih pnevmatik s terena in nazaj
- kompleten prevzem za vzdrževanje vašega avtoparka na področju 
avtopnevmatik

OSTALE STORITVE
ročno pranje tovornih vozil, delovnih strojev in kmetijske mehanizacije

- mazanje vozil in strojev
- menjava oj in čistilcev

NE IZGUBLJAJTE ČASA IN TRUDA PREPUSTITE TA OPRAVILA NAM 
ZAGOTAVLJAMO VAM KVALITETNO STORITEV!

V

V želji da vam bomo na voljo takoj ko boste prišli, vam priporočamo, da se 
predhodno naročite po telefonu (0601)71 139 Silvo Rome.

Podletja, ki imajo večje število vozil, vabimo, da izkoristijo možnost popusta v 
kolikor se za naštete storitve vežejo z letno pogodbo.

GIP - NIAAIIA
ZAGORJE

Vulkanizerska delavnica 
KISOVEC

PRIČAKUJEMO VAS
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Banka Zasavje d.d., Trbovlje 

UPOKOJENCI - POSEBEJ ZA VAS - UPOKOJENCI
Ali ste tudi vi med tistimi upokojenci, ki vsakega zadnjega v mesecu z nestrpnostjo 
čakate poštarja, da vam prinese pokojnino in potem hranite denar doma, kjer vam 
leži brez vrednosti?

Ljubljanska banka Banka Zasavje tl.d. Trbovlje vam predlaga boljšo rešitev:

Prejemajte pokojnino na hranilno knjižico ali tekoči račun. Še vedno namreč velja:
- Denar dela denar! Sredstva sevam bodo obrestovala od dneva nakazila dalje, kar 
je ob ugodni mesečni obrestni meri in življenjskih stroških stvar, ki sploh ni 
zanemarljiva.

Ob obisku v banki se boste srečali s starimi znanci in malo poklepetali, prijazne 
bančne uslužbenke pa vam bodo uredile vaše denarne zadeve.

Za vse upokojence, ki že prejemajo pokojnino na banko, oziroma, ki se bodo za to 
dobro potezo šele odločili, je pripravila Ljubljanska banka Banka Zasavje d.d.
Trbovlje še posebno UGODNOST:

Piti čilo POLOŽNIC, s katerimi poravnajo svoje mesečne obveznosti, bo za njih
banka opravila brez provizije - to se pravi BREZPLAČNO!

Odločite se še danes!

Izberite najbližjo enoto banke v Zagorju, Kisovcu, Izlakah, Hrastniku, Dolu in 
Trbovljah in uredite prenos pokojnine na banko.

UREDNIŠTVO ZASAVCA, Cesta zmage 33. Zagorje ob Savi

Nepreklicno naročam časopis ZASAVC.
Ime in priimek.....................................................................................................

mesto..................................................... postna St..................

ulica........................................................ telefon..........................

datum................................................... lastnoročni podpis.

NAROČNINO BOM PLAČEVAL: 
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)

OBVESTILO

Izpolnite sosednjo naročilnico 
in kupujte Zasavca 10% ceneje.

Nudimo vam tri oblike plačevanja:
vsak mesec sproti po tekočih cenah, 

trimesečno po zagotovljeni ceni 
v začetki tromesečja in 

polletno po zagotovljeni ceni 
v začetku polletja.


